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Post Office Box 1469,
Little Rook, Arkansas,
July 16, 13937,

Special Agent im Cherge, o .
Chicsgo, Illinotis. e
Res BREHD.

Dear S5ir;

On this date BSergeant Xdward Clark of the Arkansas State
Police, was interviewed by Special Agents H. A. Snow and D. P. Sullivan,
He stated that eafly during the recing season of 1956 at Hot Springs,
“Arkanses, which opened om Fedbruary 22, 1938, he received information
from en informant at the Oaklawn Perk Race Traek, Bos Springs, Arikansas,
thot Alvin"Xerpis was residing 4im or in the vieinity of Hot Springs.

. Clark stateld that $his {nformmant had definite information of Karpis'
- presence in Hot Springs, and this man was attempting to "finger® Xarpis
" at the time that Buresu sgents raided the ¥oodocook hane where Kapis

lived on the morning of dMaroch 30, 1936, Clark refused to diwvulge the

" neme of his informant, dut he stated that this informant is now located
in Chicag,o.' Illinois,

—-(’4

.* " Clark intends leaving Little Rook, Arxansas, on the

morning of J’uly 16, 1937, to spend a week in Chicago, during which trip

he will contact varlous law enforcemant agencies. Ho atated that he will
attaupt %0 locate his informant while {n Chicago, and would be glad to
bave a Burcau agesnt accompany him when he interviews this informant.

The address of the Chieago Field Division Office wes glven to Clark, amd
he statsd that he would call thers upon his arrival in Chicago,

It 13 susgested that in the event Clark is succsssful in
locating his informant, an sgent who is agquainted at least in some
maesure nith the fscts developed {n the harboring investigztion at Hot
Springe, Arksnsas, accampany Sergesnt Clark when he interviews this
infornent. ¥e ure particularly interested {n obtaining all possidle
information which points to the esscociation of Alvin Karpis with former
Chief of Police Josepk{¥akelin, Chief of Detectives Herbert "Dutch"-Akers,
or other Ho$ Springs \lice orﬂoers or city officials.

Very truly _yours,

NS A ERE

INDEXF®H CHARDN FLETCHIR,

DPS opw Special Agent in char o. _
v-2 / L JUBL
8¢ -« Bureau t L / .
Cineinnati v el
Olevelam et (R
e
Via AIR MAIL e -
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Post Office Box 1459
Little Rock, Arkansas
e ~ July 16, 19357
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Tt s xnown that 1933 T_G}_ardxcenn el
plates, #670-595. wore once im ths possession of
. Alvin Karpis. Pleass check the records of the . .
" State Highway Department at Anstin, Texss, snd - -
obtain ell svellable information concernin:; ths
person to whom the ebove plates were issusd, the
identity of the car bdearing the above license

plates and eny other infarmstion that may be i.n thé
. files of tho State mbhway Departmt. ;

.
s
v'« A

It 1s roquested that thia 1nvestigation
ba given expeditioua attention.

Very truly yours, B S

CRARMON FIETCHER
R . . Speclal Agent in Charge ‘
DESLADM UL S x
; "';" i 3‘ ERSI b
co Bureau Lot RLA/ORDED £ S 3
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Federal Burean of Inuestigation

Anited States Bepartment of Justice

Post Office Box #1469,
Little Rock, Arkenseas,
July 16th, 1937

Director,
FYederel Bureau of Investigation,
Viashington, De. C.

O

RE: BREKID

Dear Sir:

Please be advised that Special Agents
John L. Madela end Be. M. Suttler, arrived in Texarkana,
Arkensas, at 7:00 Y. M., last night from Kilgore, Texas,
at which point they had proceeded upon authority of the
Bureau (Lr. Tamm), for the purpose of meking certein
investigation in connection with the BREKID case.

In securing this asuthority for Agents
Suttler end ladela to proceed to Kilgore, lexas, a
request was also made that they be permitted to continue
on to Delles for the purpose of interviewing krcell Brock,
in comnection with this case. However, prior to their
derarture it was determined that there is a very strong
possibility that Brock will be in FHot Springs within the
next few days and it was felt more desireble to interview
him at thet point, if possible. Therefore, the Agents
did not go to Lalles at this time.

Very truly yours,

CHAFIION FLETCEHER, ’
Special Agent in Charge. <ﬁ~/,

—t - L L v

CF:DAN i -l 2
cc: Dallas «7_37623 —
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

ﬁt:;?ggzlomelm-rmxr Cincinnati, Ohio. 1 L.R. FiLENnO. T7-2
REPORT MADE AT B ! DATE WHEN MADE FEthD FOR REPORT MADE BY
wr‘ucumz - . . s
Little Rock, Arkansas. 7/15/37, "n/15/37 D. P. SULLIVAN ° cpw
me ALVIN KARPIS, with aliases; Dr.JOSEPH P. MORAN, ( cvamsctemorcase  KIDNAPING;
with aliases ~ FUGITIVE, I.0.#1232; ANTHONY J. HARBORING OF FUGITIVES;
1 AMERSBACH, th aliases - FUGITIVE; ET & ) CBSTRUCTION OF JUSTICE;
EDWARD GEORGE BREMER ~ Victim. NATIONAL FIREARMS ACT.
SYNOPSIS OF FACTS: A revieWw of the transcript of testimony taken

before the State lLegislative Committee which
recently investigated Hot Springs, Ark.,
confirm truth of infomstion obtained from
telephone surveillance previously maintained
which was discontinued by the Burecau on :
April 12, 1937, Allegations mede by witnesses '
of gross cruelty and immorality of Bot Springs

g ) police officers toward women, also regarding

NS -~ i pay-offs consisting of protection mcmey paid
‘),\t‘ _ ~”—?‘{’ " t0 local police department and of the general
o corruption of local city officiels of Hot
. ’ ; Springs, Arkansas.,
credl
A - ~
~ \fx - B i - P -
Reference' e -Report of Special Agent D. P. Sullivan, Little
- ;.;*‘_';,Rock, Arkenszs, dated Lizy 12, 1937.
Details: On May 18, 1937, Mr. Treter Freedmen, of the Incame Tax

Division, Depertment of Revenues, State of Arkanses, celled at

the Little Rock Field Division regerding another matter. Ee
nentioned to Specisl Agent B. L. Damron that he had a copy of the trenscript of the
testimony teken by the Legislative Committee which recently conducted en investi-
gation of lawlessness at Hot Springs, Arkcnsas. MNMr. Freedman turned over to Agent
Damron a copy of this trenscript in order to ascertein whether the tr:nscript .
conteined any informstion which would indicate a violetion over which this Bureau
would heve investigative jurisdiction.

4
’ Thereafter, Special Jgents H., A, Snow end B. L. Suttler

reviewed this testimonq conteined in the transcript bearing on vice end corruptlon

wﬁl‘é‘mt . DO NOT WRITE IN THESE SPACES  _ -
| ] |7 =g ][5 [ duL 811t
% }i cornzsor'rmsm:-orrr ' 4 N R
’Jr L :.31 ‘
1v m §, o IR
1- mﬁeago %SW‘V L { “1¥% J f 1 v i
1- Inspector E. J. Connelley N N;,:“‘ >
4- Little Rock R = ﬁ' T‘VJV'
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as it exists at Hot Springs. The matier obtained from the above review is the
. substance of instemt report. - This information confirms the $ruth of C
R -the matter conkained in reference report bearing on curruption am!
BRI 'lawlessness at Hot Springs Arkansas. i i e -‘_-;».,' '
,' ' Lrter the transcript hai been revi ewed it was returned
to m-. Freedman on May 28, 1937. This man was not advised that an ~= =
imwrestigation is being conducted by the Bureau at Hot Springs, Arkansas.

PN

POLICE BRUTALITY AND VICIOUSNESS

: Information was obtained during the time that the telephones
of the Hot Springs Police Depertment were kept under surveillence, shawing
that members of the Police Department hal sexual relations with numerous .
women including local prostxtutes and madams or houses of prostitution.

W ' The testimony ‘of three prostxtutes nemed Bill?‘Blair, Roxy -
Parker and Iva LeefJ’ohnson was hearéd by the Legislative Committee. These
girls allege that while still of tender ege, they were first seduced or
raped by members of the Hot Springs Police Department, naming particulsarly
Chief of Detectives Herbert "Dutchﬂ_\é.kers. The gist of the testimony of
these three women will be stated herewith., Their stories certeinly . .
Qdisclose the sordid character of the men who are selected s&s peaoe S
officers of Hot Spnngs. _ B . .o

. Billy Blair testxﬁed before the commlttee that J’ze wes at

. the present time incercerated in the Stete prison. There is some guestion

" as to the charecter of this woman, If true, her testimony of the conduct

of Hot Springs police officers presents a startling picture of conditions
in the Police Depgrtment of that city. :

She flrst stzted thet she was t«enty—four: yeers old, end thst

she hed lived in the city of Bot Springs, Arksnses, for 10 yeors. She
wes asked to stert at 1€ yeers, eml give her history. She stated thet
when she was 15 yeers old she lived et Bauxite, Arkensas; thet all of her
people were without work and she went to Hot Springs, Arksnses, where she = ' -
worked as a housekeeper for a Mr., and Mrs, Johxi!Tubbs for two yeers. She
e testified that she went to town on Thenksgiving day, and on the way to the
Ty ~ cer line, "Dutch Akers stopped in his car end suggested she ride downtown -
©.% " “with him, which she did. Insteed of. stopping to let her out, he drove

down to the police station; that Akers asked her whether she ever saw '

they fingerprinted anybody and whether she ever sew dny fingerprints,

and where they take pictures. When she sald she had not, Akers took her

--2--




up to e room end commenced showing her ringerprints of murderera and
pictures and where they took pictures., The rollowing 1s quoted rran
the transcript of Billy Blair's testimony: _ A -
....So he commenced trying to fool around me amd I told him--
I says, Quit but the door was locked and I couldn't get out. I
said, Let me out, He says, "You can't get out!™ he says, "all
the doors is iocked"-- Well I says I got to get out of here.
He says, 'No, we're going to do samething.' I says 'No, we're
not going to do nothing.' So I put up & wrestle with him, well;
- which didn't amount to anything-- BO he just went ahead and done
what he wanted to." - . A e ‘

P

Qf' CBAIRMAN’ "Did he camplete the act of 1ntercouree with you.

A. BILLY: 'Yee sir, rirst time in my lire. I waen't willing
o - ¢ for it but he just threw me down there on the mattress,
or an old hay tick, and hed intercourse with me agasinst
my will.®
"ZThen he (Akers) got through hée told me, he says, *If
. you ever tell this, when you tell it, I will lock you
up here and keep you.' And he showed me in thet old
AY~—~\ iron cell. 'In there he says thets where we will put
~ you', then I seys, 'Well I'll never tell it if thet
is where you are going to put me. "So I went on out
to Mrs., Tubbs and I wes just sick, I meen just sick
and hed a fevers And she asked me what was the matter,
and I wouldn't tell her, I told her nothing. She
asked me did I want to heve a doctor. I told her I
would be all right, and so went ehead.®

Billy Blair testified further thet she went to downtown
Hot Springs agein about a week after the above experience, end while
mailing some lettere at the Post Office, she ren into &kers agaln.

kd 'JJJ ;;; The following 1s quoted rran Billy Blair's testimony.,

®oeeee Akers said *Come here a minute. I says, . 'What do you went ?*
He says, 'You done something.' I said, 'No I haven't d ne nothing,

- either.' He says, 'Yes you have.' I says, 'No, I heven't.' ‘'Well, )
you cane get in here right now. I em not going to mess with you. You¥e
going to get in thet jail.' So I commenced crying. He says, 'You shut
up orying. Don't let me see any fuss along here’'. '%ell now', he sey’
'] am going up this way', and says, 'you go around that way and go up'-
he showed me how to go. Well, I went up there I didn't know what he
wanted, so I went up there. Well, the same thing happened sgein. I
wasn't willing for it. I wes fifteen years old. And so it went ahead

-3 -



B like that. - Then he told me, he saya, 'If I catch you in town-. - . .
IR - again I am going to lock you up.’' I says, 'Well, cen't I'go.

.. .. to town with Mrs. Tubbs and them?' He says, 'No, you stey out
- of towm.' So.I got the car and I went back home.® ..

¢
B

’; . 5

. 4{ L ‘,‘ _:7-, . » \ ,;‘E' K
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SR Billy stated she was afraid to tell Irs. Tubbs, her ,
employer, what had happened. Her testimony is continued as rolloua:

Ty

....And 80 I -went home thsn and when I come back in Hot Springs
after that, then I went to work. I went to work at Jacks and Bills
Cafe on MﬁlvernAAyenue, end that's all. Then my Dad, he was loafing
end I was working and keeping my Dad and my brother's little girl.
And so I started home cne day and "Dutch®™ says to me, *Come on
Billy', end says, 'It's been & long time since I've seen you. Ride

" down to the house. I am going to Ed Spencer'’s house.' I says, 'All
right', end so instead of him stopping at Ed Spencer's house, he just
kept going. We went out the old Benton Highway end drew aun up to -
some bushes in the woods, He propositioned me to have a "Fremch®™
date with him. So I wouldn't do it. Well, he slapped me and poked
me eround up there, and pulled my heir and grebbed me here on my
breast -- his whole fingerprints left here on the side of my breast.
So he taken me back to jeil end put me in jail and put vagrency,
against me. Next morning I had to go before the Judge. And so
I went before the judge and the judge fined me ten dollers. And I
told the Judge, I seys, 'I'm working'. I was afrald to say anything
gbout it, becduse hé.says,?I'll: just beat you to death', end I was
afreid to say anything about it, so I 4idn't say enything: Well,
my Dad come up there and got me out of jzil, so I told my Dad ebout
it and he seid he ought to toke his gun enl go up there and kill
him, amd so it Just went on end so thet's the lest he done to me."

As the witness Billy was incercerated in the Arkensss prison
at the time she wes testifying before the legisletive committee, on a
charge of robbery, she was asked why she was in there on that cherge, and
was asked to relate the circumstances of her 1ncarceration.

o B I

o She stated as follows: ( ’f";}h_< 7,

' MU "Well it was in South Hot Springs in a Bbt Dog joint and 1t was one

S, " Sunday we was v.alking around , Butﬂ/Dodson, we was walking around =

T T together and so we stopped 1n out ﬁﬁere end there was a fellow sitting
-at thetable, which I didn't kpow his name -- he was a railroad fellow.
And so Cecil\Brock and Curly{Evens was in there. (Curly Evens is a
member of the Hot Springs Pollce Department, and Cecil Brock is &
former Lieuténant of Police, who wes indicted for the muréder of
prisoner thnipickson).

-4 -




. Tn short, this witmsss testiﬂed ‘that Cecil Brock put
her up to stealing thls strange man's money; that she got the man '_ .
drunk at the insistence of Cecil Brock, _took $475,00 away from him, -
‘and then Boblibore, another policeman, ‘and several others, beat her with
‘a leather strap until she gave the money up. They" promised thet if she -
would give them the, monsy they would see thet she did not go to prison,
She gave them the money, then they kept her in jail. Later they told
her thet when she went before the grand Jjury, thet if she would not tell
then that she hed given thet money to the police department, they wuld
see that she did not go to jail. She kept her promse, then they let
her go to prieon. :

. She stated that they would ld.ll her now if she ever went
back to Hot Springs, because she testified before the comittee. ’

Roxy Parker, another woman 1nmate of the Arkenses State
Prison, testified that she too had been whipped by Cecil Brock; that
besides that he made her put her hsnds on a dead man; that he twisted
" her thumbs back until he nearly broke them; that he put her under two
heat lights and kept her so long that her head h,urt for a week; that he
slzpped her on both sides of the fece. Harveyl Cook was the man who
wcs killed, and the police were trylng to force tlis witness to give them
some informetion ebout him, end she persisteltly declered that she d id

nothaveany.v - R

. Iva Lee uohnson, 8 prost‘tute, confined in the Stete
prison at tke time she testified, stated thet ™Dutch"™ A.kers wes the first
member of the Hot Springs Police Department to mistrect her; that he
. took her out in the country one day, three years prior to this, when she
ves seventeen years old; that he told her if she did not go with him he
vwould put her in jeil; thet he geve her three dollers, eml thet this was
the first time she hed ever prostituted herself., She steted thet on
another occasion at the Hot Springs Jail she was whipped so hard by Curly
Evens end Cecil Srock, with switckes, that it left merks on her. Another
time, she stzted, Ben\Rogers, who is presently Captein of Police, hit her
with a black—-gack three times, and on another occesion Ben Rogers and -
Evans slapped her down severel times; -thet both of ‘these police tried i}
~"to date her end told her if she ,woplq“d_ate_, them_they would tum her loose.

The testimony before the Legislative Committee regarding
the death of prisoner John Dickson confims the informstion previously
obtezined over the telephone taps, es set out in reference report, the
testimony showing thet the officials at Hot Springs, Arkeansas, attemnpted
to keep hidden the fact that John Dickson hed been beaten after they

-5 -
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leerned that the local Hot Springs police had in fact administered to
, him a beatlng which ultm.ately resulted 1n his death.

» N ‘i"""*-"”"""

. Houstor. Zmory, rormer Garland COunty Prosecutor, tho SRR
left office on December 31, 1936, was called as a witness, and when
questioned as to whetber he had conducted an investigation in the case
of the beating to death of John Dickson, & city jail prisoner, by police,
Emory stated that he had not. He advised that one RoberﬂDemarr had been -
arrested by city police about two months prior to Dickson's death, and
during questioning by police, hal admitted that Jobn end !Pugﬂ{bickson
were the parties who hal hit former Chief Wakelin over the head during
a raid conducted by him; that after John Dickson hasd been arrested and
brought to the City Jeil he had heard that Dickson was ready to enter a
plea of guilty, end he therefore inquired of Deputy Prosecuting Attorney
Curtis Ridgeway to look into the reason why Dickson had not been brought
before the court for sentence; that a day or so leter Ridgeway informed
him that Dickson was reported to be i1l wi th pneumonia at a local ;
hospital; that later the seme day or the next, Mrs. Heynes, Dickson's
aunt, called him and informed that shte hed heard that Dickson hed been
beaten to death by officers, end that she was uneble to obtain any
information at the City Hall as to his condition or where he was at
that time; that he immediately called Judge Witt, and msde an appointment
to meet him at the ifeyorts office on the following morning, but he later
chznged the time to 3:00 P.M., since he hed to make a trip to Little Rock
on another metter; that he was delayed ot Little Rock, eml was umelle -
to meet Witt as egreed;that he leter viewed Dickson's body at the inquest
and it appeared to him that the boy hed been beaten to death, and he
noted the following injuries: bruises all over his heed, sides and beck;
bruised end mashed testicles; lzrge burns on each cheek of his buttocks;
entire outside of the body brui shed; left ludney meshed to pieces, and
four ribs broken.

Mrs. Helen‘Khight, 107 Pierce Street, testified thzt the
city jeil prisoner, John Dickson, was admitted to her hospitel about
7:00 P.}M. on the night of December 18, 1936; that he remzined a petient
there until his deeth six dzys leter, on December £4, 1936; thet he was
brought there from the city jell in en ambulance by Dr. Merritt, the
City Physician; that at the time Dickson was admitted she noticed that -
he was considerably bruised ebout the body, and he was also suffering
from pneumronia; that his temperature et that time was about 104 degrees,
and he had a porous plaster on his chest which Dr, Mertitt edvised her
to ellow to remein; that at all times Dickson was in her hospital he was
guarded by a oity policemsn, who never allowed him to have visitors or
to talk to anyone, although et that time he was haddly able to talk; that
the city policemen assigned to guard Dickson worked in shifts of 12 hours
each at first, end then later when there were three of them they worked
in eight-hour shifits; that she had been instructed by the police not to
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let anyone in to see Dickson, end as a conseguence thereof he had no
visitors or relatives at the hospital before he died; that at the time he

~ was admitted to her hospital, Dr, Merritt hed celled her telpphonically

‘and mede all arrangements, end came out personally about half a&x how
later, after Dickson had been brought to the hospital in an embulence,
accompeanied by a policeman and two or three men wlth the ambulance, whose
names she does not know, , S . S

Mrs. IL'LJ‘annes, 217 Pbplar street, Hot Springe, Arkenses,
is the eunt of Johix Dickson, deceased prisoner of Hot Springs Jail, and she
was interrogated by the legislative Committee. She testified thet for no
appafent reason, Joe Wakelin, the Chief, absolutely refused to let her visit
her nephew while he was incarcerated. She testified that Captain Bob Moore
told her Just before Dickson died that Dickson would not live 24 hours,
and ke also told her "they will kill him™j; thet she asked what he meant
by that, anmd he seid, “If he (Dickson) wented to %ell enything he couldn't -
talk to tell it; that he also said that when Arch 000per went to beating .
Dickson up he, Moore, said, *I got my old hat and went home, I heard the
suffering of Chriet“ She gestified thet_she went to Meyor ikLaughlin
and asked for a couple of doctors end he refused to allow her to have
them, telling zer he would heve the metter investigeted. She stated that
she told Judge ._edgerwood what she hed found out snd was trying to find
out whut hospiial John Dickson hod been taken to; that efter she finisked

" telling Ledgerwood about it, he replied, "Well, if you'fe up here looking

for sympathy, you might es well go on, because there is no one that has eny
sympathy for him. "No matter what they done, nothing is too bad."

v hms. Heynes stated that before they even captured Dickson
she wes trying to fix it so that they would put him in the County Jeil
instead of the City Jail, as a lawyer by the name of_Dickkswaim had told
Lher of a czse of & prisoner by the name of Deliers who had been bemten up
in the Hot Springs jailj thzt he told her that "you could feel the creck
in his skull®, -

Further evidence showing thet the case involving the fetal
beating of John Dickson is not en isolated one is found in the testimony
of Ray\Cotton and John{Thompson, who narrated the circumstences surrounding
the beatings given them by locel officers while in the custouy of the'
Hot SPrings Eolice Department. '?t o . .

Ray Cotton was interviewed by the legislative committee,
and etated she hed been arrested five timés in Hot Springs for various
supposed offenses; that on one of these occaesions she was merely helping
e man up to his feet that had been cut badly in a fight and later died.
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" she stated that she was held four days in jell, then tried end sent to the
Pulaski County Farm, but was turned loosé upon arrival at the farm because
they did not want her there. She stated further that during the four.
days she was incarcerated in the City Jail et Hot Springs, Bob Moore, .
former Captein of Police, came up end gave her a whipping, and Officer
Press Griffin hit her over the head, and that her ear is still affected
from the effects of that blow. The actions of Bob Moore are best
described by her, as follows: - I

" ... WELL, thay took me up there emi questioned me, dhen
they took me s d locked me up. And Bob -- after thsy .
couldn't get us to tell enything, which we didn't know .
anything, well they locked both girls up, Laura¥9a1 and -
I, and Bob Moore ceme up there sbout ten o’'clock end said,” -
"The Judge wants to speak to you". And he took me up there-—-
and he had this strap hidden there, he took me in the court
roam. Then he t0ld me to lay down and lean forward, I -
asked him what the big idea was, anmd he said 'Never mind, -
lay down.' So I didk =and when I did he put his foot on
the back of my neck ani strapped me. And I jerked out my head
fran under his foot. He beat me md bruised me fram my heed
.to my feet, 'till I couldn't hardly welk. I jerked my head . .
from under his foot e¢nd rolled o ver and over under the teoble, -
and begged him not to hit me any more. He told me to come
out end I did and he hit me two or three times on the legs . -
after I got out., And then he started to whip the other '
girl cnl she told him she would telk. 4nd she told him she
" was in the back room and ren out and thet the three boys ran out
the back door, end thet was all she seid. So they didn't whip
her, And he took us bzck down end locked us up end held us
over for triel, next day.® :

John Thompson wes examined by the Committee in regzrd to
his experience while in Hot Springs, Arkcnses jell, end he stated that .
Arch Cooper "hauled off enmd hit me two or three licked beside the head the
first thing I got there"™. He went on to relete thet the police then took
him up some steirs, put a sack over his hesd and beat him s0 much that
he finally made a confession to the charges, ‘elthough he was not guilty,
end that the granmd Jury later threw the czse out, He stated he mede this
confession to keep fram being beaten to death, He stated that after he
hed made this confession they took him before Judge Ledgerwood, snd then
he stated that he was not guilty, whereupon Archer Cooper took him off
to a little room end hit him & few kore times for telling the Judge
he wes not in on the stealing of a deer.



Lo )hm.mn. CONTROL EXERTED BY MAYOR McLAUGHLIN - < - -
T ovmr:mcnous ?'?‘ COERCION T T
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' 8 1nrormgtion prev;ously obtained rrom the telephone :
surveillance atidot Sprlnge, Arken sas, disclosed the wholesale violation
of the election laws on thé pari of Nhyor Leo P.’ JﬁLaughlin emd persons
connected with the present city administrationo ;

The testimony of witnesses who appeared before the
Iegislative Committee verifies and expends on the fnformation previously
reported in reference report, and shows cleerly how MclLaughlin controls
elections through the selection of jury commissioners who are friendly

" to the present city administration. The election officials who obtein

their positions through the jury commissioners ere & selected group of -
gamblers, bookies, saloon keeperas and presenpt asnd former city employees.
The testimony disclosed the menner in whichAfictitious votes are cmst
through the purchase of poll tax receipts by McLaughlin end his
essociates and the pressure which IkLzughlin brings to beer on city
employees to compel them to vote for the present officials. The
testimony elso shows theiway in which the ballot boxes are stuffed, with -
the genersl feeling by the citizens of Hot Springs, that not ing can
be done to rectify the present existing condition as long as NMIaughlin

“and his colleagues control the election machinery.

In the reference report it will be noted that on eages
180 and 1€1, there is a 1list of the judges end clerks who hendled the
election returns at the polls during the election of Leo P. lMcLeughlin
on April 6, 1837, It was known at that time thzt many were gemblers,
but further informz=tion gbout them end their places of operztion could
not be lexzrned at that time., During the recent Legislative Investigetion
of gambling and corrupt conditions in Hot Springs a witness by the nome
of Rey'%mith geve the ccmmittee ell the information he knew gbout these
election clerks and ju ‘es, For possible future reference a list will
be herein incorporeted to show how closely sligned to the adminstration -
of Hot Sprlngs these election clerks and judges really veres: -

Albert:éloom veeieeess Rums a saloon.-f'
d; Helsey secesane City employee, ., -
Fre Jzincent cesssesss Bookie, Southern Club.

CrawfoXd .seeeees City fireman.

Harry ledso® cesecces City employ'a’.'
Ray)?ohnson essesssess Former city policeman, now gambler.
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. Gordon Henderson veens Connected w.th xace horee booking -
R : business, .= = L
N Nbrw od‘?hillipe vreve Owns or runns bookie 'Joint'
) oo .Tack Junkine,....... City fireman... - .- *

rmand.....sess Works at one of the race horse books.
ottt cccevenes Operatea Tace horee book. : -
Charl?xiecker and Lo
Fra.nk’,pown{.ng eoscce Run rooming house, and known to be
: associates of city amminietration

Herman aipe end B o S
harles A’enny ...... Both working in gambling joints.

Ed hese esessecsscsse Gambler in Millsaps 01sar Store.

Cecil Brock sececcecse Ex-city police man.

Ike ﬁE;nmwn .......... Hss interest in Ihite lront Gambling plaoa
bb

Jo 8 ........... 'rengo Gem‘bling Club employee.
_ . Red fdair and . ,\k R
- : Bud, h-o-.ooooeoo Gamblera. : ‘
. ‘ Georg 6£0rd ++..., Gambler at Citizens Club.

DavelParkis secesesess Miller's gembling place employes.

Msck#Jordan s.ese.0s.. City employee.

CecilfBarker ee....... Southern Club.

Ed parnsback eeeeses.. Prizefight promoter.

latt{Pjeehd 4ivev0es.. Chicago Gembling Club.

VictorWutherford +... Dezler, Belvedere Club,

Buddy‘ﬁhkelin eesscses SOD of formmer Chief of Pollice, end
e . employee of Belvedere Club. . :

Gllbere\veters seseeess Gumbler. ...

Georg\Rankin ........ Gucrd at one of the gembling houses.

E. E.VGladson .seees... City Hezlth Officer.

Benlintman ..vveevpens City Electrical Inspector.

L. D.‘Cooper, Jrs +e.. Fether is interested in Belveders.

Bill§‘Mann, 110 Nevada Street, Hot Springs, Arkensas,
testified before the comnittee, and steted that he ettended a politicel
rally meeting et the auditoriug, attended by the Hot Springs police officers,
firemen, end a selected group of citizens friendly to McLaughlin, end thet
after Judge Ledgerwood opened the meeting, I.eo P. McLaughlin addressed the
crowd and atated 1n pert as followe. S . .

.‘1_ -
<

Ve T ‘..... I expect ten votes frcm each one’ or you boye, I expect ten ‘
‘ "'poll taxes. Get out here and get poll taxes for ten voters. If
you cearft make arrangements, come down and perheps we can mgke
arrangements to get the poll texes., We will expect that. Now
there was one of the employees that was asked if he ke d his poll

- 10 -




taxes and he said 'No.' He said, 'I'll get my own poll tex
~and vote for who I please!' Now there's 2 man who can voie . -
for who he pleases, but after this election we are going to .
S o know how he voted and there will be some man to teke " his 'ggﬁ;y;ﬁ'
< : ) place. Now that applies to the drug stores and other . ..~ .. -
.+ businesses. The men that don't cooperate with the administration §
"~ %. and vote right, that 1s don't vote right for his boss, he will .
be boycotted in busime ss. Get those poll taxes -~ down at ‘the
office you will find a slip there authorizing poll taxes for
you, And I want those filled out. Ben ris went and got his
yvesterday, he controls 63 votes over there. I want that put on
a paper, and on my desk will be a loose leaf ledger. I want you to
bring them up so I cal turn to them at any time and see just
what we need. . . ,

- A ' _ Nhnn was askad ir he cculd turnlsh any rurther detalls

S about how that electlon was conducted and he answered.»< , R
‘Ybs, sir, they just went r1ght out and they bought all the poll
taxes and just went right on with the pressure. They hai those
" pink slips end were handing them out on every corner." -

Ro;\ﬁurst, LMinister, Ths Church of God, Hot Springs,
Arkam ses, testified that he had lived in Hot Springs, Arkensss, all his o
1ife, ,and ‘he "‘was asked whether or not Liayor Leo LcLauohlin intimidated the S
voting populatlon of Hbt Springs, and he replied" TN , : '

"Eell you can call it intimidetlng. If you want to flght him,.
well and good., If you don't want to vote like they say, you are
going to lose your job if you work for the City or work for
anybody that is running a business there. The leyor cames out
positively with orders that business men who don't cooperate with
the 'Slate' would be boycotted end their employees fired if they
‘don't line up. I consider that intimidating. The people of
Garlsznd County ere opporessed, they need a new deals The people
are afreid to talk; they're afraid to make a move thut is not in
harmony v1th the admlni-tratlon. : Lo A




‘ Charley Mciillan, a barber, 315 Malvern Avenue, stated
that he was arrested last August the night before the primry elections, - . - -

- He steted that he hal three cars working for CerlXBd ley for Governor. *3

. This wes in Qpposition to the desires of Leo McLaughlin, as he was . = "7 '

supporting EdXicDonald in this particula electL on for Governor, He

" was arrested by "Dutch™ Akers and Gefnet \Moore, and placed in Jail,

No charges were placed against him, He wes kppt in jail for 27 hours.
He stated that when they let him out, *Dutch™ called him into a back
room and said, “Mack I hed to arrest you, you got sane enemies in the
east part of town and they have accused you of burning Bill}iDavis® .
store™; that "Dutch" further said, "I made a close check on it and can't
connect you in any way and I will have to turn you loose.®™ McMillan
stated he then told Dutch, "Well, listen, that store burned about five
months ago. Aln't you been a 1little slow about checking up on it--

as fast a man as you are supposed to be?® He stated that "Dutch™-
merely hung his head end said nothing. He steted th:zt he did not do. .
anything about it as he lmew he could not get any Justice 1n the courts
themo S . o P S . o :

T o Charles Hu ellers stated th‘.t he resides at’ 700 Harlan ~
Str: et Hot Springs, Arkansas, and wes formerly a policeman on the Hot
Spnnas Police Depcriment until he wes lald off after receiving en injury
on September Sth or 6th, 1936; thct he is vell acquadnted vith Jayer Leo P,
McLaughlin and his brot-ter, Georg {;ﬂclaughlin, thet he took part in the .
handling of the ballot boxes during the State pnmary electlon held in

Au~ust 1956 as follows-

" He steted thet he wes sent out by the present °her1ff, h rion
Anierson, to bring in the ballot boxes after the closing of the polls; tkat
he wes accompznied by RoyfGilleawcter on these trips to the various voting
pluces in the wards, and they carried the ballot boxes to the County Clerik's
office; thzt previous to the time of the taking of the baxes to the Clerk's
office on the night of the election, Tuesday, August 11, 1936, Anderson
had cane to him end osked him to go with him; that thie ves efter the
polls had closed on election night; thot they vwent out to Ceorge
Iiclaughlin's house, where Anderson got out end went into the house; tLat
upon returning to the autcmobile he was carrymg a large paper sack which
he put into theé car and smid, "That stuff there is Jjust like thet much
dynemite®; that they returned to the Court House end on the way Anderson
told him thet there were tkirteen Lundred ballots in the paper sack; that
the sack was taken into the Sheriff's Office, afid from what took place .

‘it appeared that everything had been previously planned, that on each trip o

thet he end Roy Gillemmater took out to the polling places, Gillenwster
would have a big bunch of “those things" (ballots) and would put them
into ballot boxes wlich they would bring intc the Clerk's office on thet
night; that Johnjplevitt wes elso with himself add Roy Gillenwater, and
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~ thet he (Levitt) would substantiate the statements he mede concerning -

~the putting of ballots into the boxes on -each trip they mada rrom the
polling places ‘to the Court Ebuse. ’;_ oL J;lﬁ.v =

Ty

S Sellers stated that berore the State rrimary election held
in Angust 19%, he was given money on two different occasions by Mayor
Leo P. MbLaughlin which was to be used in purchading poll tax receipts
to be voted by the Mayor; that he recalls that McLaughlin gave him §51,00
on one occasion and $56,00 on another for this purpose; that he (Sellers)
- would go out and contact different people and have them sign a form which
authori zes another party to assess their poll tex, and upon securing
the necessary number of these authorizations he would take them to the
county tax collector's office and pay for the poll tex receipts with the
money which McLaughlin gave him; that he would then take all the poll teax
receipts over to the City Hall amd give them to & young ledy elerk there,
and that the receipts were never given to the parties who hed signed their

 names to the list authorizing the assessment of their poll taxes; that

everything he did in the connection of securing these poll tax receipts
was at the instruction of Mayor McLaughlin end there did not appear to be
any secret about it.

_ Ray’ﬁmith testified and cited instances of Judge TWitt's
failure to instruct the Grand Jury regerding violations of the election
laws in the primaries of 1934, et which time Smith was a member of the

~ Grand Jury and was also secretary of the Democratic Central Committee of

Garleni County, and after he had discovered considerable evidence of such
election frauds through the cooperation of Mr. Gilbert¥Hagerboom, Chairman
of the Democratic Committee. ir. Smith stated that he is one of the former
publishers of the now defunct weekly paper, X"Public Opinion", which paper
‘hed to do largely with corrupt conditions at Hot Springs, and advocated
®cleaning up® the conditions. Smith steted that since lLayor McLmuughlin
was elected sbout ten years ago, the elections have been so tampered

with that the honest people at Hot Springs have been uneble to get em
expression of their vote. He stated that this iIs accomplished through
the wholesale purchase of poll tax receipts and voting them at election
times by the "administration®™., He cited instances of this belng done,
'largely by purchasing negro votes. e cL T : ‘

) Ebustoﬁiimory, former Garland Gounty Prosecutor, appeared es
‘ a witness before the Legiselative Committeq. When read portions of a letter

. 'Teceived by the committee from Mr. Milton fiobles, Manager of the Western -

Union at Hot Springs, in which lfr, Nobles condemncd existing conditions at
Hot Springs and placed the blame of such conditions on the wholesale
purchase of poll taxes and the illegal voting of many persons by the
"admini stration™ through which the elections are controlled, Mr., Emory
agreed with the statements made by Mr., Nobles in his lettey, end stated that
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T Mr, Nobles was right in his allegation that tne crooks could be Tun out o
of town if the clrcuit Judge 80 desirod.‘1_~ : :

e

. o Concerning electlon rrauds, Emory stated that the oommon
talk at Hot Springs is that there is & wholesale purchase of poll tax
receipts there by McLaughlin's “crowd", which receipts are voted by them
in the support of their candidates in the elections; that this is
accomplished by forms eirculated by the “cromd™ to which the signatures
of various persons are affimed, end which authorizes their poll tex ‘
assessment and payment by another party; that tzese lists of authorization
of poll tex assessments are teken directly to the County Tax Collectorts
office, where they are entered as qualified electors, and poll tax .

- receipts eare issued; that the administration elso prints and distributos
at election time “pink slips"™ which are sample ballota fbr use 1n voting
the ‘administration endorsed" candldatea. { Rl .

He stated that it was generally rumored about the town
that prior to an election McLeughlin, the Mayor, calls into his office all
polling officials, a great many of whom are local gambling operators and
enployees of ganbling houses, for a meeting, at which time he gives them
their instructions and supplies them with the names of the cundidates for
each office whom he wishes to be elected; and that it is also generally

- rumored about town that any person who does not vote for his “endorsesd®

candidates rlll not be allowed to hold any kind of a JOb in the town. .

ERE
.

\nltt ovns a very nice home on Central Avenue worth approximately -
£10,000.00; that his first wife was from Lontgomery County and her mziden
nase was Hallum; that he divorced her at one time eni married e lrs., Ford
with whom he lived for a time ani then re-married his first wife.
Concerning the selection of jury commissioners, Mr. Emory stated thzt

care was elways taken thet these men be friendly to the city adninistreation,
and that he as prosecuting attorney had no influence in their selection and
was «not consulted about it. . .

,/ M, Incidentul informution supnlled by Emory was that Jhdge

1 ’ It has been repeatedly stated that the c‘tlzens of Hot .
' Springs “are in’ a great measure opposed to the present city edministration,
but are powerless to aid themselves because those in power are advised by
the election officials selected by them,-for which candidate each voter
‘cast his ballot; that the city administration metes’ out swift retrlbution

" to those persons who do not "go along" with the clique now in power. . =
The testimony of witnesses who appeared before the Legislative Committee
reveals the divers means used by Mclaughlin to intimidate and punish
persons politicelly opposed to him, through the dismissal of ¢ity employees
who vote against the adrinistration, the threat, send in some cases the
actual boycotting of certain places of business because of their politicel

-14 -



opposition. This group also, through the corrupt judiciary, brings nctltious
"suits against persons opposed to the administration for the purpose of o

R _ harassing and ﬂnancmlly embarrassing their opponents. N R

A G. R. Massey teatiried as follows:
..Gentlemen, 1 wculd rather not teetiﬁ, becauae I'll tell you
they sued me twice and collected seventeen thousand dollars off .
of me, and I have got ean investment there (Hot Springs) of all
"I have and I know full well if I testify against them that they

will just sue me end take the rest of it., And I have got a o

fanily and I bave got to take care of them. I am absolutely

afraid of being ld.lled or being sued -~ Oor my life talcen awvay

from ma. : .

: :<>"" -‘ Mr. L‘hssey explained to the conmittee that the cause of the
aforementioned suits that cost him penalties amounting to §17,000 came
about in suits filed against him on two different occasions by people
who cleimed they fell in his store. One of these persons who claimed ..
they fell in his store Was a bdby raised by Leo McLaughlin and sent in
the store by him to curse lir. Massey and strike him. Mr. Massey refused to
be insulted anl dJdefended himself. Thus the suit was instigated &nd this
boy was represented by Leo McLaughlin. Tkis sult was compromised for
$12,000, The whole thing started when Mr, Massey failed to vote for Leo

for Mayor.

.__"

: - Martin Lisele, druogist 7 Kenyon Street, Hot Spri ngs,
Arhansas, testified before the Legzi slative Comnittee, and he stated that
he ovned three storeu, one being in the Arlington Hotel, one being in

the Medical Arts Building, end one in the Central Avenue Drug Company.

He is also the vice president of the Arkansas National Bank. He was
asked if during eny of the years since he has been in Fot Springs, hed his
stores been boycotted. and he stated that: :

"Well, about three years ago -- this was follomng the LKayor's
electlon in which there was & little spirit, little enimosity,
possibly some prejudice -- and a number of people in Hot S prings
voted for me for Mayor, I wasn't a caniidate but they voted for me,
I think possibly some ‘pre judice grew out’ of thet, and in'one of my.
stores on one occaslon a gentlemen came in and made quite a =
purchase and just as he was about to make the payment, there were
. three or four fellows rushed in,  'What are you doing here?' He says,
'I'm buying same goods.' They said, 'Well that don't go for us. Just
cut that out., This firm is against the administration.' He said,
'T didn't know that and, gentlemen, I am sorry I took up your time
but I can't patronize you.' The sane thing heppened in the Medicel
Arts Building.®




Miss Gladyé\Wilson was asked by the Legislative Committee - - -
if she could furnish the committee with information about the lawless , -
conditions existing in Hot Springs, and she informed them she could go

‘on endlessly, She gptated that the lawlessness was listed ‘and given o

Judge ¥itt for presentation tp the Gram Jury, but no action was ever
taken; that she personally talked to him about it end he accused her of
prying intpo his persomal affairs. She stated that Frank)(lark, a -
notorious\Con man, end DickjGalatas, head of the con men in Bot Springs,
both on separate occaaions gave pets to J’udge litt.

,‘ She rurther stated that during an election in 1934 at the
time W. R.YDowing ran for Sheriff that om of the Judges mt tie polls
was a Greek by the name of PetejPekas; that he had been challenging some
of the voters and had turned some of them away fran the polls; that upon
hearing of this, Leo McLaughlin drove up and entered the polling place

. &and said, “You Greek s-- - b--, you, don't you challenge another voter

I bring 1n here. If you do I'll stomp you right into this concrete.”
Miss Wilson stated she heard this herself, Miss Wilson also stated,

. "I have seen George McLaighlin scratch ballots myself, I%was an eye W tness.

Thet was when Martin Eisele was drafted for Mayor. Joe ‘Scott tried to
sell -- give me a poll tax receipt the first year I rap Public Opinion.
He didn't know who I was.®™ ™I have seen Leo and VerneAledgerwood and
Sonny Dav:. es mJe the polls inside their stomping grounds...." :

Miss Wilso also stated that the da.y after Mayor Mf‘Laug,hlin
hed cursed tkhe Greek, Pete Pekas, they (evidently meaning the city
administretion gano) tore up Pete Pekas! restaurant just because he had
challen»ed some voters at the polls. T . .

' ' Iuiss Wllson further stated that Verne Ledgerwood told her
in January of 1937 that they had twenty three hundred negro votes that
nobody could put their hands on.

Artl"ury]'efferson resides at 424 Oak Street, is presently
employed as a city policemen for a period of about five years until
Kay 2, 1936, when he was discherged. Jefferson stated thet during the State
election held on August 11, 1936, he assisted in taking people to the
polls upon the promise of a job nnde to him by City ‘Judge Verne S. .

- Ledgerwood; that his duties on election day also consisted in getting a -
~ - bunch of poll tex receipts fram Jacx McJunkin {City fireman and bodyguard
for layor MeLaughlin) and voting t o' people that he took to the polls.

with these poll tax receipts; that the recd pts were already filled out
with names on them. Further informetion given by Jefferson was in the
nature of citing instances of his having seen Judge Ecrl Witt drunk in
public places at Hot Springs. Jefferson stated that an instance of aow
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the city edministration operates, there, is that of his younger brother
who was employed at the Chicago Club, a gamblmg place, that prior to.

an election they came to his brother for his neme to be filled in a
blank poll tax receipt in order that it might go for a vote for = .
administration endorsed candidetes, thet his brother replied to them = -
that he would not do so, but would vote as he pleased; that shortly *
thereafter he learned that his brother, Bob,, had lost his job at the
Chicago Club, and he was advised by Norwood Phillips, the manager,

that Judge 'a'itt had sent another boy there to f£ill the job, with the
instructions to Buillips that his brother was to be discharged; that
- subsequent to the discherge of his brother, about three or four days
later, he was attending a political meeting at the City Hall which was
presided over by Mayor McLaighlin, and that during the meeting Melaughlin
cited the instance of his brother losing his job at the Chic ago Club for
failure to allow his poll tax recelpt to be purchased and voted ’by the
"edma.nistratlon‘ - », . e R .

ey
:

.Tefferson alao stated that while he was on the pohce force
he and n/bnroe‘.(oung, another officer, were warned at one time by the

Chief of Police, Joseph Wakelin, that they had better *"line up" or they
would find theuselves shot in the back one night by one of the police
durin. & raid; that he had told ksyor hicLaughlin gbout the incident of
Tekelin threatemng him, but nothing was done about it, and that he »
subsequently received other warnings. Jefferson stated that LicLeughlin
hed him discharged from the police department at Hot Springs because he vas
not in favor of the election of lisrionJAnderson for Sheriff, This

witness' expressions conceming tke existing condltlons and the local

dm1 nistration” at Hot Springs were very bly‘ter.
)

harry%perks res:.des at 717 Garla.nd Street and is ermloyed
as an automohbile salesman for the Birch Motor Compeny, t--e only Ford
distritutor at Hot Springse. _

He stated that he recently agreed with a eity policeman on
tlie terms for the purchase of a second-hend 193% lModel Ford sutomcbile,
w.ich the policeman was desireus of purchasing, but thls policeman explained
that he would h:ve to get the permission of Mayor McLaughlin before he.
could buy a car fram him (Sparks), even for his personal autamobile; that
he also lnd to go to lMayor McLaughlin's office to esk his permission for
the policeman to be able to buy an automobile for himself fram him, and
that later in the day McLaughlin stated that he guessed it would be all
right for the policeman to buy the car from him; that shortly after the
last State election, Mayor Mclanghlin called him into his office, where
Judge Verne Ledgerwood, Municipal Judge, was also present, and gquestioned
him as to why he had not voted for the candidate for the office of Sheriff
who he recommended be elected; that he (Sparks) told McLaughlin that he
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would vote for whom he pleased, and in reply thereto McLaughlin stated in .- . -..
convincing terms that he would have the Ford Motor Company at Hot Springs'}';
"+~ Dboycotted if "you don't get right with the city bunch®, and threateded to
A "get his job"; that McLaighlin also celled the bookkeeper at the Ford
~ place and told ‘him the seme thing; that subsequent to this incident one of °
McLaighlin's men czme t0 see him and told him that he'd better leave town,’
but that he hag decided to remain thus far; that in his opinion McLaighlin
was not boasting when he told him that he'd ®get his job®™, meaning having
him fired, as he could do so, and has done so to othsr people at various
times in the past; that the general opinion of the people in Hot Springs
is that of fear of the Mayor; because if they don’t vote for the
candidates of the various offices whom he selects he will have them ruined
in busineas, Further testimony by Sparks pertained to instances of baving
observed Circuit Judge Witt in a drunken condition, and gambling in the
" gambling houses, end also an,instance of a law suit from which he believed
Judge Witt hal received a new Chevro automobile costing about $600.00
from money supplied by d. T. (Sonny) Pavies, City Attorney, for heving a
case thrown out of court which he (Sperks) hed brought for demages -
incurred in an automobile wredk and in which case Davies represented the
defendant: - - *-

Mrs. Pbrter‘susteel resides at 208 Park Avenue and operates
the Yellow Ceb Company in connection with the Arlington Hotel Gerege, wuich
she leeses from the Fotel companys Her husbamd formerly operated the
Yellow Cab Company prior to his death, but since that time Mayor lLicLemzhlin
and his associates have practically run her out of the texi business at
Hot Springs by having city legislation passed aimed directly at her
business, by the use of pressure brought to bear against the railroads and
hotele, and by 1nt1m1dation of her taxi drivers.

Further testimony given by Hks. Austeel was that about
January 21, 1933, one of her cab "checkers" was murdered by George
thaugnlin while he was on the floor of the cab conpany office and bezging
for his life, by being beaten with a pistol; that tnis haopened at a time
while she and her husband, who was living at that time, were attending a
local move; that due to the fact that George McLeaughlin is lMayor McLzughlin's
. ‘brother, he was able to avoid a convictlon for murder at nis trisl and was '
turned loose.. ’Qgﬁwj :ﬁa.. o _}ttf 3 .u»y;; s &a«rsi *gﬂ-éi.

Lo - MO < ’;-g P EE ‘;

: She stated that Nhyor MCLaughlin has on numerous occasions
il old her frlends :that he was going to drive her out of the taxi business
AT T at Hot Springs,’ “and’ that he has just about succeeded in doing so, as he
' has taken all her cab stands away fram her fram the various hotels except
the Arlington, where she is protected by a lease on the garage there and e
supposed concession of the business of the guests at that hotel; that he
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causes her cab drivers to be thrown in jail ani her cabs impounded upon
no apperent vioclation; that none of the other cab drivers ere ever
bothered in this way, as the other cab oommanies are operated by e Qg
Johr\ Clemmons, who assists Mayor McLaughlin at election times by free -
transportation of his supporters to the polls, which she wi 1l not do.
When questioned as to the reason for Mayor McLegghlin's discrimination
against her bus:.ness, Mrs. Ansteel replied in part ) 88 followr

LI SR B tell you, my brothermn ror Mayor and they Just
stepped in there and after everything was settled, and

just stole the election, and of course I was against them and
I supposed that's what started it. 4nd I am hot for-- I am
against-- I am poison to the underworld stuff and they're
S ~ for it, so naturally it mekes me their enemy. (laughs) I am
; ~ not for anything thats underworld stuff, nor thatts not right. :

I deal right and they don't.

J

Further testimony by Mrs. Austeel was that she hed heard
that Judge Witt had been an inmate of the New Park Hospital at Hot Smrings .
on numerous occasions for the purpose of sobering up from a protracted '
drunk, and that she had been informed by hMMrs. Helen Xnight, who operates
that hospltal that he had in fect been such a patient theres

‘ Bryan- Dismuke, km ager of the Yellow Cab Company, stated
the following before the leglslative coznmittee. . : ,

- "I will g ve you an idea. probably eight years ego the Yellow Cab
' Company had concessions at practically every hotel in
Fot Springs, Ark.-- leading hotels, and two railroads -- ex-
clusive contracts. Now out of that we have only one left -- and
that during the time that gembling was open, over-run with
hustlers for gambling housess, That we don't get. They are put
in their cars (probably means other taxicabs} and hauled free
of charge to night clubs and gambling houses. Wwe're not allowed
to haul any of thems They get hauled free. Naturally that glves
them contact with people at night anl more then apt to get them
next day if they did any riding in the dey time. That is all."

: _ : Mrs Dismuke also testlfied that the Teasons he did not care to
testify before the newspaper reporters was because he feared persomal herm
to himself at the bends of George McLaughlin, the Mayor's brother, and.also
feared what the administration might do to his ceb business by the levying
of fines for minor offenses or by arresting his drivers, etc.

J. W.“atheree testified that before the last State election
Mayor McLaughlin came to him and asked whether he was going to support
the candidates for the State offices whom he wished to be elected, am
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upon being advised that he was not, McLaughlin threatened him that he wuld
“never have a way to make any more money; that the day after the State elece - -

" tion McLaughlin sent the Night Captain of Police, Bob Hbore, to his place
.and ordered thet he remove all oard tables, cards, etc., which he had %o -

~ .do, and furthermore that he could not keep his legal liquor store open as

,J\long as the hours permitted by State law. Fatheree stated that W, S.. ',

. X.Jecobs is the real "boss"™ of the gambling operations at Hot Springe, emd’
thet if he is not receiving same part of the proceeds of a gambling
éstablishment he will heve the plece closed up., He ¢ited as an instamce
of this the fact that a place operated by one JocksphRyan was olosed by
order of Sheriff Marion Anderson st the instance of Jhcobs.

. 'J. DX Plerce also testified that he overheard Judge Wittt
instructing gamblers and many others as to what and how to do at the
election of last August, 1936, and that at this meeting he observed that

- they had many poll tax receipts and also the “pink™ sample ballois

5? showing the “administration®'s™ selection of the varlous candidates; that
on the day of election held in August, 1936, numerous people were paid-
money at the Sheriff's office for votling the ®straight™ administretion
ticket; that he was offered money there to do so,, but refused to accept
it; that one of his companions at the time, W. A.’Gook, was paid £3,00
to vote the ticket; and that numerous other people likewise told him about
receiving their money at the Sheriff's office to vote as directed through
the use of the "pink slips™. Further testimony given by the witness,
Iir, Plerce, hal to do with instances of his knowledge when Judge Witt
and the Prosecuting Attorney fd led to prosecute or have arrested certain
persons, friends of the “administrati on™ who®™rolled®™ some of his friends
on one occasion, end himself at another time, for $2,300,00, Incidentally,
Nr, Pierce stated that W. S. Jacobs told him at ebout thet time that he
paid £400,00 per month for being allowed to operate his gambling places.

CORRUPTION IN GAIBLING

; , v .
Reference report contains inrormatlon concernlng the fictltlous
system of fines, whereby gamblers opereting at Hot Springs, Arkansas, pey
certaln fines at regular periods to the city for the privilege of continuing
their illegal operations. Testimony heard by the Legislative Committee -

‘ shows the menner in which these fines are leviéd. It further reflects =
that Mayor McLeughlin is, in fact, the local "boss™ of gambling, in that
enyone who atteupts $o operate without rirat obtainlng his consent, &s

- immedi ately closeéd up. The testimony rurther indicates that operators
‘such as Fatheree, Ryan, et al, who apparently are not very close to the
present city administration are not permitted to operate.
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George*Pald.a resides at 346 Bolly Street, anl is émployed

at the Southern Cludb, a bookmaking establishment, Pakis testified that

he and Gordon Henderson and Lou Lerson originally started the Southern
Club, and that he has a part interest in that place at present, ‘obtained
through money furnished by his wife; thet he also hes been employed at

the Blue Ribbon Club, another bookmaking place, which operated openly

and all police'orricers knew about the gambling carried on there; that

the Sheriff's office elso knew about it, because they were the ones who
collected the "fines™ for being allbwed to.operate; that these fines went
to the city government, and amounted to $132,E0 being paid every two weeks;
that the collection of this money was divided as follows: the Sherlff

or the constable collected $42.,50 every two weeks which went to the county, .
and the ¢ity police or city collector collected the balance of §90.00 every
two weeks as the city's share of the pre-arranged fines; that ome of the
bartenders or boys who worked in the place would have to appear in court
each two weeks and be "fined"™ that amount; that at the time they opened
'up the gambling pleces.referred to above it was necessary to first secure

{ the permission of Mayor McLaughlin, who was a personal friend of Lou ,
‘Larson, one of the three who first opened the Blue Ribbon Club; that it
was necessary to first secure the protection of ifayor lMclamghlin, or
othervise it would have been impossible to open the place; that he has
rnovn of instances wiere people attempted to open gambling pleaces without
first securing kicLaughlin's permission, end they were imunediately served
vith notice to close up; that he did not talk to Judge Wittt about getting
permission to open a gamblmo place, since MbLalghlin is the only one ta
see about that, : : .

Houston Emory, former County Prosecutor testlfied thut he
held the office of Prosecuting Attorney of the Eighteenth Judicial District
(Garlend and Lontzomery Counties) from Jenuary 1, 1931 to December 31,
19356; that when he ceame into office there vere eleven booknakers or
gambling houses operating within the city limits of Hot Springs; that soon
after taking office he was informed by the new Sheriff and former
Deputy She:iff, J. H.J Floyd, that for secveral years previously each
bookmaker had been paying a fine of $10,00 per week to the City end
$2€.00 per week as a fee to former Prosecuting Attorney, Bouic; thet

~ shortly after he came into office he hed a convorsation with Judge Larl

" Witt amd Mayor Leo McLaughlin, in which lMcLaughlin objected to the fect

that the c¢ity ohly received 340,00 per month from each bookmeker, while
the Prosecuting Attorney was receiving §100,00 per month fram each one; -
that as a consequente of this objection by McLaughlin it was changed?that
each booking house paid $100.00 twice a month to the City as a fine, plus
costs, which included a fee which he received for filing “informstions"
aczainst each booknaker for "gambng™, which were also f£iled twice each
month, the total fines and ™costs" which each bookie paid each month
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amounted to about $262.60; that ebout two years ago the county objected 3o,
.the fact that it was not receivxng its ghare of the fines so paid, amd as
‘a result thereof the county was allowed to receive about ten or twenty
dollers each month fram the rineslnid by the bookmaking establishments; that .
he presumes that the arrangements whereby the county was to receive a part

- of the fines collected were mede by Mayor McLaughlin and the County Judge

"~ (Witt); that he never heard of any other gambling establishment, such as
“the Belvedere Club, paying any fine whatsoever ami presumes that this was
due to the fact that W. S. Jacobs, owner of the Belvedere, was paying the
fines on four bookmaking estaeblishments in the c¢ity, end thérefore was allowed
to operate the Belvedere without payment of such fines, He stated that he
doesn't gamble, other than placing sane bets on horse races held at Hot
Springs, and as a conseguence thersof he did not leve occasion to go into
the bookie places often, but that it was common knowledge that such places
were operating wide open and anyone so desiring could enter them and make
bets or otherwise engage in gambling; that he never heard Judge Earl Witt

 ims truct the Grand Jury in regard to violation of the State ganbling laws

- at Hot Springs during his last two years in office, although he recalls
one or two oceasions when Judge Witt did 80 instruct the Grand Jury soon
after he came into office. - e e T,

Buddy K.‘Vernon testified before the committee and stated
thst at one time he ran a race horee book, and although he was never
arrested for running his bookie place still he was made to pay a fine
every two weeksin court, his explanation of how this was worked belng
as follows. . w S - :

"They would call us from the sherlff's office or from the
constables office -~ one time it was fran the shertff's and
one time it was from the constable's office, They would tell
us to report in court, end they would give us nages that would
be called, ¥W%e were never told to report under our own name,
They would call those namnes and 'You're charged with gaming.
Guilty or not guilty?* And we would say, 'Guilty'. ‘'Hundred
dollars and cost.!'! and then the sheriff or consteble would came
around and collect it." : =
. Vernon was asked how he got his news service wire for .
operating his book. He replied. —-*-g. ;;._~‘\ CoL e
"ell, we got it fram Jacobs. I hed to go to Jacobs and mdce ‘
arrangenents for our service -- pay him '$75.00 a week, Most -
" any place in the world you cen get a generel news bureau wire imto
a town for $200 per week. There were twelve books in town and
each one paid $75.00 per week."
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Mr. Vernon went on to explain that Jacobs' three books,

~per week, end it was rumored that the difference ‘between the amount of

"in from leasing the wire, or an ‘approximate sum of $3u0 00 per week, went
to hayor Leo P. NbLaughlin and hia cliquo.uﬂf*(gi«ll _};:%g;. :

vy, e

Earl‘Screeton, nuditor tor the Incume Tax Divislon of the
State Revenue Department, Stetd of Arkansas, testified before the
Legislative Committee that he had mede an exanlnation of the books of the
various gambling establishments, The Belvedere Club, Southern Club, and
Ohio Club, are properties of Bn..S., Jacobs. It is probable that Jacobs
has an interest in other gembling estdblishments 1n Hot Sarings, other
than the above. .

He stated that the books reflected that the Belvedere Club
made a net profit of $33,765.,00 for the year 1936, but paid a dividend .
from the bankroll of 000.005 that this dividend was paid to Archie
Ledgerwood, Sam)ﬁ"ett, D.YHotchkiss, L. D‘\Cooper, Captain mlnam)émth,,
Oti¥\Carr, Roscoe]Johnson and W. S. Jacobss - » I

He stated that the Sotthern Club paid a dividend for the
year 1936, of $£0,000,00, and that this dividend was paid to the same
indiv1auals above named._ . R S

.. He steted that the books showed that the Ohio Club was owned
two thirds by W. S. Jacobs and one third by Cleveland "Tlnk"”Ybung, that
in the year 1936 they hed a net profit of {$27,000.00; that the Blue Ribbon
Club hzd a profit of 15,261,00, and was owned by George Pexis, Gordon -
*nenderson, and Led\{prson, each having one-third 1nterest; that this club
pzid semi-monthly fines to the court for operating, of ’132.50 each tvo
weexs; thet other clubs named 4id not.

Mr. Screeton stated that Miller's Club, owned 75% by W. S.

Jacobs, and 25 by W. F. ldller, made a net profit of §$44,500.00 for 1936;

that tais e¢lub was not fined at all; that B. F. Harrison Cigar Store made
a net profit of $31 297.00 for 1936. This washdivided betv.een B, F.
‘/Harrison and F\Lonelnotti. L AT o

. It will be noted that the net pxofit of the three above
éambllng places of Jacobs' totals $llo 76 .QO from»one year's 0perat;on.

BT A TT Loy
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Yatt, 1134 Central Avenue, Hot Springs,. Arkansas, = . .
testined betore the legxslative committee. He gavé the following men L
: as being owners of and interested :I.n Belvedere Country CIub. : L

&

W. S. Jacobs - Gambler L Hot SPrings. Ark."“
Sam Waté Com Gambler - - i % )
Clevelan Young . Bar Attendant - Ohio Glub

L. D. Cooper " Grocery store owner Lot Springs, Ark.
Douglas Hotchkiss . T .. -
Harrystrcng , Gambler T " -
Roscde Johnson . Gambler - Southern Clud .
Archie I.edgerwood - (Brother of Municipal

_ Judge Verne 5. .

ihemey G Deseweed) o '
oti Graw - - - Gambler . . - " Southern $lub
Capt. Wilham Sznith . Gambler > ' Soqthern Clubd

e

. Watt named the rollowing e!nployees or the Belvedere Club
as having sane connection w1th the 01ty Administrationt o e

J’e ¥y F'atklns, Pollceman
Tex¥ .itherford, Fireman

Jack .feJunkin, Fireman
Bob loore, Lx-police captain - / '
T. G. "Curle Zvans, policeman '
lirs, Herbert fAkers, wife of Chief of Detectlves
o Herbert"Dutch" Akers. T ‘ R '
- 4rch Cooper, Ex-policezan, ‘ - ‘

: Archie)eﬁdgerwood, 210 Birchwood Street, Hot Springs,
Arkznsas, testified before tke legislative cormittee, He stated that he
bought & one fourth interest fram-¥. S.|Jaccbs for the sum of $12,500;
that this money he borrowed fram one Ed"Ballard a gambler worth some
thirty million dollars; that this wes teck in 1932 that he geve his note
due in 1926, with interest, and in 1936 he paid this note off, which by
this time had grown to be $20,500. Very shortly after this money was
paid to Ballard, Ballerd and another gambler were found killed in their
Arlington Hotel roam u.nder mysterious ci'rcumstances. S

a Ledgerwood stated J’acobs om ed the controlline, interest
in Belvedere Club, Southern Club a half interest in the Ohio and Kentucky
Clubs, and was also interested 1n Miller's Cigar Store.
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Chearles H. Sellers, former police officer; steted tlmt m
a period of about two yeers he considered himself to bé the personal = "
.bodyguard of Mayor McLaughlin and accompanied him on most of his trops
- around the city; that they made frequent trips to the Belvedere end .
. southern Clubs (gambling ‘places) where H:Laughlin would go inside, but
"that he does not know whether McLauehlin wuld receive any money as a i
®"pay-off® on these occasions or not., When questioned concerning ganbling
operations at Hot Springs, Sellers stated that for about thirtéeen years
prior to his injizyin 1936 he hal been a member of the police department
there, and that during that time gambling houses were operated “wide
open® and some of them s0ld liquor Quxr ng prohibition; that he had
frequently been in these places and hal seen their {llegal operations; that
while he was a member of the police department he was responsible directly
~to Mayor McLaughlin for his actions, and he mver male any arrests or -
otherwise interfered in the operation of the gambling places because he
knew that he wuld lose his job on the force if he did; that he imagines
that these places were "payingz off™ to be allowed to operate, because on
come occasions he would be sent by McLaughlin to close up & particular
gambling place while all theothers were running openly; that sane of the
pleces which he had been semt to close up by McLaughlin were places operated
by kr. Fatheree, Jockey Ryan, and Bert Hall at the Midwey Bar; that on these
occasions the layor did not tell him why he was closing up the places, end
he did not guestion McLaughlin., Sellers denied having ever been sent by
the Mayor to any genmbling place at Hot Springs for the purpose of collecting ”
money, &nd atated that he did not know who was supposed to collect such
moneys ; R ) :
Dr. M. O, Evans testlﬁed before the legislatlve conmittee .
and during the course of questlomng was asked if he lad ever been a - '
defendant in any court action in any court in Hot Springs, and his answer
is as follows: '

"At one tiie I wase It was in the Police Court, and I appealed
to the Circuit Court. Dutch Akers was a detective on the force
at thet time, Dutch Akers was punching chances on one of those
little punch boards there - gambling - and I opened up ebout
tventy five of those for him, and unthoughtedly I punch five, myself,
g - and paid for them, end Dutch arrested me end took me over to the -
L e Judge anl the Judge gave me a $10.00 fine,'am I thought that was
. 7. alittle bit high, 8o I appealed to the circuit court and plead
guilty and got a dollar ﬁne. : .
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- The corrupt oonditions existing at Hot Springs embrace _}
every ph.ase of the official city end county administration., The
testimony heard by the Legislative Committee definitely indicates that
Circuit Judge Earl Witt aml other local officials are apprised of the
lawlessness in the city, but rather than attempt to reotlfy and punish
for violations of law, countenance and in same instances lend aid to
those forces which operate outaide the law, oL

' 'I'estimony herein referred to-shows thet the local courts -
proteot those violators of the law, who are aligned with the city
 @dministration and the judges lend their cooperation to thase inmterests -
which openly transgress lews acainst gambling. The manner in which a -
brutel and willful killing perpetrated by George McLaughlin, brother of
the Mayor, was so fixed that a conviction could not be obtained is
reniniscent of the way in which the seven former police officers charged
vith the brutal killing of prisoner John Dickson were promptly ascquitted.

"’he\‘)rlgery of the city and county offlclals is portrayed
in clear and unmstakable language. B O RS e
Ray Smth resides at 125 Hebert Street end is engaged in the
reel estate business at 909 Central Avenue,. He testlfled that a geneml
lawless condition exists in the city of Hot Springs; that the respecteble
and law-abiding citizens there have a strong dislike for Mgyor kicLaughlin,
because he has no respect far lew and order; that there is no such thing as
ordinary legal procedure there with regard to law enforcelent by officizls,
but on the other hand it resolves itself into a guestion of gett.ng things
"fixed"™ and seeing the proper person; that as far as the city ccurt is
conc erned, Judge Ledgerwood or Mayor licLaugnhlin are the proper persons with won
tot alk, before a particular matter cames up, sxd that he believes thut
o Judge WWitt in the Circuit Court, has been taelked to "ahead of trials™; that
decent people in Kot Springs are powerless to do anything about correcting
: the lewless conditions there becem se the courts will refuse to hear ay
information or evidence wiich compla;na.nts rightfully attempt to present
thet there is no chance of getting a faitr and impartial triel in the'.
Circuit Court there before Judge Witt, especially in regard to criminal
cases, and likewise in civil cases, if layor McI.aughlin 1s int erested in’
one side or another, because the Court will lean in that direction; that
he has no respect for Mayor McLaughlin whatsoever, because Mcmua,hlin has
no respect for any law.

Will%rantley resides at 283 Woodlawn Avenue, Oaklawn,

Hot Springs, Arkensas, is a minister and elso works at Stearns Hardware
Company. He geve testimony of the instances wihich he had seen Judge Zerl
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&1tt drunk publicly on the streets and in his “eourt room while he was
presiding over a trial of a case brought by a woman against Woodcock

" and lawson company, that Judge Witt could not have helped but knowing that

open gambling was being engaged in at ‘Hot Springs, because he has seen

him stending in front of the places while the cries of the barkers inside
could be heard on the street., Brantley stated that the open gambling °

places have ruined one of his sons who is 21 years of age and his younger son,
16 years of ege, has also started in that direction; that there is no use

to appeal to the local ecourts or officers there to have the gambling places
closed due to the people vho now occupy the city end county ofricee.

J D. Pierce resides at the corner of Ebbson and Market
Streets, and is engezed in the real estabe business at Hot Springs.
He testified that o: one oceasion the prosecutlng attorney brought a man -
‘nemed George‘Acre, whom he 4id not knmow, to his place and at his insictence,
he, Pierce, executed a bond in the amount of $1,000.00 for Acre's appearance;
that dcre jumped his bond but he, Pierce, located him in another town end
brought him back to Hot Springs in order to be released from his bond;
that upon arriving at Hot Springs, Acre met W. S. Jacobs on the street,
end in & ecnversation with him, he, Pierce, learned that Acre paid Jecobs
+£00,00; thet Acre was taken to the Sherilft's office, where Julge Witt,
Prosecuting Attorney Bouie, W. S. Jacobs, and former Sheriff Gerland
 Vencickle were present; that Jacobs leter told him in a conversstion that of
the ;500,00 he end Layor McLaughlin recelved {1£0.00 and Judge Witt got
$380,00, and Acre was released from custody by the Sheriff on the seme
day that he returned him (Acre) to Hot Springs. Other information furniched’
by Pierce referred to an occesion wh :en he psid $25.00 to Judge Witt amd Sherif?
Vansickle or Mayor mcLaxghlin (the testimony is not clear on that point)
for the release of a prisoner s d observed then dividing the money after he
had put 1t on a desk where they were. ©Pierce stated thet he had observed
. Judge witt drinking on occasions with EdNSpears end W. S. Jacobs, local
garbling operstors, at various ganbling places at Hot Springs.

Wesle;‘raylor resides at 306 Barrett Street, end is a
peinter by occupation, Taylor stated that he had seen Judge Eazrl Wit
drunk in publlc places on numerous occasions, and had also seen him in the
”Cnicaéo Club, a gambling place, playlng the bookies.;'ﬁ“‘ :

e .T. w.‘ls_piva steted that he resides ‘about half a mile out of
the City Limits of Hot Springs on the Mount Ida Roed. Spiva testified
- concerning his knowledge of Judge Witt's drinking liebits, end also stated
that he hal seen Judge Witt in the Chicego gambling club on numerous
occasions making bets through the ™bookies™ there.
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Mrs. Walter (Pauline) Hebert resides at 121 White Street.

‘v, . She gave testimony that she hed observed Circuit Judge Earl Witt in a drunken
R condition while on the bench during the course; of e trial of a case brought '
""", against Woodcock and Lawson by a Mrs. Michael Aordan, and while she, Mre, . -
- ' Hebert, was a member of the jury panel and about the courthouse, amd on . .. -
. ~ another time while he was trying a case on the beénch while she was on the .
' trial jury, Judge Witt was so0 drunk that Mr. Cazrpbell sat with him on: the
benchtohelphim.f : T B T e TRtk

Mr, George%herman testiﬁ.ed that he at one tme attenpted
to get several attorneys to represent him after George McLaughlin had
arranged for hig arrest and incarceration in jgil., He stated that he ,
- went tofitwell AShelton and others, and they would not hendle the case for
- him, as they informed him that even if they did ‘handle it they nould not
expect to get any Justice 1n the courts thero. _ \- _ . , .

o M:r. Sherman orfered to give a transcript of about 25 pages
which he sl d would cover malfeasance on the part or city ofﬁcials in
Hot 5prings s Arkansae. -

’-n;,',: -'.," N - -~

Gladys Wllson, llOl Central Aven.le, former editor of
Public Opinion, testified before the legislative coamnittee investigation
conditions in Hot Springs. Her testimony begins on page 678 of the
legislative conmittee 8 report. i e T o o

Liss hilaon was asked if she attended the trral of George
McLaichlin for besting to death a cab driver named Long, end she stated
‘that she attended the trial as & reporter. She stated that the trial
was not a fair trial; that Leo licLeughlin, eventhough he was layor,
defenied his brother and mede the closing argument to the jury. The
following quecstions and answers are of interest, to wit: -

Q. Do you know whether or not the jury was tampered vith?
A+ I listed them in Public Opinion just as I flgured they were paid.
Q. What did you say ebout them? -
A+ Now, I couldn't give you that in detail, but I could locate it
: in Public Opinion, I could tell you their nmes and just
exactly vhat pay-offs they hed, but I dldn't have time to
< go into that, I was going to get those things but I didn't.
Q. ¥Well do you think any of them were paid? ~ .
4. I certainly do, personallys Well, Mrs, Crewford, she was & lady
- ‘on the jury « she said that she was & direct foe of Leo P.
McLaughlin's = now, that didn®t cane to me - I mean she didn't
tell me that; she told a friend of mine. But, anyhow, it was
generally talked on Malvern Avenue that she was a foe. Well,
when she was selected on the jury I thought that was our main hope
for a conviction. Later I learned that her son was promised a
job, and I ran it in Public Opinion and was threetened.
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Qs ¥ho ;hreatenod you? e i e
4. Ray)JCrawford,-. SRR
- Q. Who 'was he? ,.'g‘-_
4. He's her som, "/’ MRRIRNE
Q. What did he say to yon? - ¥ RN o :
A. He came to the office and told me that if I printed that article :
I would print my last arncle. L . LT, , i
Q. pid you print it? - - Do R
4. I printed it - and he hit Ray Snxith. ' '

. Houston’lanory,‘ former District Prosecuting Attorney, when:
questioned as to difficulty experienced in enforcing Statg laws in Hot
Springs, cited a case where he attempted }o prosecute one\Murphy on a
charge of murder for shooting a man namedfGwynn, but that Murphy was
represented by the firm Murphy eni Wood in his defense, and he was .~ - .¢_
uneble to successfully prosecute him, since it appeared that the court
(Witt) leaned to the defendantj that enother instance was the case when ‘
Goerge McLaughlin, brother of the Mayor, killed a man by hitting him over “
he head with a pistol butt. In that instance "they™ got all the witnesses
out of town before the trial started, and he was unable to bring them back,
consequently the defendent was released., He was unable to introduce
evidence at the trial that McLaughlin killed the victim becsuse the deceased
hed put "slugs™ in slot machines which were owned by the layor's brother, .
George McLaughlin, together with Dick Galatas and Frank Clark. -

' \'.1111am A. hSeiz testified before the legislative committee
that the reason he first fell ocut with the Hot Spriggs city administration .
was because he started an Investigetion to get Galatas out of the lasonic
Order on account of his confidence gx e activities and thereby incurred
the wrath of the city edministration, "

Seiz testlfied that the day that Georbe ¥ceLeughlin beat up
Sydney? Long, a yellow cab employee so that he died the next day, he, Seiz,
was called to talk to Long as a masonic brother, He stated that after
Long had told him the story of the whole affair he left his room end Roy
Ermey, then Deputy Sheriff, ceme in and Long told Emeéy the whole story

' of the affair just as Long had told him, He elso stated that when the ,a*éf

"~ Grand Jury met he testified before them and noted that Roy\.rmey vas not -
there to corroborate his testimony, He went to see Houston Bmory, |
Prosecuting Attorney, to find out why Ermey had not been subpoenaed, and
Emory informed him that Jim Floyd, the Sheriff,hed gotten Roy Ermey out

of town so that he could not testify, and therefore he could not get hold
of him for the Grand Jury. '



: : Seiz testified that after this the City Administration L
put the pressure on, ‘and refused to granthim ‘permits to heng signs;
that he went to Leo MbLaughlin and MbLaughlin told him as 1ong as he
was Nhyor he would not giva him a permdt.‘( 5 R ,,,

Bill Seiz furthar testiried that George MbLaughlin was
indicted for second degree murder as a result of a killing, and at the
trial of the case Roy Emey was again out of town so that he could not
testify, and that his (Seiz') testimony was not heard due to the fact that
the court disqualified him as a witness on the grounds thet he could not
swear that what Long said to him was a dying confession, es long did not
know at the time that he was dying. Seiz testified that as a result of
this court ruling George NbLaughlin was acquittod‘ IR . :

Arv’

'EVIDEICE OF GENERAL CORRUPT * - 7%
COIDITONS EXISTING AT "~

The general éorrupt conditions existing in Hot Springs are
aptly narrated by former Police Officer Cherles ILfRobins. His testimony
presents a bird's eye view of the manner in which WcLaughlin dominates
the present 01ty admlnistration. - :

. It is interestlno to note the testimony of Mayor Leo P,
Nbleuchlin, in view of the allezation made by his wife, that he has an
estlmated monthly income of oo,OOO 00, . . i

-

C. M. Robins resides on South Second Street end is a
forner member of the Police Department of Hot Springs, resigning thefefrom
to run as Constable about July, 1934, He testified that during tke time he
was a mexber of the police depsriment he observed that it was impossible
to arrest anl conviet any of the law-breskers there who were friendly to
IcLaughlin end those in power; that Mayor Mcleughlin end tkhe Chief of
Police (Vakelin) would tell the officers which persons could or could not
be arrested; that at that time gambling houses were operating openly, and

."'al £0 numerous places were selling bootleg liquor, but that he as en officer o

could do notnlng towards arresting any of the operators of thc e places
due to previous 1nstructions not to do 80, o _ s

' ' Robins stated that prxor "o the Augustull 1936 primary
election he had become employed on the night shift of the police department;
that he purchased 13 or 14 poll tax receipts for various pecple by paying
for them with money from his own pocket; that still prior to election day
he had taken these poll tax receipts which he had secured to the Mayor's
office and hed given them to Mgyor lMclaughlin; that McLaughlin then gave
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him an order to the County Clerk and he went over there where he was reim-

bursed for the amount that he had expended im purchasing the poll tax -« .-

receipts, He also stated that on election day, Angust 1I, ‘1936, he came‘i‘
“ to the police station about nine p. M., at uhich time he went on duxy on"’
‘the night shift; that about teh or elevem o*clock itlat night he saw L
Night Captain Bob Moore end Cherlie Sellsrs around the City Clerk's office
in the City Hall; that Charlie Sellers asked him to drive them down on
Malvern 4venue, to which he agreed and thereupon all three got into an -
automobile which he drove; that he observed Charlie Sellers®' shirt was
unbuttoned in the front and something stuffed in it, so hs asked Sellers -
what he hed in his shMrt, to which gquestion Sellers replied, "I got . -
fourteen hundred ballots in it®; thet these ballots looked to him to be -
. similar in every respect to the regular ballots, btut that he could mot
swear as to0 whether they hed been voted or not; that he drove Sellers '
to the voting place on Malvern Avenue (second ward) where Sellers got out,' ’
- of the automcbile and went into the voting ‘place, still with the bundle
of ballots in his shirt; that he and Moore returned to the police station
"and he did not see Sellers again that night. Regarding the 13 or 14 poll -
tax receipts which Robins stated ne purchased for various people, the o
witness added that these receipts were returned to him shortly before the L
election by the Mayor, with the instructions to return them to the people
he purchased them for, eand to see who.they voted for at the election; that
the Neyor also supplied him with some "pink slips" (sample ballots shoving .
the Mayor's choice of all the candidates) whick he geve to the persons at
_tge time he returned their poll tax recelpts. o .

-

. S Robins also gave testimony of having seen JUdge Titt

publlcly drunk on the streets of Hot Springs many times, and thet he had™
elso observed him being attended in"an automobile while riding, by Irs. -
Loig] gheatley, his nurse on the occasions of his sobering up fron drunks,
He stated that Judge Witt could not help but have knowledge of the operstion
of gambling houses there, as they were running wide open.

Concernlng the John Dickson case, Robins stated thet he was
a merber of the party of officers who cawcht Dickson in Nevada County ebout
18 miles from Prescott, Arkanses; that Dickson was put into the automobile
in which he driving when the party reached Prescott, Arkanses, and remained

in thst automobile for the balance of the trip to Hot Springs; thaﬁ also in .

the automobile besides he and Dickson were Joe Wakelin, the then Chief of
Police, Arch Cooper, then Day Captein, and Officer Ben Rogers; that during
the trip to Hot Springs they kept asking Dickson if he was the one who had
hit Joe Wekelin on the head on a previous raid near his home, but that .
‘Dickson repeatedly denied having dohe #0, and said that his uncle nemed
Bogg was the one who had done so; that Dickson was not hit by the officers
on the trip to Hot Springs and arrived there in apparently good com ition,
having only received a small cut over one eye where Arch Cooper hit him
when he was captured; that he left the party of officers upon their
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< -4 - arrival at the jail to go home and sleep same, which was about ten or elevem
“r~7 " o*clock in the morning, and did mot see Dickson agein; that some time later
;7% . - Chief Wakelin told him that the prisoner Dickson hed died, and that it . .’
' was necessary to fix up a story that he had jumped out of the automoh.le
- on the trip to Hot Springs on the morning that he was capturad that . .
. ’ thereupon Wakelin got him (Robins), Arch cooper and Ben Rogers to go over
e the same route that they hal traveled when the prisoner was brought to
Hot Springs, and all of them picked out a spot which Wakelin suggested as
being the place where Dickson was supposed to heve jumped out of the
automobile and injured himself; that this plece was picked out Just de-
fore reaching Arkadelphia, Arkansas, and Wakelin instructed them on the
story that they were supposed to tell, namely, that Dickson had jumped
out of the atitomobile and was fnjured while attempting to rum away fram
the officers over an embenkment, but that he was again caught on a rocky
road near the supposed escape; that he, Robins, was not agein approached
by Wakelin or the other officers regarding the story after their return
to Hot Springs from the trip when it was concocted, dbut thet he told a
Mr. Lovell and Mr, Huff about the story that he was supposed to tell, anmd
consequently he was called before the Grand Jury which investigated the
death of Dickson and told thet body what actually heppened, also the story
and circumstances that he was instructed to tell by Chief Wakelin and Arch
Cooper; that subseguently he had received several warnings fran sore of
his friends that "they were going to get him®™, so rather than teke a chance ~
on being killed by one of them he resigned from the Police Department on
February 1, 1937; that he feared for his life because "they™ had killed -
"plenty of guys™ there aml had always gotten avay with it without being
prosecuted. AXs instances of that the witness pointed to caces where iArch
Cooper hed killed some men and was nzver prosecuted; that the seme thing
applied to Ed.Ujecrs, a gambling operator; thet on one occasion in the
past a body of =« city Jail prisoner was found on the railroed right-of-way
not far from the city jail and the report .had gotten out tha?othe prisoner
had been beaten to death in the jeil and his body cerrled out/the reilroed
to make it appear that a train had struck him. ' '

Houston Emory, in his testimony, also cited the instance
: of a case which involved "Dick™ Galatas, a local confidence man, and ¥ frank
1 Clerk, formerly associated with Galatas and George MMclaughlin in the operatian
- of slot machines at Hot Springs, teking about $10, 000,00 from an old couple
;" who hed been visiting there fram North Carolina in a confidence same, in.
+ - which the couple had been "steered" from Hot Sprlngs to the Albert Pike - -
©. v  Hotel at Little Rock; that the 0ld man did not actually come across with the
’ ' money as he was supposed to do in the scheme, and therefore one of them
held him while the other grabbed up the money and ran out of the hotel;
that both Galatas and Clerk were indicted by & Grand Jury at Little Rock,
but were never prosecuted because the victim died before the scheduled trial.

- 32 -




. leo P, McLaughlin was subpoensed and appeared before the ,

Iegislative Committes, The only papers he brought before the Committee i

3 _ was a copy of his Federal Income Tax return for the year 1936, He stated '
-t that the only source of his incame is his salary of $160,00 per month

from the City of Hot Springs, the rental on one piece of property et

Hot Springs, for wiich he receives $45,00 per month, the rental on one

plece of property located at 1534 Harold Street, Houston, Texas, for which he

receives §70.00 per month, and an unknown amount which he receives from -

bhis private law practice. McLaughlin $éstified that he doesn't keep

records of any kind as to the amount that he earns in his law practice,

and that he was unable to estimate the amount; that he taekes the state-

ments of his deposits at his bank as being correct, since his total

income is deposited with the bank as recd ved, He does considerable law

practice with RichardjRyan, attorney at Hot Springs, and fees therefram

are split evenly, and 'also tries numerous cases alone; that he receives

the total fees fram such cases, as he and Ryan are not partners in their

praftioa. & : S :

Hbuston Emory mentioned that ReQ*Broughton nanager of the
"U—Drive-It" Company at Hot Springs had informed him that “=rpis had
rented various automobiles from him oa & fferent occasions, but that
his identity was unknown to Mr, Broughton at the time he rented the
automoblles to hinm, .

Houston Emory, when questioned as to the herboring of
criminals by the officials in power at Hot Sprincs, he stuted thet he

had heerd it generally rumored about the city after the reid by Federal
egents in an effort to locete Kerpis, that Karpis had in fact been herbored -
there, but thet he never saw him nor did he hear anything about his being
there until after the raid, He also stated thapl.uc1ano had been alloved
to live there unmolseted for quite a while prior to his retum to RNew York,
but thzt he likewise had never seen Lucieno to his knowledge; that open
genbling has existed in Hot Springs for the past ten or tuwelve years, andthat
any knowledge on his part concerning the situation of criminals being
harbored there was only heresay on his partg

PROTECTION OF "CON" MEN BY POLICE o
DEPART:ENT. AND CITY mnsmuron -
_ . For ‘many years 1t has been natlonally known thax Hot Springs = - -
 was a refuge for "con" men, particulaﬂy during the time when Richard
Tal lman “chkﬁiﬁalatas was in power, prior to his conviction in the
Kansas City Massacre case. It is known that Chief of Detectives Herbert
"Juteh" Akers was closely associated with Galateas and other "ocon™ men
who made Hot Springs a meeting place.
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The testimony of Samuefx;udin, who was victimized, is a
clear account of the manner in which city officials at Hot Springs and
in.dindual crimnals co-operate 1n their unlawml activitiaa.

' C. WYFatheree testiﬁed regarding Diok Galatas. He
advised that Galatas was in with the Mcleughlin administration and had
done most of their confidence game work for them, but that after Galatas
' became involved in the Kansas City Massacre case, the administration
"dropped™ him and "poured™ all the fire on him that they ocould, because
they were so depply involved themselves; thet prior to the time waen
Galatas was convioted he had seen him in company with Meyor McLaughlin
on numerous ocoaslonu,

Houston Emory, rormer County Prosecutor, while testifying
before the Legislative Committee, agreed that the Circuit Judge and Mayor
could have easily prevented such men as Galatas from operating in the town,
Enory admitted acqueaintence with Galatas, but denied thet he had ever seen
Galatas in company with Mayor McLaughlin. He stated that he was first
introduced to Galatas by a police officer named Joe Scott, who introduced .
him as being a "retired real estate operator fram Detroit", and that
Galatas cultivated his acqueintence and took him fishing in his boat,
but thet upon learning later thet Geletas was one of the leading confidence
men in the country he had dropped his association with him. ZEmory stated .
thet Hot Springs ie e haven for confidence men, although he believes that
the majority of the good people there are agaimst this situation. He also
azreed with a statement read to him from a letter written by Mr. Nobles
to the Committee to the effect that if something isn't dcne to stop the
existing conditions there, that it will  continue to grow worse and more
corruption will ensue from the present political pcwer there, which in
effedt means thet the gambling element actually runs the city government,
to the detriment of the substantial business enéd professional men with the
resulting loss of legitimate business snd personal privileges.

Nr., Enory denied having any actusl knowledge of agzreements
mede by officiels et Hot Springs with criminal classes, other then the
agreenent previously mentioned by him as having been made between himself,
the Mayor, Judge witt, and the Sheriff, in which they allowed the operators
of handbook establiehments to pay their semi-monthly flnes.

, Samuel Nriludin testified that for several years he stopped
at the Arlington Hotel during the seasons when he brought his invalid = . .-
daughter to Hot Springs, Arkansas, to take the baths; that during the ooﬁrse
of these visits he met one Charli éRockafellow, who owns the Rockafellow
Hotel; that this party suggested to him that Be ghould come to the
Rockafellow Hotel and get a room that would be less expensive., Mr. Yudin
stated tiet he did this, and that in due time became guite friem ly wi th
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Rockafellow, - He stated that Rockafellow end his wife use to teke him = ...
riding and ask him out to the house for dinner, and he thought Rockafellow“
was a "swell fellou" He stated that he told Rockafellov one day the
_tollowingx sal T .i E ,.‘:',"_’ L : o
: "Charley, you know I am coming down here to Hot Spnngs for my
baths, and then I bring my girl along., 4nd she has no home &nd
I have no home. I would like to have my own business property
in Hot Springs so the child can have an income. She's totally
disabled for life, you know and she'e sixteen. I have worked all
. my life and have saved up same money, and I ught $20 OOO worth
of Government bonds, etc. eve’ , ,

' llr. Yudin related to the com:nittee that he told Rockafellow
this in order to solicit his help in investing his money. Rockafellow told
him he would help him and needed a little time to think it over. A few days
later Rockafellow introduced him to a confidence man by the name of Leonard,
who told him he was a retired teilor from Chicago. He stated that Rockafellow
told him he knew two men who needed about §20,000, end had him to have his -
bonds sent up and cashed in Tuscon, Arizona, and ®d the twenty thousand
dollars in cash sent up to the Arkansas Truset Company in Hot Springs, Arkensas.
The comnittee cheirmen then asked Mr. Yudin if he went to the bank and got
the money, and he answered° : . -

"Yes, sir, when this money arrived I was supposed to go down and
see Mr, Scott Wood, you know, an honest and reputable attorney.
4nd so they got to hurrying up the job, you know; then it was all
framed and figured out, you know and -~ for me to get the money
and, 'I'll wait outside for you and then we'll go dovn to the
lavyer.' And all of a sudden they got excited and they said,
'Just a minute. We got to go in here.', and lured me into the
LicDermott Hotel, or whatever it is next to the bank ~ they all
vent in and after I went in they shoved me into the elevator and
then some way they took me upstairs and I didn't know what's all
about it. 4And naturally I looked downsteirs and I wanted to jump
out of the window and I couldn't run out of the place, They-
offered me a drink and they muft have put some lmockout dm ps :
-in itc-o.--'oo. “ . ST v, o

: Mr. Yudin stated that after they hed admmistared the knockout
drops they ‘then put him in a car, took him to Little Rock, Arkenses, end =~ = -
got him into the Albtert Pike Hotel; that all this time he still had the
$21,000 pinned in his pocket with the original Rgst Office stamp on it and
the scal as yet unbroken. He stated that Gyppiel\Howard (nationally known

con man) andiaonard made the trip to Little Rock with him. He stated that

a third man entered the room, knocked him in the heed and neerly bezt hin
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to death‘ that thay took his money and 1ett him on the floor, that he i
"came back to Hot Springs, went to Rockafellow, who claimed he knew nothing
about,it et all. Later he stated he was walking down the street and

Loui o"Bloom, & gambling operator for Jacobs, called him over and told him he
knew what it was all about anmd suggested he call the Mayor, Leo McLaughlin,
and Judge Verne Ledgerwood; that he did this end they came over to see him,
He got a woman friend of his to cane down from Detroit, and she was his -
lawyer. This woman, Charley Rockafellow, Verne Ledgerwood and Leo
McLaughlin all listened to his story end then they all laughed at him and
did nothing ebout it. 4 woman friend of his later told him that if he did
not leave town he was golng to be killed. He stated he beceme afreaid,

and continued statlngz e U - P TR :7‘; . '

...I went to the Justice Department here and they sald it's

"not their jurisdietion, they couldn't do nothing. So I finally
lanied in Washington and went to Edgar Hoover's office., They

told me to go to the Post Office Department; I went to the

Postal authorities and finally they took the cese and Mr,

Graiam flew fran New York to El Paso to meet me. Then later

they hed the Grand Jury over here and they indicted the three
" fellows (A. JM Conner, Leonard and Gyppie Howard) Charlie
Rockafellow told me to keep my mouth shut.® : :

Mr. Yudin further informed thet Cherlie Rockafellow sald to

®*Say nothing man, You cean't do nothinge. Neither can I help
you, and I go fishing trips and I'm intimate with the Federal
Judge™.

Mr. Yudin stated later thet he went to Pace &nd Davis, supposed
to be good lewyers in Little Rock; that Mr. Pace told him he felt sorry for
him, but could not do anything for him becauise he did not h: ve a chence in
the Court over there; that everything was interwoven and that he (evidently
meaning Rockafellow) was intimate with the Federal Judge., MNr. Yudin stated
that he went fran one lawyer to emother and they all said the same thing,
that they could not help him, He stated that "Dutch"™ Akers told a fellow
by the neme of Ross, and Ross passed it on to him, that he, Akery, got a
thousand dollars of that money; that Rockafellow got ten per cenmt; that"
half of the money was divided among the city officiaels in Hot Sprlngs,
Arkansas, He stated that George Mclaughlin, Mayor McLaughlin's brother,
was the man who gave him the blow on the head in the hotel. He steted that
at the time he 4id not know that this man who pushed him into the elevator
anil knocked him around was George McLamghlin, but later found out wio
bhe was. (The Ross he refers to in the above paragraph is Ir?(Ross, the
Postal Inspector.)
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*PAY-OFFS"

e . The following testimony regarding "pay-offs®™ mele %o~
' Mayor IucLaughlin end officials connected with the .present city adminiu‘ ‘

stration or county edministration, discloses the fundemental cause .

of the open lawless conditions existing in Hot Springs, The testimony A

indi cates thet the real reason why gambling end other unlawful activities =

ere condoned -is not because the city is banented through the collection

of fictitious fines, but because of the perscnal monetary benefits which

McI.aughlin and his associates get in the way of 'pay-orfs'

l:rs. Dawn H.xmtt resides at 32 Pullman Avenue Hot Springs.
' She testified that she is the divorced wife of Judge Earl witt. having
lived with him for about fifteen months, from February, 1932, to Mey, 1933,
' She provided testimony concerning Judge Witt's excessive drinkdng habits
~during the time she was married to hig, and stated that that was the
_reason for her leaving him, She stated that she believed Judge Witt's
income at that time was something over $400,00 per month; thet he was a
very good friend of Mayor Leo MclLaughlin, and that the Mayor often came
~to see him at his home, but would usually remain in the automol le or
just come to the steps where they would talk; that she often accompanied
Judge Wittt on visits to the City Hall, where ke went to see McLsughlin
at tLke kayor's office every Saturday; that the only time which she
has actual knowledge of licLayghlin having given Judge Witt any money during
this period, was on one occasion when he came out to their house, but
remained outside; that Judge Witt ceme into the house eand requested her to
~count out the money which hal been given to him by kicLaughlin, since he,
Judge Vitt, hed been drinking ami could not count the money himself, and
that she recalls thet there were between two and three hundred dollers
which licLaughlin had given him., She firther stated that most of Judge
"Witt's property, and property which he accumulates, is listed in the
name of his father,

J. . Ffatheree testiffied that he resides et 218 Morrison
Street end operates a liquor store at 633 Central Avenue, Hot Springs,
Arkenses; thet he onerated the store prior to the repeal of prohibition
by the State, and also had several gambling gemes in operation in the
rear of his store; that the facts were known to Mayor McLaughlin, Judge
. Witt, and Sherlff Floyd that he was illegally selling liquor and operating
) ganbling games at his place; that Leo McLaughlin, the Mayor, often came -
into his store whenever he wanted a "gift™, but that the actual money
which McLaughlin received as a "pay-off" for the operation of the _
_ business was elways sent for by different men, who collected the monéy
regularly and carried it to the Mayor; that there was mo doubt that
McLaughlin received this money regularly as a "pay-off", because he
often talked to him about it; that later the system wes changed to that of
paying a fine in open court at the city hall, first $50.00 eech month,
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which was subsequently reduced to $25.00 monthly, and continued to remain
at that figure until the State allowed the sale of liquor, and he was -

able to obtain such a license, that while he was paying off to Leo - S
McLaughlin for the privilege of being allowed to sell illegal liquor he was
often cautioned by lMcLaughlin not to tell anyone about it, ‘dbut thet he -
believed that Judge Witt suspicioned that he was doing so, since Witt
asked him about it on one occasion, amd he, Fatheree, denied that it was
8o, in accordance with McLaughlin's instructions; that while he was
operatlng gambling games at his plece, on one ocsasion about a year

ago, he stopped paying off for the privilege of running them and
immediately the Mayor sent his “big, tough brother™, George McLaughlin
down to his place and he demanded that they be paid ome half the profits
from the operation of the games; that he did give George McLaughlin and .
Leo McLaughlin's brother-in-law half the profits which were for the

Mayor, Leo MecLaughlin; that this situation continued to exist until

the Sheriff officers, Will Ragon and Roy Ahren told him thet he hal not
made the proper arrangements for operating and that the gambling would
have to stop or they would burn his fixtures; that it is his opinion

that Mayor hicLaughlin got scared because there were so many places
operating like his and had gotten Judge Witt to send the Sheriff's
deputies down to close him up; that he did close most of his gambling
games anda only kept about four tables of cerds in operetion.

""" ' He further steted that George McLaughlin, brother of the
kayor, did the "collecting™ for them for a long time; that George carries
a gun and always threatens to kill someone when he is drunk, but thay -
"they™ will never lock him in jail because he is the Leyor's brother.
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On Jnly B, 9"7, bpec!nl Lgent John L. Ut,daln

renorted st Mot Sprincs, Arkansrg, end he with Cpecial Agents

B, As Snor, B, M, Suttler an@ the writer cre now engaged im the

B S

e ‘ The inveotlgetion o date hes been auccesurul
ln skoring the esscelation of Grecazuoldetein with Chisef of

cwing placesvhers she =

prior to May 15, 1935; 123 Pela Ntreet, from sy 15, 1935, to
‘about June 21, 19353 the Hettsrie Hotel, from ebout Jums 21,
¥ 1835, to the deate of thc Buresu raid on the Roodcock hore on

M¥srch 30, 1926+ The {nvectigeatiom has reaulcig in definite
rpis during the

time that Z&rpia resiued xith Grace Goldzteln et 123 Pelm Etreot,

necently ~peciel asent o A. Flctcher of the

Ro' Orleanal*ieid Division interviewed krs, Phillp Devid who -

owned the premises at 124 Cludbb Street, Hot Springs, Arkences, -
during Dececber, 1635 end Junuary, 1936. when 1% wae occupicd by

S Alvin Xerpis ond Crice Coldstein. 1}rs, Tavid, st the time of

the sbove interview, stated that while Grecs Goldeieim resided ed
124 Cludd Street, Herbert D toh" Nkers, Chief of Detectives, .
former (Chief of Folice Josep Qlfﬁill end City Attorney A T,
“Sonay (Davies smong other City offigiels vt.!ted'that sdédress,
Mrs. Davi2 intends visiting Eot Bprimgs, Arkansas, 13 tho Bext

Say or two ené she will bde thoroughly interviewsd for all poasiblc
informstion relative to the essociation of Hot Springs City
officials with Grece Goldstein and leia x&:pia Auriuz the time .
they resided at 124 Oludd Street, % s 53 / / c{
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MEMD TO mzc*roa comzmm s e ‘9-14.37 o

' During the comang week @ dcrlnito effort will be
made to show that Alvin Xerpie resided at Hot Springs, Arkansas,
prior 80 the year 1935 for the purposs of showing that Chief of
Detectives Herbert 4Lksrs cnd formsr Chisf of Police Joseph ¥akelin
were personally acquaintsd with Alvin Karpis prior to his v
roesidence im Hot Springs, Arkansas, in the years 1930 and 1938,
The former known places of residence of Herdbart Farmer, Harvey
Bailey, Verne Killer and Frank Bash in Hot Springs, Aryansas, will
be chocked as it is probable that Karpis was in assoeiation with
the above individuels at various tilel. shile thoy resided in Bot
Bpringa. Arkanlul. : :

4

forp tion hae been obtained oonoernxng tho
ferilics of Beckard Le{droy azd Lrnes t’gickey that theg people
have infc-mation concerning the activitles of Grece Goldstein and
Alvipn Earpie while they raecsided in the ¥oodeoask home at Lake
Catherine during Fetruury end lharch, 1538, The Dickey family at
thet time lived on the property cdjacent to the l.oodcock ,roperty
‘and are reported to have information thet Zot pringé Folies
Orficinla vieitod the aoodcock home mhilo Karpis resided there,.

‘ Inrormation has besn obtaized that Flo{ghLaughlin
end bettf‘Galatet. the respective wnives of ieyor Leo P. Kolaughlin
end Riche®d ¥, "Dick® Gelutec have informztion ¢oncerring the
harboring of Alvin Kerpls et Hot Springs, Jrienscs, and are willing
to provide this information to the Burcau, Theso somcn will be
thoroughly intervlewed durinz the coxing waek.

Invostigation 1n the vicinity of the Hatlcerie
Kotel hes disclosed the associztliom of Alvin Kerpis and rred
Ytunter with Crecé Goldetein ond Conniefiforris and has elso resultel
Yn tho {mforzetion that former Chicf of Folice Joseph hakelinm,
Chief of Detectives Herbert ikers, former Lieutenent of Follice
Cecil Brock end other Hot Eprings Pclice Officers visited the
Estterie Eotel during the time that Kerpis and Hunter were fresucnt
visitors at that plece, This neighibdorhood inguiry will be copleted
during the coming week, &n attezpt will be mede te place Eot Springs

Police Officials in the Hatteris Hotel during the time Karpis snd

Hunter were vimiting thare.
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M) TU INSPECTOR CONNCLLEY: 9-14-37

other Hot Sprimgs City Offieials witk Alvinm Xarpis ard Fred Humter
shen thesy were associeting with Grece Ocldsteins and Comnie Morrie

in Hot Springs, Airkensas,

Respectfully submitted,

D. P, SULLIVAN,
%361&1 A‘Onzo
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1130 Enquirer Building
cincinnuti Ohio
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Specm uont 1nc!urp, -

Little Rock, Arkansas, -;1 i
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L ,: - Im complunco 'ith your lotter ot July 16 1937, R
.; 1 thire s trannitt.od herewith one copy of the report of Spcchl
© Agent J, 5, Johnson dated at Cincinnati, Ohio, 5-27-36, in the
1 .7, above gg.tled case, which contains the mformtion relative to - ‘
- the purchzse of 1935/Ford Coupe, lhtor:!18-1625895 S by Fred Hunter .
,‘f“ atANenpofgf-xentu T 0 ‘

.

L’%ﬁs — 55“255 For your additional information the letter of

‘reference from the Cleveland Office dated Vay 13, 1936, indicated . .. |
that this automobile had been located in the thnihg—!arino Hudson
_Automobile Agency at Youngstown, Ohio, and the letler from the
‘Detroit office dated ¥ay 18, 1936, indicated that the records of

the Ford Yotor Company -howad this autoncbile was shipped from the
Detroit Ford ¥otor Company to the Cincinnati Ford Lotor Company
branch on !arch 12, 1935. PP N 5

ey

"Yery truly yours,

02

| ﬁ D. HARRIS,

ubf‘ i ‘ %2 . ' H"_Special Agent in Charge.
C e Buresu ",.; CO o n_a:;?,f [",j_i, = ."7 MR- S
cleveltnd Gl w s e E ) , ‘ =
o ‘_‘.'«*:'—'..,-l;;{‘, . « CN RECORDED | __ 57/‘3 ’ / é
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Post Offioe Box 1469 _
A e mtlo Rock, Arkansas -~ o i

AT SR My 16. 193! A
i ? : § * ‘
Synid Agent tn chu-go RN
Iﬂnt, Mertes . L
Doar 8tr: < L.l I

R Yor tho infomtlon gr tho ngonu

= preaently engaged in the harbdoring invest!gation '
-.". et Hot 3prings, Arkensas, it 1s requested that

_ you forwerd to this Field Uivision coples of

S thoso reports whiech contain the results of - - .. = . .o
' .,' 1nvestlgation conducted at verious perts in the = .° .
.. ‘ State of Florida concerning the various pleces . -
< of residence and agtivities of Fred|Runter. As
I recall, this investigation was eonducted dur:lng
_o»  V¥arch end April ot 1956 by the Jacksonﬁlle Field
Division, so, Tl NI =

.~ .

¥

Yery _truly yours,

CH.FION FIKTCHER = = .-
Special ngent 1n Ohargo '

N

Ginoinnltl

.",I.Ohullnl RECO:DED z 5‘[7 é 3 /é g l

INDEXED. o

i . ,rf » R f
; P T
| . :
' ; { - i
i Q-é : £y i
~ L - -




Post Offies Box 1469
Little Rock, Arkansas
July 16, 19037

Spochl Agcnt ta chu-n
Oincm‘tl. Dhlo

m %Rmn

5,

811'3 Tt s ;P -

a7

&

‘eoples of the reports bearing on tho investigationm °
;-?J.ativo to the purchase of e 1935 ¥ord Coupe et
Rewport, Kentucky, on or sbout May, 1933, by Fred
Byt er under the name of Earold/ixing

—-,:,E’_ . Thia Ford was used by Fred Hunter end
Alvig Rerpis at Hot Springs, Arkenses, during the - .. -
> gurmer of 1933, and vhatever infometion you have

end the eircumstances surrounding the purchase
would be helpful in the instant herboring investlgation
being eonducted -at rlot Springs, urkansas.

Very truly yours,

CHAPMON FLETCHER
Special Agent ln chargo

..-

e

= /=t
FELTRIN P07

JUL

o77

et ety 2

..,‘7}.-:5'7/ 3- /b /

\
R

ééi " Ploase forwerd to this Tield Divisten . .

in your files rolative to the identity of the gcar - -

s
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

¥Form No. 1
THIS CASE ORIGINATED AT Cincinnati s Ohio FILENO. 79

REPORT MADE AT DATE WHEN MADE PERIOD FOR " .| REPORT MADE BY - -t

WHICH MADE

IndianapO].is, Indiana w1837 '7-15,16-3? HEROLD H, REINECKE eldb n”
: m

e AT, VIN KARPIS, with aliases° DR, JOSEPFH P Mom CHARACTER OF CASE =
with aliases, I.Os #1232 - FUGITIVE; ANTHONY J, = | KIDNAPING; HARBORING OF FUCITIVES
. |“AMFRSBACH, with aliases « FUGITIVE, et al., ' | OBSTRUCTICN OF JUSTICE; =
EDWARD GEORGH BREMFR » Victim, NATIONAL FIREARMS ACT -

| syNopsis oF FacTs: Eolipse ElectriofMotor sergl ber 5AJ,'I_§§___
é,’ : was originally aold by The aix Produects
71 Corporation Bend, iena to its dise

“./ ' tributor the ush ldwell Company, 121 Main
| ¥ , Street, Little Rock, Arkansas,

«RUCe

REFERENCE: Letter from Little Rock orriee dated July 12, 1937,

NG

DETAILSS .- ' R | ,.
- The letter of reference requested that one electrig motor )

serial number S5A1766 which is presently in possession of Joseph fwekelin,
Hot Springs, Arkansas be traced from its manufaoturer, the Bendix Cor-

poration at South Bend, Indiana, .

- '5— Under date of July 15, 1937 a letter was addressed to this
corporation requesting information as to the disposition they had made
Of it. -._r_-_ . /.,’/
B o
-‘; P | lettar dated .Tuly 16, 1937 was received from the Bendix
. Products Corporation, South Bend, Indiana signed by Je Fs’ Held, Sales
Manager, Marine Division stating that Eclipse Electris Motor serial number
5A1766 hed been originally shipped to the distributor for that corporation,

the Bush-Caldwell Company, 121 Main Street, Little Rock, Arkansas,

UNDEVELOPED LEADS:
THE LITTLE ROCK DIVISION: AT LITTLE ROCK, ARKANSAS will contact the Bushw=

Caldwell Company, 121 Main Street, Little Rock, Arkansas to further trace

this motor,
' REFERRED UPON chPL.,TION TO THE OFFICE OF ORIGIN

’ APPROVED AND ] g; Plc“l';"gm. DO NOT WRITE IN THESE SPACES .
Vacwsihp | 7 157631 ) Poty
(Kg 'Burea\: ’ * Dar

COPIJES OF THIS REPORT

2 Cineci -
1. Cl.even-m(‘jP IES DESTROYED JUL 2

1.Spo Peul
1 Ghicago 11 Mmar 25 1965 L/ o5

8
N
2 Indianapolis 0‘*‘0 1. J'wuf_ _J

U.$. SOVERKMENT rmnrY‘ Ernc: 7—3034
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Post Office Box 1278,
PS8 Oklahome City, Oklaboms,
P-36 July 19th, 1937

Special .gent in Charge, .
1ittles Bogk, arkanseas s o :

Rey BEXKID
Dear sn-s : —

. ( T
Referring $o your lstter of :uly 12, 1937 relo ’t ive the
krowledgs of Special Agent 7, 8, Snith of this effioce as to mnm
Herdert Akers of ot Springs, irkansas, knew ths fdentity of Alvia
Karpis prior to 1535 end 1938, you are advised that Special sgent
Siith advises me he has no resollection of ever discussing Alvin
Karpis with ikers in the handling of the Frank Eash ¢ass, agent
Siaith states he does not ronll i-xon aver diocuuin; xamh prior

_P[Cr L

Just prior to the apprekension of Karpis, and cubuquont
to tx rail made et Mot Springs in the interost of spprekending him,
dgent S:cith stotes he did talk with ikers, and at that tine ikers
stated ha recalled sseing Xarpis with Grece Goldstein at Lot Springs,
but 4aid not kacw who Kurpis wns =t the time. Specisl apent Smith
states that In hundling $he Kash mutter with akera, he 414 not have
eny contect with Cecil Brock, Joseph Jskelin, end does not reeasll
secing protosruphs of Lurpis end FPred Barker henging on the dcor of
the Kot Syrinns City Jeil, In fect, 1o bendling the Kash mutter,
dpent Enmith stetes he 41d not visit the Police Depsriment, hut maode
his contzct with isksrs undercover, :

Very truly yours,

00 . Qmm. " - Ny
- Spociel ae:ont in “berce.

-~

Clnetnmabd = - T E enmeEn 7 67 é._a
Cleveland FEDERAL Brer - . ‘:"' -
JUL =2 18
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION
THiS CASEORIGINATEDAT  GTNCINNATI, OHIO LRILENS 7op
R RN v R I S O

&

T uvmgmns, with alisses; IR. JOSEPH P.LIORAN,| caracrenor case KIDNAPING;
with aliases - FUGITIVE, I.0. #1232; ANTHONY J. HARBGRING OF FUGITIVES; .
CANFRSBACH, with eliases - FUGITIVE; BT AL; :

EDWARD GEQRGE BREMER - VICTIM, -

OBSTRUCTION OF JUSTICE;
NATIONAL FIREARMS ACT.

SYNOPSIS OF FACTS: Gladys K. Powers, alias Madame Gladheart, a

X . . LT ..
APPROVED g? ;pa 2 z_._-"f SPECIAL AGINT
FORWAR X . N CHARGE DO NOT WRITE IN THESE SPACES N
o g
S
g

medium, provides informe tion she cbtained
from Grace Goldstein and Connie Morris; stetes |
Grace Goldstein received two ®tipoffs®™ from NI

~ LS ~

Hot Springs Police while she and Karpis lived o', o

~ ’
< =

et the Woodcock hame; states she has ssen (3"‘\".‘;. .. ‘:.,

Wakelin, Akers and Cecil Brock visit the Hatterie> ™
Hotel while Karpis associated with Grace Goldstein; X~

states she learned fram Mrs. Esrnest Dickey that . N

police officials visited the Woodcock home thile &SN

1t was occupied by Karpis. Sedric Burnett and‘- s Y
Elmer Wheatley state they have seen Akers, Brock =~ -,
and other EHot Springs police officers visit the .. '
Hatterie Hotel while Karpis was going eround with .
Grece Goldstein. Records of the Majestic Hotel
and the Creason Buick Capeny checked. Jim Poulos
informs thet Betty Galatas and Flo Mclaughlin,
respective wives of Dick Gslatas and kayor lso P,
MeLaughlin, have information concerning the herboring
of Ksrpis. Serisl numbers of outboerd motors owned
by Former Police Chief Wekelin obteined and are being
. treced. Karpis identified with Grace Goldstein as
occupant at 124 Clubb Street. Former Special Agent
N. E, Mershall unable to definitely state that skers
knew Earpis prior to 1935. Man suspected of being
Jilton Lett does not enswer his description. :.

deee ; o Tl

P i e e e
- - R ~ ). k.
. - ‘ . N

V.

1 Cleveland SRR
:1 Ohfcago 11 MAR 25 1965 \/ i :
Inspector E. J. Connelley < et U."B
Little Rock ST v,
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% Bureau ’/connor'rms REPORT
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" REFERENGE: . Repert of Bpecisl Agent D, P, Sullivam, . . .
A R dated at L‘ittle Rock, eranm, J‘qu 7 1957.

L3 . < B
N sl T
- =

2 Ma repoa-t covers the 1nveat1gat1vs uotivity or

Specisl &gent Jomn L, Medals from July 6, 1937,
to July 11, 1937 md of Special Agents B. M. Suttler, E. ¥ Snal’ lnd
the writer for the period covered by thin rqport.

Ls has been pruviously reported %, C, I‘loyd Hnrt

Jr., U. 8, Commigsioner, advised at the time of Agent's interview with h:l.m

~ that his aunt, Mrs. flusted, had received certain informetion from a woman
client to the effect thet she, the vanan, had attended pnrties on "tho
leke® at 'hich Karpia was pruento . f AT T, & :"a; .

: BN ‘ In an errort to ascertain Ihether this atatement
was true ar just @ fanciful yrumor, Agents Suttler and Snow interviewed .
Mrs. Lola Catharine\Husted at her residence, 1110 Whittington Avenue, on
July 2, 1937, Ifrs. ted is somewhat of a medium or spirituslist and
receives clients at hex residence for “readings™. She stated that a
woman named Mrs. Gladys\Woodlock has been visiting her far about six
years, usually on Sundays, for reedings; that the Woodlock wauen also
formerly mainteined a rather lerge spertment on Bath Street, near the
Pullman Hotel, where she also gave "rsadings®™ end that her apartment
" was uged es a meeting place by numerous Hot Springs gerblers, including
W, S.\Jecobs and some of the city officials, including Kayor\iclaughlin,

" who wduld congregate at her place in a beck rocm in the apartment end -
transact their business, perteining to gambling’ operations at Hot Springs;
that this wanan used the neme "lNadamelGladheart™ in her operetion of a

" plece far spiritualist readings; that ‘she is part Indian, very attractive,
a good entertsiner, and hes an {ncome of her owm, presumsbly from oil
lands in Oklahoma; that she has always been very much on the ™inside"
insofa.r as waet is happenmg at Hot Sanngs, Arkansas. E . :

R .o Mrs,. Hilst st&ted that this women, Gladys ?u'oodlock, '
associated 1ntimately with "Red* owers, who is employed at a local .
genbling house, Miller's, and ad a consequence thereof, Power's wife >~
divorced him and he married the Woodlock woman within the past week. She
stated that Powers, also, is very close to the gexbling interest of the

" ‘city end also to Mayar Mclaughlin, and that she understands that ayar . ¢
Mclaughlin had Powers placed in the gambling house where he {s now employod.

My, and Mrs. Powers ere now residing et the Bchick Apartments on
Yhittington Avemue, about one block towards the city fram a negro church
located on that avenua.

axcxe B R L - ap T

.



em Soasow 8L ; ,
p [ L A .A.s.v -y Yy o ,.,'-,‘1,. 17 _.,._4,;‘ ISR, a.g. S . o§ e atigptel o

S Mrs. Husted stated that very soon o,rtar the newspaperf
earried releases to the effedt that Karpis had been captured at Nel'
Orleans, she received a visit from this waman, who was then Gladys :
Woodlock, and that Gladys seemed to be quite uypset and raquested her, G
Mrs. Husted, to give her a Teading and see what. the immediate future held,
for her; that during the conversation with Gladys, Mrs. Husted was able |
to ascam.ain from her that the reason far her warried condition was that’
she had been invited to severel parties, presumably given by same of the
city officials of Hot Springs, on "the lake®, which parties were also |
attended by Alvin Karpis, and that the officials knew who Karpis was st °
that time; that she feered that after Karpis had been ¢ tured he would |
tell all he knew abqut being enterteined by herself, her friends and city
officials while he was living at Hot Springs, nnd that this tculd put L
them all behind "the bars' LG '

A B r.A ,‘f . ,";"‘ ‘,,-:» O
’ ‘o . An W

.' Mrs. Husted atated that she d.id not say anything about this,,
at the time Gladys Woodlock told her about Kerpis, beceuse of the - .=

relationship which existed between them, i.,e., that of spiritualist and

client; that on subsequent visits to her by the Woodlock wamen she had

questioned her concerning the Karpis affair end had ascertained that

she was still greatly worried over the possiblity of Kerpis being brought

back to Arkenses to testify as to his activities around the City of Hot

' Springs, in which event shs and sawe of the city officials "would certainly
go back to Alcatrez with him®. Mrs, Husted stated that Gledys Woodlock

.did not mention eny names of city officials who possibly were involved

in the herboring of Kerpis at Hot Springs, but that she is firmly convinced
in her own mind thet Gladys knows what she is teldng about due to her

close association with all the garbling operators and city officiels. L
lrs. Husted requested that should }Mrs. Powers (Gledys Woodlock) be interviewed
by Bureau Agents, that her name in no way be mentioned, since lirs. Powers

has always had the greatestof confidence in her not disclesing any
informetion given her during conversations and "readings” throughout the

past six years. : . .

- Information mé previbusly obtained rrom Mrs., Busted that & women -
" fortune teller who goes by the neme of Madame Glad.heart had been on partiea
at the lake wha:e Karpia was present.

. 4'.»,:“"~ "‘V..',’ A : “4 T v‘;a-" 4 = . .;V'V" :
&

: On .Tuly z. ].937 Special nts H. .&. Snow, B. M. Suttler and D, P.
A Sullivan got in touch n{;h Madere Gladheart and she came to the temporary

" office in the Thompson Building, where she was interviewed. .At thet tjme .- . .
this woman did not have very much available time for interview and she '
returned to the temporary office on the morning of July 7, 1937, where

she was agein interviewed,






operating her house or proetltution. Gladheart na unable to provido
egents with any kind of chronological account of Grase Goldstein's - -
association with Karpis. This was probably due to the fact tat Glad.haart 5
was supposed to be a medium and, therefore, she was swpposed to be - , e
providing information to Grace and she obtained only snatches of R
information from time to time. Gladheart did state that on one ocecasion |
Karpis sccompenied Grace Goldstein to Texas, where they visited her mother -
end remsined for about a week; that Grase Goldstein knaw at that time ‘
the trus identity of Alvin Karpis; that sametime after Grace Goldstein

moved in fram the lake she was speaking of her "boy friend” eand Gladheart
asked her where she was staying. Grace replied ®*Je--s C--=t®" don’t even
know where I live; I've got a fellow that's putting up plenty.of money =

& retired gambler from Canada end Philadelphia. Greace told her that har '
friend was “hot"™ and that he was going fraom one plaoe to another. - .
Gladheart stated that Grace Goldstein told her that she first found out -
who Karpis was after Fred Funter end Connie Morris had g fight and Connie -
threatened to ®"squeal®™ on Hunter as she had found out, either just befare
their fight or during the course of it, who Hunter was; that Connie and
Hunter patched up their differences sand then it all "came out™ as to who
Karpis end Hunter were and that, according to Grace,\thia wes the firat

. time she 1earned who Karpis wase o W .

: _ Glad.heJt stated that she is certain that Grace C-oldatein made
one trip to Corpus Christi with Karpis, as Grace asked her if it would

be safe for her to go to Corpus Christi; that from what she gathered ,

from Grace, she understood that Grgce and Karpis made one trip by eir -~

to Atlantic City, New Jersey, and they also visited the State of

Connecticut at the seme time, Gledheart believes that it was on this

trip that Grace brought back with her the lerge bleck Great Dene dog,

belonginz to Kerpis, named "Shine®™., Glesdheart learned that on another

, occasion Goldstein rlew from some*.'zhere in Ohio to Little Rock, Arkensas.

B From 2 group of photographs Gl dheart seleeted photographs of
K Grace Goldstein, Connie fiarris, Herber Farmer, Alvin Kerpis, Fred/Hunter -
and Ven:nehnillar. In connection with the selecting of. the photogrgpks of

.. Herbert Farmer end Verne Millar she stated she had seen these men in Hot

Springs, Arkenses, sane years ago. She gtated that'she saw Kerpls end Eunte
at "Bill"™ Miller's Cigar Store on two or three occasions; that Xawpis and
Hunter "shot crap™ and that Earpis lost $1,100.00 on one occasion and
$800,00 on another occasion; that Grace and Connie were also there end

Bill Miller “staked them™ at roulette in order to ksep Karpis and Hunter

on the crsp teble. Gladheart heartily dislikes *Bill" liiller and refers

to him alweys as "Diamond Back™, meaning that {n her eyesight he is a



" rettle 'snakte. She gtated she saw "Bill® Miller cams into lﬁlla'" o

" cigar store one day with his arm around Karpis and that Karpis and -

- Miller walked like this from the front of the store to the back; that
et that time she asked Miller who this man was, as she had seen him
several times et the Southerm &'111, and lﬁ.llcr told her that thia man
sold ga.mblins pa.raphenaliu. TS e 27 FER. s

L&

Gladhenrt further informed that 'Bill' Miller had an electrio

victrola which he placed in the Hattsrie Hotel, and Grace Goldstein

ealled him one time and suggested that he coms up to the hotel as
business weag dull. At the time of the call there was a man czlled
*Smilie®, also known es "The Judge™, a sometime con-man, present at Miller's
store and he and *Bill" Miller went to the Hatterie Hotel together. When _
they got there Connie wmas in bed with Fred Hunter and Bill Miller put on -

& brazziere and spron and insisted on ®"cutting up®™ and served drinks in
this costums to Karpis, Hunter and the rest of those present. Gladheart
- 4{ndicated that either "Smilie®™ or Miller told her about this incident.

~ She recalled that after Karpis was csught that "Smilie™ t0ld her Karpis .
was a Ygood guy™ and that he had "drunk®™ with him at Goldstein's place.
Gledheart stated that since that time "Bill™ Miller had had a "falling out®
with "™Smilie™ and that she believes that if agents will contact "Smilie®

at this time he might furnish pertinent information; that “Srillie®™ at the
- present time resides with a "red headed" women at the Rawson Lpertments,

in Hot Springs, Arkansas. C o C e
L Gladheart furthec stated that it wes generally talked about .

‘among thé local gamblers that Xarpis end Hunter won $27,000.00 one night
gexbling at the Belvedere Club in Fot Springs, Arkansas; thet shortly _
efter this she talked with W. S. Jacobs, who prectically controls gambling
in Hot Springs, end he stated thet he hoped that they, in referring to
Karpis and Hunter, would ®crack" another bank so thet they (Belvedere)
could get their money back; that she did heer that stme one or more persons
attempted to hijack Hunter and Karpis on the way back to town from the
Belvedere Club on the night that they won this §27,000,00. She stated
that she did not think that the local garblers knew who Hunter and Kerpis
~were or they would not have dared to hijack them.. Gladheart stated that
. Syd Haupt, a forner Garlend County Sheriff was the "bouncer® at the
Belvedere Club during the year 1935; that Hauwpt had testified in the recent
State Legislative Investigation; that Haupt never forgets a face and
probably would be able to recell Karpis having been at the Be)lvedere Club.v
 ‘Regarding Miller's Oigar Store, Gladheart stated that Stanley}Parker,” = -
an ex-convict, was a "stick-man® at the time Karpis visited tiis place;
that Parker comes from Chicego, Illinois, and is now working in a gambling
place in Jackson, Mississippi; that Parker is probably not friendly with
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Miller et this time and might be willing to tell what he knows S

~concerning Karpis. This man has only one eye. Another gamhler called e

. "King Tut", who also went by the neme of Howard, was hanging around ™ ;1 R
Miller's cigar Store at the time Karpis visited this place; Miller R
tried to kill this man. Miller did this by taking "King Tut™ for e ride
on the surf board while he, Miller, was running the motor boat pulling -
this board, then Miller suddenly .stopped his boat, thus throwing "King
Tut” under the propellor, cutting of £ his heel and nearly killing him,

This man was taken to the Levli Hospital in Hot Springs, Arkensas, where
he recuperated; Mrs. Kaplan at that Hospital probably can advise "King .

- Tut's” correct name and probably his address., After this man left the
hospitel "Bill" Miller would fill him with whiskey until he was
intoxicated, then Miller would call the Police Department smd Arch Cooper )
would come up and beat 'King Tut! up” and throw him in the jeil. He was
prlaced on the chain gang and ﬁnally became 80 weakened and cripple that he
could scarcely walk, - , . . ,

Further mformation was obtein d rran Gladheart that a .Tew '
naned Eebe was a crap dealer end Charlieflewis was a stick man at

Miller's Cigar Store at the time that Hunter emd Karpis visited there;

that Carl Young was in charge of the "Book" at that {ime but she could - =

not recall that Karpis or Hunter ever pleyed the horses at Miller's, -~~~ = *

This women also stated that on December 5, 1955 she purchased

a new car and for a month or more thereafter she rode along Central -, .

. . Avenue a great deal; that when }Miller's Ciger Store would close eround
eleven P, M, she end someone of the employees at Miller's Cigar Store
would teke the "Bankroll" up Central Avenue and deposit it at the
Southern Club for safekeeping; that she saw Karpls, Grace Goldstein, Hunter
end Connie Morris night after night sitting in the Southern Grill; thet she
must have seen Karpis there sbout fifty times end he usually sat facing
the doa and she recalled that he very often would be sitting at the
front table snd would kesep his hat on; that Jmmielphnnps, msnager of the
Southern Grill could probably veriry this 1nfom&tion. T .

' Gladheart stated that she did not know that Graee Goldstein

aend Karpis were living at the Woodcock hame until at’cer newspapers . ¢
- published news of the Bureau raid on that house; s that she did see Grace
‘ Goldstein and Conuie Morris on the Malvern Road several times in the morning
@s she was retuming to town after picking up "Red" Powers each morning '
and obtaining some creamery products et e farmm just off the Melvern Road.
She could not recall ever having seen any men with Grace Goldstein in
her cer. She further recelled that shortly before or after the Woodcoek
raid that Grace Goldstein once asked her what she would do if she had a lot
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of securities or bonds which she - 4shed to unloand, and Gle.dheart
told her that she would go to Mike §evier, ‘who hed &n unsevory .’ -

reputation for hendling "hot" bonds, and that he had hendled bonds ;*
for Dick]Galatas; that Grace Goldstein then told her that she, Grace,
had two hundred a.nd seid no more, and Mrs. Gladheart did not know ' .
whetber Grace was referring to $200.00 or $200,000,00 worth of bonds,

Gladheart recalled that Hunter o:!ce beat Connie up and
Dr, Black treated her ; that Connie also had an operation for the
removal of her ovaries ancl Hunter paid the bill. - }

B This women was thoroughly questioned as to 1nformation on
tipoffs received by Grace Goldstein from the Police Depertment and
Gladheart stated that shé got the idea from what Grace Goldstein told

_her that she was tipped off twice when she and Karpis end Hunter were
living at the Woodcock home; that these tipoffs came about & month or
six weeks apert; that on one occasion Karpis was on the Hot Springs
Country Cludb golf course end Chief of Police .Toseph ekelin went out
to the golf course, werned Karpis and was supposed to have brought Karpis
to town in his car, and on this occasion Karpis had his tires changed

" at the Market Street Garage; that either on this or the other occasion

Karpis stayed for three days at the Best Tourist Camp. On the occasion .
of the second tipoff Grace Goldstein told Gledheert that Wekelin ceme

~out to the Woodcock home on a Sunday morning, the morning before the
raid by Bureau Agents, and warned her and she told Gladheart that she and Kerpi
left town toward Amity, Arkensas, teking side roads and she, Grace, turned
over her cer and she called Chief Wakelin on the telephone and he arranged
far a wrecker to come out to vhere she had wrecked her car; that Karpis
was dressed as a farmer and rode in on the wrecker. (The negro, Les

White, who drove the v'recker denies this) »

Gladheart 1nfomed that Grace Goldstein once steted, in
speaking of her association with Karpis, that the law was on her side
and she continued "Didn't the law tip me off when the "G Men" lended in
Little Rock} Didn't they come out to the golf course end get my sweetie
- out of town before he was caught?”. Grace Goldstein also told her that
" Cecil Brock one tipped her Qff; that she understood from what Grace .
said that Cecilegrock Dutch -'xkers and Wekelin tipped Grace off onm. .

... . different occasibns but Gladheart was made to understend that Wakelin
was Grace's "Sugar®, ¥ Tt 4 ’* PR - Sl s ;e;.,-.z_,-_

L

> -

- Gladheart here stated that nhén Grace Goldsteiﬁ operated at
1338 S. Central Avenue, she often passed that address as she purchased




bread ‘at a bakery just beyond that eddress; that et different times *
she has seen Chief of Detectives "Dutch™ Akers go in and out of
1338 S. Centrel Avenue and she recalled that Akers would park his

car along the street (Hagen Street) on the side of Grace's house, .
Gladheart also recalled that during the time that Karpis was -
associating with Grace Goldstein when she lived at the Hatterie
Hotel, she has seen Chief Wakelin, Chief of Detectives Akers amnd
Cecil Brock go into the Hatterie Hotel at dirferent times.

: Gladheart informed that during the time that Grace was g
associating with Karpis, Grace asked her guestions concerning the loss
of $300.00 by some man at the Hatterie Hotel; that Gladheart got the
impression that Grace's boy friemnd, who Gladheart later learned was
Karpis, lost this money as Grace told her that he intended buying her
a wrist watch with the money and suspicion rested on Lillian, the
negro cook at the Hatterie Hotel, as the person who stole the money.
Gladheart told Grece at that time that it was prcbably that the party
who complained of the theft never really lost the $300.00 and she
predicted that Grace would nevertheless get & wrist watch from this
party, although it probably would not be as expenslve a one as was
intended; that Grace later told Gledheart that she did, in fact, get a -
wrist watch from her boy friend.. At this point, Gladheart stated that
the negro cook nemed Lillian knew a great deal concerning what w ent on
at the Hatterie Hotel and probsbly knew a lot concerning Karpis, but
thet this negro would protebly be a difficult person to interview
end suggested that if agents desired to telk with Lillien that she be
taken to Little Rock for interview for a period of two or three days.

Gladheart also stated that during the time that Grace was
away from Hot Springs before Karpis was caught and afier she had been
arrested by Bureaun Agents in front of the Hatterie Hotel, the
prostitute named Mary who wes acting in charge of the hot el in Grace's
absence, ceme to her for & reading and Hary was greatly warried and
desired advice -as to whether she should remain at the Hatterie or
whether she should lesve, and Gladheart suggested that she remain until
Grace returned, which h&ry did that she got the impression from Mery .
that this women did not kmow very much as to what was going on at the
hotel. Gladheart also stated that the prostitute nemed Ginger, who

1s stil) employed by Brace Goldstein, is hardboiled and grobably would
be a difficult person to interview. 'She indicated that Grace Goldstein
would probably divulge information concerning her association with

Karpis if she were interviewed by Bureau Agents.
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F\u'ther infomation was obtained frcm Glad.heart that

between Christmas, 1936, end April or Msy, 1937, and before Grace

Goldstein went to Ohio to attend some trial, Grace Goldstein ceme R
to her and asked Gladheart if "any of the boys who were in Floride - ’
now" were going to kidnap her.. Gladheart stated that she did not
know who Grace referred to, tut she felt that Grace was not referring
to the possitfiity of any Federal Agents arresting her. Gladheart
stated that she has advised Grace Goldstein time and agein that she
sell out her business and go eway and get same man to suppart her

end attenpt to go straight, but that Grace will not heed her advice
end she believes that Grace will never reform as she seems to glory
in publicity; that she suggested to Connie Morris that she also try to
get out of the "Racket" aml separate from Grace Goldstein; that Connie
has not been very friendly with Grace since Karpis and Hunter were
ceught. Gladheart stated that Grace appears to have plenty of money
Bince Karpis was captured and she feels that Grace has some money buried .
somevhere; that efter the triel of someone, who;probebly wes Hunter, in
Ohio last spring, Grace visited a Jew ne.med Abe 'Silverman, who is the
largest vice operator in New York, and Connie told Gladheart thet Grace
took $8,000.00 with her on that trip; that Connie feels that she got a
rotten deel out of it all and compleins that Grace used to teke: her
everywhere but how Grace goes away alone end Connie has to borrow a
dollar or two from Grace when she does not have money, end Connie told
her that Grace has a lot of money hidden scmewhere.x; . S

. AY

- Gladheart here stated that in April or Ix.ay, 1056 before
Kerpis was captured, Grace brought two young men to her for e reading,
one being nemed Freddie end both appeared to be "Pimps"; that these

men were vorried sbout transporting some girls into Arkansas from Texas;
that later, sbout December, 1936, four men appeered in Hot Springs,
Arkenses, two of whom were steying at the Pullmen Hotel, and Connie
went to see them and they attempted to learn from her the location of
money that belonged to Kerpis and they beat her up becense she refused
totell tkem where the money was located. Gladheart stated that these -
men were friends of the two pimps who came to her for a reading in April,
1936, snd Gladheart recelled that two of these four men who were in Hot
SDrings in December, 1936, were arrested and returned to Texas on a * =
 charge of assaulting a wealthy men and leaving him for deed ona road. -

Gladheart etated that Connie took her advice and left Hot
Springs three or four months ago end is now keeping company with some -
man, end when last heard from was in Chicago, Illinois. She stated that
Grace feels thet Gladheart was responsible for Connie leaving end,
therefore, she is not very friendly with Gladheart at the present time.



Gladheart informed'thet'Mrs.’pickey, who fbrmerly 11ved
in a house near the Woodcock home when Karpis end Hunter ocaupied 1t. -
told her that Karpis and Hunter used to have target practice in the = -
woods around the Woodecock home and Mrs. Dickey was afresid to let her
children play outside for fear that they would be injured by stray
bullets; that "the law™ used to visit the Woodcock home when Karpis
stayed there. Gladheart further learned that when Grace Goldstein
was visiting Karpis at the Woodcock house, the prostitute Mary would-
telephone Rogers Brothers landing and the young Dickey boy and the
LeCroy boy, who lives near the Woodcock home, would ride their ponies
up to the Woodcock home to inform Grace that she was wanted on the .~ -
telephone at Rogers Brothers Landing. Mrs. Dickey elso told Gladheart
that during the year previous to the residence of Karpis at the
Woodcock house, some men had lived there who ‘engaged in targe practice
on the lake near that house; that she heard that "Pretty Boy‘jgloyu -
once lived at ;the Woodcock home and she expressed the opinion that &=
A. T. "Sonny"fDevies, the Hot Springs City Attorney, rented the *foodcock
home to Grace Goldstein, as Davies end Grace were very close to one
enother, It is known that Davies is the son-in-law of the older
Woodcock and is also Grace Goldstein's attorney. P :

Gladhesart also steted that last summer around the trial of
Fred Bunter in Ohio, Grace made a trip to Cincinnati and Grace was
worried before she left that "some of the boys" might "bump her off".
_Gladheart stated that Hill Wheatley, the owner of the Hatterie Hotel
end the Best Tourist Cemp, freguently visited the Hatterie Hotel end
Gladheart believes that Wheatley knew the true identity of Karpis
and knew he stayed at the Hatterle Hotel end at Best's Tourist Camp.

Crace Goldstein recently told Gladheart that she was going to
purchase a home in Atlentic City, New Jersey, end she has been t aking
of purchasing a c¢lub and getting out of the "whore-hopping business”
and has talked of getting an inn or tavern where she would run
‘ roulette and ga:nbling. Coe RO 0
: C-ladheart also 1nfomed that ‘Grace Goldstein told her oi‘ the
' time when Police Officer Joe Scott arrested Karpls and her for a
traffic violation &nd Grace "squared™ the ticket with Scott. . Gladheart
stated that she wants her husband to get out of the gambling racket;
that she wants him to leave Hot Springs. She mentioned to agents that
because of her indirect connection with the gembling interests through
her husband, she does not desire it to become known that she 1is



providing information in this investigation, This woman was ..
thoroughly questioned as to whether she ever attended perties ‘at ST RN
a cottage on one of the lekes neer Hot Springs, Arkansas, when A
Karpis was present, as has beeén previously reported, but she . - .. @ "
denied this was the truth and steted that she had no infarmation IR
concerning any such parties. She did state that when Grace Goldstein - -~
was telling her of her "boy Friend" she suggested that Grace bring ...
him to her for a reading and Grace arranged for her to go out to

sane cottage at some lake, not informing Gladheart of the location, . ;L
for the purpose of giving her friend a reading, but Grace failed to go
 through with the appointment end she, Gladheart, never got the B
'opportu.nity to give Grace'e friend a reading. Y

,"

o On .Tuly B, 1937 Special Agen'h D. P. Sullivan ‘and H. L. Snow :
interviewed Mrs. R. L. l-'xatley at the residence of Miss Charlotte\Randoll

on Leke Hamilton, about one mile from Burchwood Bay, in an effort to
ascertain the present address of Miss Randoll. Mrs. Hatley stated that
her sister, Miss Randoll, is presently residing at the Castle Argyle

4rms Hotel at Hollywood, Californie, and that she will remain tbhere to
her knowledge until about October of this year. She stated that Miss
Raendoll resided in a cottege on Burchwood Bey, Lake Hamilton, which she
rented from Mrs., Don George and which was located near the cottages

" owned by Mrs., Al C. Dyer, from about Merch, 1935, to December of that

year. During that period she, Mrs, Hatley, often visited with her

sister, Miss Rmdoll but she’ does not recall ever hearing her s1ster

' mention any suspicious men living in a cottage of Mrs. Dyer's. lrs.

Hatley was unable to identify photographs of Karpls and associates

es being known to her or as ever having been seen by her in the vieinity

of the Dyer cottsges while she was visiting with her sister at the cottage

owned by Don George. An early interview with Miss Charlotte Randoll at

Hollywood, California, will be requested by letter to the Los Angeles

Bureau Office in an &fort to ascertein whether Miss Rendoll was ever
suspleious of, or observed, Kerpis and Hunter while they were residing

at Dyer's from the latter pert of August to early in October, 1935. It
is possible that Miss Randoll may be somewhat eccentric in that she - -

has spent about $100 000,00 in build lng her present home on Leke Hcmilton &

) and has never resided therein. T g LR

The following 1nvestlgation was conducted by Special Agente
H, A. Snow and D, P. Sulliven on July 9, 1937:

The following neighborhood inquiry was made in the vicinity
of the Hatterie Hotel for the purpose of obteining evidence of tbe close
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Co essociation of Alvin Kerpis end Fred Hunter with Grace Goldstein

ot and Connie Morris, and also to obtein necessary witnesses to shov
that "Dutch" .A.kers end other Hot Springs Police Officers visited
the Hatterie Hotel during the time that Kerpis either resided at or -
was a frequent visitor at this plece. S g.\ . :

B3 ,‘.

. Agents loceted Sedric Gecil Bu.rnett et the Hetterie,
hat shop located on the ground floor of the bullding occupied by
the Hatterie Hotel, He accompanied agemts to the temporary office
being mainteined et #322 Thcmmson Building, where he was interviewed.

)

N Burnett signod the follovdng ty'pewritten statemmt the
original of which is being retained in the Little Rock Field Division
filess , PRS- L : -

R R - T AR SR Hot 8prings A.i-k.' wE S
e S 4 ST © T ra1y 9, 19F7.
I, Sedric CeciJIBurnett make the following typewritten statement
to H. A. Snow and D. P. Sullivan, vho I know to be Special Agenis
of the Federsl Buresu of Investigation, U, S. Departznent of .Tustice.
A No threats or promises have been made to me. Co .

i

'r'.-
B

I live with my wife laudie at 752 Pleasant St. Hot Springs &rk..'_
Since October or November 1934 I have been employed as a hat cleener
and delivery boy at the Hatterie, a hat shop operated by Mr, Elmer.
Wheatley at 235 Central Ave.e The Hetterie Hotel is located on the
second and third floors at the same address. i : .

T recall thet Grace Goldstein moved into the Hetterie Hotel during
the early surmer of 1935. I remember that two girls nemed Connie and
Creta moved into the hotel with Grace Goldstein. Later during that
' summer a girl nemed Ginger also moved into the hotel. I saw different
I ~ * men going in and out of the hotel end I understood that Grace was

e operating & house of prostitution at the Hatterie Hotel. _From a group
of photographs I have selected the photographs of Grece Goldstein end - )
" Connie Morris and identiry these mmen as the women I k:new as Grace - .

. Goldstein and Coxmie. ;

4 ;_ ) 1

]

A short while erter Grece moved into the Hetterie Hotel in the early
sumer of 1935, I noticed a young man going in and out of the hotel., This
man drove a 1935 Ford cer which I believe was a Coach end it cerried
out of state license plates end I believe they were Ohio license platese
After I saw this men a few times, I noticed a 1935 Blue-Green Hudson
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Coupe with Oh:lo license plates parked 1n rront of the Hatter:le Hotel
at different times when I reparted for work around seven thirty in

the morning. Around that time I noticed the man who had been driving
the Fard use this Hudson Coupe and he would geherally be with another .
young man, XFrom a group of photograsphs I have selected the photograph
of Fred Hunter and identify it as thke man I saw driving the Ford end.
have identified the photograph of Alvin Karpis as the man who I saw
on numerous occesions with Hunter in the Hudson Coupe. Karpis and Hunter
spent a great deal of time at the Hatterie Hotel as I would see their

cer parked in front of the Hatterie Hotel all day at times. -

I remember that I sew the Hudson Coupe around the Hatterie Hotel
for some months., Sometime bbefore Christmas 1935 I noticed Grece -~
Goldstein driving e new Green Buick Coupe. The last time that I saw the -

- Hudson coupe which Karpis and Hunter used was a month or more before

I first saw the Buick coupe which Grace Goldstein used. At first I aid
not see Karpis or Hunter with anyone but later during the early fell of

1935 I saw Kerpis and Grace together end at other times Kearpis, Hunter, - -

Grace and Conule would be together in the Hudson Coupe with bathing
suits as though they had been swimming., Karpis and Hunter were not
around ths Hatterie Hotel so much after Grece got the Buick Coupe. I
wuld see Grace and Connie but would not see Karpis or Hunter very - -
mich, I saw Karpis once or twice efter Grace got the Buick Coupe

" but I cant remember seeing Fred Hunter after she got the Buick Coupe - -
and it seems to me that I did not see Connie for & month or more after
Grace got her new Bulck, The last time that I saw Kerpis was one
morning about a month before the Federal men r aided the Woodcock hone on
Melvern Rd., I was coming toward town on Eighway 270 ebout seven A, M, -
and Karpis passed me in the green Bulck Coupe. This was somstime during
the early spring of 1955 end Karpis was alone 1n the car,

I recall thet Karpis and H‘unter purchasei anumber of hats, both
straw end felt at The Hatterie Shop. They bought the higher priced
merchendise and were considered good customers. Mr. Wheatley would
generally wait on them, Grace Goldsteln once said that her boy. A
friend, in referring to Karpis, was a millionaire. She kept comna.ny SRV
"with Karpis and Connie kept company with Tred Hunter. A short while
before I first saw the green Buick Coupe I noticed Grace with a ... .. -
large black Great Dane dog called "Shine™, which she said her boy B
friend hed bought_ror her. She still’ has this dog‘ f': ) -;\,--. O R

From the summer of 1935, when I first saw Karpis end Hnnter,
until the last time that I saw Karpis in the late winter of 1935 or
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77 the early sprina or 1936 I have leen various pol:lce ofﬁcera or

the Hots Springs Police Department go in end out of the Hatterie - -
Hotel. I have seen some police officers, whose names I do not know - .
bring drunks out of the Hatterie Hotel. 'I em acquainted with former
Chief of Police Joseph Yakelin, Chief of Detectives Herber Akers,

Cecil Brock and "Curly®™jEvans by sight. I have seen "Ourly Evans,
Cecil Brock and Chief of Detectives Akers go in end out of the

Hatterie Hotel at different times during the summer and fall and-
winter of 1935 and during the early spring of 1936, I can recall
seeing Akers end Brock go upstairs to the Hatterie Hotel, alone and
1t seems to me that I have Been these two men go upstairs together .
~but I em not certain of this. During the time that Karpis and Hunter
were going with Grace Goldstein and Connie, I have seen Akers amd Brock go -
into the Hatterie Hotel end they would sometimes stay there for e half
hour or more. I cannot remember ever seeing Akers or Brock with Kerpis
or Hunter.

: . During the time that Karpls went with Grace Goldstein and when he
 visited The Hatterie Hotel, I wondered who he was and what he did to-

get his money as he did not eppear to be working end he did not appear

to be a wealthy msn because I had never heard of a wealthy person hanging
around a house of prostitution. . . A

- I have read the above typewritten statement and have s:lgned my
name on both pages to show that it is the truth.

(Signed) Sedric Ceeil Burnett
Sedric Cecil Burnett.

Witnesses

He A, Snow - D. P, Sullivan

H. A, Snow D. P. Sullivan PR R
Special Agents LR
Federal Bureau of Investigation
U. S. Department of J'ustice Maewl STt DT
.Little Rock A:rk..»_-.__ T

R IR, R ST DAL

ok BET ey - [ RIS P4 .

Bumett stated that his mother is now married to Mr. I. A.
McClard who operates the West Side Tourist Camp on Highway #270.

Burnett was questioned as to whether he had ever seen Karpis or
Hunter frequenting gembling places or any other pleces of business in
Hot Springs, Arkansas, but he could only recall that he had heard it
sald that these men did spend quite a bit of time around the Southern




Grill, At first Burmett could not recell that he had ever seen Akers
bring any persons out of the Hatterie Hotel, but later he recalled
that once or twice he remembers Akers bringing out a drunk, but on the
other occasions Akers would came out alone. Burnett recalls this for
the reason that whenever he saw an officer enter The Hatterie Hotel,
he would walt around the front of the store to see if any drunks or
disorderly persons would be brought out. Burnett stated that he could
not recall any specific instances where he saw Akers, Brock or Evans
telking with Grace Goldstein on the street 1n front of the Hatterie Hotel.

e Mr, Elmer W. éatley, who operates the Hatterie, a first-class
hat shop located at 235 Central Avenue, directly beneath the Hatterie

Hotel, was interviewed by Special Agents D. P. Sullivan and H. A. Snow

on July 9, 193’7. o o g , '

o Mr. Wheatley stated tlnt he recalled that about June, 1935,
Grace Goldstein rented the second =md third floors of the building
where he is located and operated & house of prostitution therein under
the name of the "Hatterie Hotel". He stated that he was not acgueinted with
this women prior to this time; that about a week or two after she moved
into the Hatterie Hotel he noticed a couple of young men who visited
Grace Goldstein's place. From a group of photogrephs Wheatley selected
end identified the photographs of Alvin Karpis and Fred Hunter as the
two men who visited the Hatterie Hotel, and he recalled that Grace
Goldstein referred to Alvin Karpis as "Ed". Wheatley could not recall
the name used by Hunter. Karpis and Hunter drove a bleck Ford Coups,
1935 Model, bearing Kentucky license plates, which they parked in front
of the Hatterie Hotel. Wheatley stated that Karpis and Munter frequently
visited the Hatterie Hotel during the period from June to December, 1935.
He recalled that during the latter pert of the summer of 1935, Karpis
ard Hunter had & dark colored Hudson Coupe, which may have carried Ohio
license plates and was possibly blue-green in color. Wheatley stated
 that for a while Karpis and Hunter hed both the Hudson Coupe end the Ford

Coupe in their possession. He recelled that Grace Goldstein and Connie -

Morris, whose photographs he identified, frequently weat out with Karpis
and Hunter, and they often hed bathing suits with them during the sunrer
months and early fall of the year 1935. Wheatley noticed their cars
perked in front of the hotel at times when he ceme to work in the
morning, and they apparently would remein there all day, and that he would
sometimes see them pa.rk their car in the early evening before he closed
his store.



Wheatley stated that Karpis and Hunter frequently
purchased hats at his het shop; that these men would come into the .

"store end purchase two or three of his best hats, including several
of the Enox "Vagabond™; that at times these men would produce a roll
of bills so large that they could scarcely get the roll in their
pockets; that he recalled that Grace Goldstein stated that her friend,
Kerpis, was a millioneire and that she was going to New York City with
him to attend the chempionship prize fight, and that they intended to
become married while in New York, At that time Grace Goldstein
mentioned that she was desirous of selling out her business at the
Hatterie Hotel and asked him if he knew of a prospective purchaser. -
The occasion mentioned by Wheatley probably was around the time of the
Baer - Lewls fight, which took place in the latter part of September,
1935, in New York City. Wheatley recalled that Karpis and Hunter were
around the Hatterie Hotel after the above mentioned prize fight and
he remembered the period around the time of the Garrattsville mail
robbery, and he stated that shortly before this robbery Karpis and
Hunter purchased asbout $200.00 worth of clothing emd haberdashery from
Carrigen and Stephens llen's Stare, which is located almost directly
across Central Avenue fraom the Hatterie Hotel. On the seme day these
men purchased three hets from him end after they had placed their
clothing purchases in their car, they came in and got the three hats.
¥Wheatley stated that he never recalled seeing Karpis or Hunter carry
luggege in or out of the Eatterie Hotel, but recalls that Karpis carried
a leathsr "zipper™ case similar to that carried by Bureau Agents.

. Wheatley was not definite as to the last time that he sew Kerpis and
Hunter before the Garrattsville mail robbery or the exsct date he first
saw them after the robbery, but he indicated that only a few days
elapsed before and after the Garrattsville mall robbery that he did
not see them, - ’

Wheatley stated to agents that either shortly before or

shortly after the Garrattsville mail robbery, Karpis and Hunter .
brought into his store a third msn, whom Wheatley identified from .~ -
photogrephs as being Sam Coker. Coker purchased a hat, and Wheatley ' .
‘recalled that he left a hat to be cleaned, giving the name of King.
This hat hed been purchased in Tulsa, Oklehoma. Wheatley recalled
' that Karpis wore & six and seven-eights size, Coker wore & size seven
and Hunter wore a seven and a quarter size; that Bunter appeared to have .
difficulty in speeking and either stammered or stuttered; that Sem Coker
had several gold teeth; and that these men usuelly ceme into his store
in shirt sleeves and seldom wore coats.
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L , Wheatley recalled tat arter Karpis and Hu.nter returned
'after the Garrattsville mail robbery they had a new Hudson Coupe, -
which bore Ohio license plates aml was black in ¢olor. ‘It is
probavle that this car was the Terraplane Coupe purchased from the .-
Manning- Marino Motor Compsany at Youngstown, Ohio, after Kerpis and .
Hunter learned that an inquiry had been mede at the Menning-Mareno -
Motor Company concerning the Hudson Coupe which they had previously been
using at Hot Springs, Arkensas. Wheatley recalled that he first -
recalled seeing a black Great Dane dog at the Hatterie Hotel' gome tims . -
- - during the Fall of 1935; that e continued to see Karpis end Hunter i'or
a while after they returned to Hot Springs 4n the Fall of 1935, but
‘that he did not see them as frequently around the Hatterie as he had
~observed them during the summer months, end he continued to see them o
on occasions up until the raid on the WOOdcock houso. R T
& T 14." )

At this point Wheatley was questioned as to whether he ever
saw Hot Springs Police Officers visit the Hatterie Hotel during the time
that Xerpis and Hunter were keeping compeny with Grace Goldstein and
Connie Morris, He stated that he had seen former Captein of Police .

R Archer L. Cooper visit the Hatterle Hotel during that time, and saw .~ .
o Chief of Detectives Herbert Akers visit there two or three times during @ -
’ that period; that Akers would stay at the Hatterie Hotel for just a few
rminutes and woul@ then leave. Wheatley could not recall having seeh.
forrer Lieutenant Ceci’l Brock visit there during that period. ’Neitner
d1d Yheatley recall ever having seen former Chief of Police .Toseph ‘
Yakelin visit the Hatterie Hotel during the period when Karpis snd
Bunter were hanging around there.

Wheatley recalled the day upon which Bureau Ag,ents picsed up .
Grace Goldstein in front of the Hatterle Hotel, stating that she had
spoken to him a few seconds befare as she approached the entrance steps
to the hotel. After Grace Goldstein had been eway for ebout three deys
. on that occasion a proatitute named Mary, who was operating the hotel
.7 . during the absence of Grace Goldstein, celled on him and -asked his advice .
" as to whether ‘she should leave or whether she. _should remain at the hotel
until Grace returned that he suggested that she should remain until
Grace returned, which Mery did; that Mery. was greatly warried end -
indicated that she did not "kmow vmat it was 211 ebout"™ but knew that

gomething was wrong.

During the course of this interview Wheatley appesared to be
a rather telketive individual, but was guarded as to his statements
concerning police officers visiting the Hatterie Hotel, end he stated
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that he had heard that Kerpis and Grace Goldstein had rented a =~ -
former residence of Hill Wheatley, bis brother, on one occasion,

but that he had never bothered to verify this information. He ststed
that he knew of no other place in Hot Springs where Grace end Karpis
lived. Upon questioning, Wheatley stated that he had never heard of
Karpis, Hunter, Grace Goldstein or Connie Morris having stayed at the .
Best Tourist Court, which is also owned by his brother, Hill Wheatley, . -
He explained that he &nd his brother are not particulerly friendly

- and that he has not had any conversation of length with hia brother,
Hill Wheatley, during the past ten years. g' )

Wheatley stated that he naturally wondered who Karpis wes
during the time that Karpis and Hunter were visiting the Hatterie Hotel
end were purchasing numerous high-priced hats from him; that he was )
samewhat suspicious of Karpis at this time due to the fact that he
appeared to always spend money so freely, without any epperent meens
of livelyhood, but that he never reported this man to the local Police
Department as being suspicious, since it is against his policy to ever do -
S0 unless ‘a man actually harms him, R

) During this time elso, Trheatley stated that he often ob erved _

Karpiq Hunter, Crace and Connie proceed ecross the street to the °

Southern Grill, where he imagines that they drank beer or gembled. .

He stated that he does not recall ever having seen any locsl resident

talking to Karpis or Hunter on the street near his place, other than

Grece or Connie. He does recell having seen one of the other prostitutes

from the Hatterle Hotel, named Greta, leave in company with Grace and

Connie during tle afternoons on some occasions, and that they sppeared

to be going to some place to swim, in that they either wore their

bathing suits or cerried them with them, This was during the

approximate time when he recells seeing the two women, Grace and Connie, .

1eave with Karpis and Hunter apparent ly to go ewimr_ing. ‘ _
_ Wheatley stated that he recalls that names ot two or the )

prostitujes employed by Grace Goldstein prior to May, 1936, es being -

. "Jackie"fNichols, whose parents 1ive in the country in the vicinity of

Hot Springs in the direction of Mount Ide, Arkansas, end Peuline{Hargraves,

whose present address he does not know. He stated that he had heard that

"Tackie" Nichols was employed in a house of prostitution operated by

¥rs. C. B.fWebb, Crystal Street, about a month ago. Both of these

prostitutes at times purchased hats from his firm, end aleo had repair
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the Hatter:le Hotel. L

Rererence 1s made to the report of Special Agent B. I..

Demron, dated at Little Rgck, Arkensas, April 19, 1936, wherein it ' :

is mentioned that Clayton onfidential 1nformant and a former
associate of Alvin Karpis, arrived in Hot Springs, Arkemsas, on or about

:J’anuary 19, 1936, end went to 1ive at the Majestic Hotel,

~

SPeciel Agent J’ohn L. Madala contacted Mr. Isenberg, Auditor

of the Majestic Hotel, on July 7, 1937, end with his essistance there

was found registration card #32349 in the neme of Arthur{Bell, which
was the alias used by informant Hsll on this occasion. e registration
cerd revealed that Hell, as Arthur Bell, gave as his address 337 Market
Street, Youngstown, Ohio' that he checked into the hotel on Jenuary 18,
1¢36, end checked out sometime during the day of .Tanuary 38, 1936- ‘
that he was assigned Room 774 at the rate of $3.50 per day. Mr, -

. Isenberg also produced for egent's examination the account card of

"Arthur Bell and it disclosed that he msde two local telephone cells

from his room on Jenuary 22, 1936, and Jenuary 24, 1936; also, that
he paid for two nights storage of an sutomobile on January 27‘, 1936 «
A search was made of the t elephone records for the sbove two dates -

~ end the same disclosed that informant Hell called number 522 on bothA

dates. This number is essigned © the Creason Pontiac-Buick Company,
Hot Springs, Arkansas. It is to be recalled that Clayton Hall - -

~ purchesed for Alvin Kerpis a 1936 model Buick Sedan on .Tenuery 25,
, 1936 from the Creason Pontiec-Buick Company. :

Agent likewise checked the garage records at the Majestie
Hotel end it was learned that the occupent of Room 774 storaged a

‘Buick cer, bearing Arkensas license 7-33, on the nights of Jenuary 25,

1936, end Jemusary 26, 1937, It was ascerteined that 1936 Arksnses licer

: "Arkansas, for a 1936 Buick Coupe Motor #45037540. _

B3

tags #‘7-33 were 1ssued to Grace Goldstein, Hatterie Hotel, Hot Springs,

P s

Nc other data which might be of value to this investigation ;
was noted on’ the records pertaining to Arthur Bell. ..

-; S -l ..,_l ~'~‘

The reference report of Agent Damron mrther disclosed that
Clayton Hall end Alvin Karpis took & four-day trip to Corpus Christi,
Texas, around the latter part of Jenuary, 1936, and upon their retur: :
Hot Springs, Arkansas, Hall checked in at the Mountain View Tourist Ce

~aTw



and 1ived there with Jea.tyrritcharti a prostitute rrom the Hatterte
Hotel until on or about February 18 1936. TN __,,,a? R

Special Agents “Tohn L. Meﬂala and B. M. Suttler called at the

: Mountain View Tourist Camp, Hot Springs, Arkansas, on July 7, 1937,
and interviewed Mrs, J. B. Wheatley, the wife of the manager. It might

be stated that Hall advised that he lived at the above tourist camp

under the neme of C. O.fJSullivan. Mrs. Wheatley turned her records
over to agents and an éxemination of the seame revealed that & C. 0. - -

‘Sullivan fram Cleveland, Ohio checked into the said tourist cemp on -
~ February 2, 1936, end remained until February 18 1936; -that two -

" persors were in Sullivan's party; there appeeared to be no 1ndldental
charges or other data reflected on C. O. Sullivan's account, Mrse "~
Wheatley advised that she end her husband were not connected with the
Mountein View Tourist Camp during the above period and,’ therefore, knows -

‘notking of C., 0. Sullivan ard his compenion,

The file in this case freguently mckes mention of Fred Hunter
' and Cennie Morris living at the Mountain View Tourist Cemp during the

latter part of 1935 and early part of 1936. Agents checked the records "

egeinst all of the known aliasses of Fred Hunter and Connie Morris for
the period May 1, 1935, to April 1, 1936, with negative resxlts. Mrs.
Wheatley advised t‘mt 1t is not unusual for persons to live at the
Tourist Camp without registering and that it would be entirely poseible
for Fred Hunter and Connie Morris to have _stawed at the ceamp and the -
camp not have a record of it. ST e -

o At the Creason Pontiac-Buick Ccmpmy, Hot Springs nrkansas,
Agent s Madzala and Suttler interviewed Raymond Clinton, salesman, on
July 8, 1937, Mr, Clinton could not be interviewed in detall at this
time, as he had to leave for Dallas, Texas; therefcre, he will be
contacted egain at & later date and a signed statement obtained from
him, - Mr. Clinton briefly advised agents that he sold Buick Coupe, 1936

7o Model, Motor #43037540, to Grace Goldstein on December 10, 1935; that on
: “Lor a.bout Jenuary 23, 1936 Grece Goldstein brought a Mr. C. 0. Sullivan

‘ “to him, end thereafter he sold to Sullivan a 1956 Model Buick Sedan,

L maroon color, Motor #3052198 Serial #28959726. The sale was canpleted

" on January 25, 1936, and a consideration of $1275.00 was paid for the
car. The description provided by Reymond Clinton of C. O. Sullivan, the
purchaser of this car, answers that of Clayton Hall, who alrz:d{ h;zrp .
admitted to Bureau Agents that he purchased instant car for Alvin Se
Raymond Clinton advised that when he was first {ntroduced to Sullivan,

<
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he met him es N, {Bell that, however, vmen the sele of the Buick '
- car was consummated ‘and the bill of sale drawn up, he gave the n=me

of C. 0. Sulliven, stating that he was from San Antonio, Texas. Mr.

Clinton veguely recalled that he purchased Arkanses license tags tbr

Sulliven under the neme of N. 0. Bell. - ; ,

As stated above, Raymond Clinton will be egain interviewed
and a detailed statement obtained rrom him. 4 :

Reference is made to the report or Speciel Agent B. L. Damron, .
dated at Little Rock, Arkansas, April 19, 1936, wherein it is noted
that Connie Morris wes treated by Dr. T. N. Blecke during the eerly
part of 1936. It was considred advisable to interview Dr. Blacke ‘o
determine when he last examined Connie Morris and whether he hed eny.
conversation with her at that time as to her 1ntended subsequent ,
moverents.,

Special fgents John L, lladala and B. M. Suttler called at
the office of Dr. T. N, Blacke in the Medical Arts Building on July 10,
19%. His secretary informed that he recently left on an extended * -
vacation and probably will not be back in Hot Springs until Septerber 1,
1637, 1In his absence agents talked with Dr. Jett Scott, his essociate.
Dr. Scott advised that he and Dr. Blacke used to examine and treat. :
Connie Morris jointly, this being prior and subsequent to her erre'st in
New Orleans, Louisiena, on May 1, 1936; that he recalls examining her a-
few days prior to the raid on the Woodcock home on March 30, 1536, at
which time he found that she was suffering from a case of gonnerhea.
D.. Scott could not recall any conversation he might have had with
Connie Korris at this time, nor could he recall the exzct date of this
exanination. He referred agents to his secretary for the latter record.
He advised that Dr. Blecke is presently traveling in the West with his
family, and that as soon as he hears from him and can be 1ocated at a
definite address, he will notiﬁr egents. R e -

A Dr. Scott s secretary seerched her records and found thst
Connie Morris called upon Dr. Blacke for an examinetion on the afternoon

_ of March 25, 1936, and during the moming of March 26, 1936. No record
of a visit 1mmed1ately subsequent to this dete was reflected.

Special Agents John L, Madela eand B, M, Suttler interviewed
Ju#{’oulous, owner of the Lee Hotel, Hot Springs, Arkansas, on July 9,




1937. Mr. Poulous has previously fumished valuable informatiom . - * , .
to Bureau agents relative to the Kansas City Massacre Case and i
is entirely trustworthy. He was questioned specificelly whether .
he heard any rumors around town within the past five ar six months
which might be of value to instant investigation. It should be
noted that Poulous formerly worked as a bouncer at the Belvedere
Club and 1s in a good position to pick up information around town.
Mr. Poulous stated that he has heard nothing through gossip or
otherwise, indicating the reaction of the principles involved in
this matter to the Bureau's investigation now in progress. He did
state, however, that approximately a year ago he employed a colored

- girl nsmed Mentora Kelly, who used to work for Grace Goldstein at the

" Hatterie Hotel; that this colored girl frequently talked with his wife -

about Karpis and his gang frequenting the Hatterie Hotel, end also
ebout the police arresting drunken people at the hotel during the time

‘_ Karpis, et. al. were there. Mr. Poulous stated that Mentora elso told

his wife about the accident Karpis had on Central Avenue in Hot Springs
and how Joe Scott, who was then a police officer, fixed the damages for
Karpis; that Grace Goldstein and Karpis had quite a laugh out of this
when they returred to the hotel that night. Mr. Poulous advised that.
this colored girl worked nights at the Hatterie Hotel, and that while ‘she
was working for him she lived at the Baxter Hotel in tovm He indicsted
that she would be a good source of information. It has since been
learned that Mentora Kelly is now in St. Louis, Missouri, and her
- address can be obtained from Mrs, Baxter, who operates the Baxter Cafe

~ on Malvern Avenue. This will be done in the next few days.

It has been frequently stated during the course of this
investigation that Alvin Karpls, Fred Hunter and Grace Goldstein
often times ate at the Eot Springs Confectionary, which is owned by two
Greeks vhose first nemes are Jim and George. It is also known thet
"Dutch" Akers spends a great deal of time at the Hot Springs Confectionary
end that he eats his breekfasts regularly at this resteurent. The
individusls, Jim and George, are closely essoclated with the local-
admnistration of Hot Springs and, therefore, would be unlikely to
cooperate with the Bureau in this matter. Mr. Poulous has previously
indi cated that he is very friendly with George, mentioned above, end
that George would tell him enything. Agents arranged with Mr. Poulous
to telk with George of the Hot Springs Confectionary in the next few *
deys and get from him whatever information he could which would indicsate
‘that "Dutch" Akers frequented the restaurant while Alvin Karpis and
Grace Goldstein were eating there. Mr. Poulous promised to do this

and will notify agents in the premises, -
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Jim Poulous further informed agents at this time that

Bill Brendenburg, formerly Chief of Police of HotSprings, has ~
recently told him that Betty Ghlatas and norenciMcLanghlin will
"blow the 1id" off of Hot Sprlngs within a very short time. Betty
Galatas is the wife of Dick Gglates and Florence McLaughlin is the
estranged wife of Meyor Leo P.\McLeughlin. Mr. Poulous stated that
elither the Galatas woman or Mrs. McLaughlin knows ebout a party given
by Alvin Kerpis at the Woodcock home, which was attended by several of
the city officials of Hot Springs. He stated that both Florence
McLanghliin and Betty Galatas can be located throush Bill Brandenburg.
Mr. Poulous further stated that while Frenk Nash was living in Hot
Springs prior to his arrest in June, 1933, he had all of his money *
cached in a safety deposit box at either fqhe Arkansas National Bamk or
at the Arkaensas Trust Company in Hot Springs; that after Nash's arrest
Mayor McLaughlin end possibly others secured this money from the benk and
converted it to their own use.

Jim Poulous further voluntecred to agents that the owmer of
the Deluxe Cafe, vhich is located scross the street from the Hatterie -
Hotel, is a good friend of his, and thet it is possible that he may heve
some infomation about Alvin Karpis, et. al. frequenting the Hatterie -
Hotel, and also about the police visiting there at the time Karpis would
be in the hotel. In this connection Mr. Poulous advised that if this
men were interviewed away from his place of business and in a vigorous
fashion, he would probably tell all he knows about this mestter. He further
stated that "Jimuny the Greek™, who runs the fruit stend next to the
Deluxe Cafe, is very close to the owner of the cafe, and that they usually
confide in each other; that "Jimmy the Greek"™ is friendly with the
local administration and would probsbly divulge nothing, although he was
in a good position to observe what went on at the Hatterie Hotel in
1935 and 1936, he being in business directly across the street from the
sald hotel at that time, . :

Mr. Poulous further adnsed that he ‘heard that '_'Dutch" Akers
. 1is very much worried and concerned over the present investigation; that
' he is yellow and when the time comes, he bélieves that "Dutch" vill tell
everything he knows in an eﬁort 1 7] keep rrom going to jail. .

Reference is made to the report of Special Agent B. L. Demron,
dated at Little Rock, Arksnsas, April 16, 1937, wherein it is stated
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Sedan to the Market Street Garage on March 25, 1935 and took 11; R
: awey from there on the night of March 26 1937. o L ey
: Previous investigation disclosed that a colored boy named R
"Ihitey was seen driving the above described Bulck sutomobile down
Quapew Avemue sometime shortly prior to March 30, 1936; that this -
individual is now employed with the Basham Motor Compeany on Central
Avenue, Hot Springs, Arkensas. Agents John L. Madala and B, M, ;
Suttler located, "Whitey” at the Basham Motor Campany, where he employed
. as a mecheniec.. He advised that his correct name is Harold DeapjWhite - - .
. end that he has worked at the Market Street Garage for fifteen'years .
- priar to six months ago when he resigmed to go to work for Basham,. Ho
stated that he recells the time when Grace Goldstein brought a maroon.
~ colored Buick Sedan to' the Market Street Gerage for servieing; that -
he put a set of new spark plugs in the motor and thereafter he and enother "
mechenic nzmed Johnson drove the car around town and possibly down
Quapaw Avenue to test the new plugs. White recalled that Grace
. Goldstein first took the automobile to the Creason Pontiac-Buick Company,
who were at that time located across the street from the Market Street -’
Garage, but that they did not-have any plugs on stock; that she then
brousht the car to the Market Street Garage for this repair work.
White thought that the Goldstein women brought the car there around
noon of one day and took it away later that game day. He could not ‘
recall the exact date of this occasion but stated it was shortly before -
the raid on the Woodcock home on March 30, 1936. He weas insistent that
the car did not remain in the Morket Street Garage for more then one
day, nor did he know who drove the car away, slthough he is inclined
to believe that it was Grace Goldstein, inasmuch as she brought the car
to the gerage. White could not recell changing eany tires on the Buick
car, nor did he know whether any other employee at the gerage chznged the
tires on the cer while it was there. White also denied that he ever
changed the license plates on this automobile, nor that he had ...
knowledge of this having been done some time previous to the above o
C mentloned occasion. SR __5» R : RN

Iy

‘-L‘J. LA

T ‘ Continuing, White stated that he recalls when Grace Goldstein
turned over in her Buick coupe a day ‘or so after the raid on the Woodcogk -

home; that his brother, lLee White, towed her car in from Kirby, Arkenses,

and that thereafter she attempted to borrow a car from the garage, which

she never got.




B ,f“"‘“' "” " .;‘.\ LR Sl R aE R e e Sty 0% TR oﬂu.\.ﬁm Avagy e o ed e ®oAgmmar T e 8
¥ s - N = - Lot o

- . S e o e ‘} Fa -’ e -
Agents Suttler and Madala 1nterv:lewed Lee White on July 8
195‘7 at the Market Street Garage. lee White advised that b.e has been
employed with the Market Street Garage for the past twelve years; that 7.
he washes cars, greases and is a general hendy man ebout ‘the place, -~ . .
He vaguely recalled a 1936 maroon colored Bulck Seden being in the ... - -
gareage around the time of the raid on March 30, 1936, which date he T
definitely remembered. He stated that to the best of his recollection - .
this car bore Louisiana license tags, number unknown, snd that it was in
~ the garage for only a short time. He could recall waeshing the car and
his brother changing the plugs on it, but this was all he was able to L
remember about it. He 4id not know who brought the cer to the garage, = - o
- nor who took it away from there. ‘He' denied' that he changed the tires £ '
or- license plates on the same, " {;-;{-;-; ,. B s

,.J‘;. oy F.‘J' . —'-, . - 5o s ER

Kirby, Arkansas, on the morning of March 31, 1936, lee White advised '
" that the Goldstein women called the garage long distance that morning”

and telked with Kenneth Schweer, the owner; that thereafter lNr. Scnweer
told him to go to Kirby with the tow truck and bring Grace Goldstein's
car to the garage; that he proceeded to Kirby, Arkensas, by himself

. and ‘enroute he passed the Goldstein wamen on the highway. He stated that'
~ she was riding in a Model T Ford Sedan, and that two or three men, who - -
eppeared to be farmers, were riding with her; that he thought that these
‘men picked her up and were driving her to Hot Springs; that she flagged'
him down and gave him the keys to her car; ‘that she appeared to have

_ been hurt in the accident but not seriously. White further stated *~-
that when he arrived on the scene of the sccident he found the green
Buick Coupe overturned on the side of the rosd; that masny people were
standing eround the car and offered him help; that he found numerous
broken phonogreph records in the car and a .38 asutomatic pistol, fully-
loaded, in the glove compartment of the same; that he brought these
articles to Hot Serings end turned them over to his emnloyer Kenneth
'Schweer. 3 : : s - S

T Lee ‘~!hite ‘was positive in his statement that no one rode
with him to or from Klrby, Arkansas, at the time’ he brought the ' : K
. Goldstein'woman's car to Hot Springs. He elso wes positive that Grace SRR

':'}' called the garage to have her cear towed in end not Chier or Police

*

o ;_J'oe Wakelin as some 1nromation 1nd1cates. :’ _‘Ti'v,;-' ..;‘_.’ o .' . ; W

Lee White further stated that he has lr.nown Grace Goldstein
ever since she purchased her Buick Coupe (December 10, 1935); that she
used to buy her gas at the Market Street Garsge and that he wa.ited on
her on several occasions; that prior to the reid on March 30, 1936, she
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"used to come’ there 111 the ccmpany of a young man whom he had never -~ _
seen before; that Grace always did the driving end that this man seldom
did any teXdng., White selected the photograph of Alvin Kerpis as being -

A g e e A P

a like resemblance of the men in question. White stated that Grace - ol

always paid for the service on her car 1n ce.sh L

It might be stated that White 1nfomed that Grace Goldstein
called from Kirby, Arkansas on the morning of March 31 1956 around
9:30 or 10 30 A, M. : , ‘ .

Since 1nformation previously reported in 1nstant 1nvestigation
was to the effect that Fred Hunter had certein prescriptions filled at '
~the Southern Drug Store at Hot Springs, Arkensas, it was deemed
aedvisable to check the records of that pharmacy during part of the year
1935 in order to ascertain when Eunt er tirst ceme to Hot Springs as
based upon prescription records. o :

T Accordingly, on J’uly 7, 19:57 Special Agents D. P. Sullivan
e.nE. H. A. Snow reviewed the prescriptions filed in the Southern Drug
Company, 242 Central Avenue, covering the period from April 15, 1935, to
November 10, 1935, as seme eare maintained in the preseription files
of the drug store. Agents were assisted in checking the above
mentioned records by Peul Moore and James Honmeycutt, prescription
clerks, neither one of whom, however, was employed at the Southern
Drug Store during 1935, It was ascertained that there ere no
prescription clerks employed at the %uthern Drug Company who were

“employed there during the year 1935. The Southern Drug Company is
ovned by Mr, Edward Eisele, who would be the legal custodien of
records of thet compeny should it te rece.,sary to produce them in court
in the future. , :

> . L L _
The following records of prescriptions filled by Dr. Femnl

Z. Browvne for Funter were noted during the period searched:

DATE .  NAME . . msscmon NO. comvrs
5/14/35 F*\Himt’_e"r : ,,592 556 ety l.alloPhene o
5/14/35 . Vr. Bunter ..-. 592,557 ... . Protergol Solution & -
5/14/55 _ ".ulr. Hnnter ) 592 558 #.. .. Arsenoferratose
- 27w .. (Irom) Tomic
'5/19/35 Mr. Bunter = 592 555' © 77" Methenamine
5/25/35 Mr. BHunter 592,788 ) }Methenamine
8/9/35 None 594,182 Protargentum

Solution, &% sol.
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Snow interviewed Dr, Paul Z. _ ,
Room 803 Medical Arts Building, 236 Central Avenue, Hot Springs,
_Arkanses, relative to possible further information which he might
have in his possession concerning his treatment of Fred Hunter
during 1935, Dr. Browne produced his camplete file concerning . .
Hunter which he allowed agents to inspect. By referring to the
file end also from ‘his recollection, Dr. Browne advised that Hunter

On the seme date, iﬁuly 'I 195‘7 Agents Sullivan and ‘ )

first came to him for trestment on March 25, 1930, at which time he =

gave his name as Fred Hunter, residence, Leavitisburg, Ohio, &and .
occupetion es thet of e welder; that Iimter was suffering at that time

from a stricture, possidbly caused from gonorrhea; . that Hunter received -

v

almost daily treatments for this trouble until April 13 1930; thet
“he {Dr. Browne) was employed as a physician at the Free Clinio of the
U. S. Public Health Service at that time, but mainteined a private:.
office in the Medical Arts Building for the treatment of his private
patients, and that he believes that Hunter possibly heard of his
prectice at the Free Clinic and came to him for that resson beceuse he
. bhed noted in the space provided on Hunter's file dealing with R
' “"referred to" the neme "Govt. Clinic" P . A B

S Dr. Browne stated that Hunter again retumed to him for
_»treatment of stricture and gonorrhea on lMay 6, 1935, and contirued -
~elmost deily visits to his office in the X edical Arts Building until
Yay 27, 1935; that Hunter did not again return until June 6, 1935,
when he again began teking treatment for gonorrhea, and n*ade daily
visits until July 16, 1935, at which time the gonorrheal infection was
cured and only a slight stricture remaired. He stated thet on sorie
occasions he recelled that Hunter would miss a day or so in msking .
his visits to his, Dr. Browne's, office, and that Funter would remark
that he had been out of tovn on business. On one of these occeslions
Hunter told hm that he had 'been to Dallas, Texas or to sore tovn in

e "“4”' Dr. Browne vas positive in his statements that Hunter was
not referred to him by eny local person for treatment end is sure that

ST

rowne at his,office located qn & <7

Grace Goldstein did not send Hunter to him on the occasion of his first. ;

ot visit 'to his office; that he knows Grace Goldstein by Teputation only

and has never treated her nor any of the girls employed as prostitutes
by her for any veneresl infection to his knowledge. He stated that

Hunter would always come to his office alone, end that he has never seen

him in the company of anyone else; that he thought Hunter wes a bit
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‘nervous at times, bt otherwise he qppeared to be a rather liksble R
patient, and thet he did not have a.ny suspicion aroused sbout Hunter; -
that Hunter did not give him e local address on either of the series
of treatments teken, but he recalls that he told him on one occasion -
that he, Hunter, was living at a camp on one-of the lekes near Hot - - -
Springs, and that he was doing'eonsiderable fishing there, Hunter
did not mention to him which lake he was cemping near; neither did
he ever refer to eny local person as being known to him..
: Dr. Browne was able to positively identify the photograph
~ of Fred Hunter as being the Hunter whom he had treeted for gonorrhea
and stricture, as referred to above. He was unable, however, to identify
the photograph o? Karpis and other members .of the inob as being forner
patients or his, or as ever having been seen by hﬂn
: Dr. Browne was ouestioned generally as to whether any police
officers had contacted him at eny time relative to his knowledge of '
‘Hunter and specifically as to whether former Lieutenant Cecil Brock
of the Hot Springs Police Department hed done so, it being noted elsevhere
in this investigation that Brock stated that he had visited Dr. Browne
relative to the occupants of the cottege at Dyer's Landirng after he
hzd come into possession of the medicine bottles found there bearing
Dr. Browne's name on the lebel. Browne stated that he is sure that no
member of the Hot Springs Police Department, including former ¥
" Lieutencnt Brock, had ever contacted him relative to the medicine -
bottles or Funter.  Fe ststed that he recalls having been interviewed .
“on two different occasions in the past by a Bureau Lgent relative to
the Funter matter, but never by a local police or eny other local person.

B

- ' -‘

.. .'

Snow interviewed Mr. Rex|Broughton at his place of business, Auto
Rental Company, Broadway Ahvenue, Hot Springs, Arkanses, vrlth reference
to the report that Karpis hed rented cars from h:lm when he (z{arpis)
resided in Hot Springs. o . .

On July 6, 1<=3I Special r.genta D. P. Sulliven end H. &,

-
fest

.. Mr. Broughton's records of car rentals were. checked :Crom
’September . 1935, to May 15, 1936, and they failed to ‘disclose car
rentals to any person under the known alisses of Alvin Karpis. It was
. . noted, however, that on January 22, 1936, that under rental agreenment -
- #622, Grace Goldstein remted one ot Broughton's cars, Broughton stated

that Grace was supposed to have returned the car on Jamuary 24, 1936,
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but that she feiled to do so and ald not return it ror ahnost a
week. - This was a brown Pontiac sutomobile and the agreement shows °
that the car was only driven eighty-five miles. Because of ,the ) s
length of time the car was held, the rental charge was $28.35.

Broughton stated thet during the time this car wes rented to Grace
Goldstein he noticed that it was parked on several occasions in front
of the Majestic Hotel, He stated that he did not know what use that
Grace Goldstein had made of the car during the time that it was rented,
but that he thought i1t possible that she had rented this car for someone
else inasmuch as she had purchased a new green Bulck Coupe a month or

80 befare which she always used as her own personal cer. Broughton -
stated further that he had no informetion that his car was used by

" Alvin Karpis, as he did not ever see any man riding in 4it, and Grace
Goldstein was the only person he dealt with for the rental thereor. '

Rental Agreement #764 of the A.uto Rental ‘Company 1ndicates :
that Grace Goldstein rented a Pontiac car at 3:25 P. M, on april 2,
1936, This car was returned at 8:30 P. M, on the same dete, the
total mileage being 88 miles, for which the charge amounted to
$10.60. Broughton stated that this car was rented by Grace Goldstein
and she told him that she had wrecked her own car.

Rental Agreement #783 of the ‘Auto Rental Gompe.ny reflects .
that a person who signed the neme of "Grace"™ and who Broughton said
was Grace Goldstein rented a Ford V8 Sedan on April 6, 1936, This car
- was returned on the same date and the agreement shows a total milesge
of 66 miles, for which the cherge for ®mntal amounted to $8.04., It will
be noted that this car was rented sbout five days after Grece Goldstein
wrecked her green Buick Coupe and was probably during the time that her
car was being repaired.

Photographs of ell members of the Kerpis-Barker geng were
shown to Broughton. He selected the photograph of Alvin Karpis and
stated that the photogreph of Kerpis appeared familiar to him as
resembling & man whom he had seen somewhere around Hot Springs, but
he stated that he could not definitely recall where he had seen Karpis.
Broughton was asked whether Kerpis had ever called personslly at his car

o rentsl agency end he steted that this was possible but that he cannot

remember Karplis calling at his place of business.

Broughton was questioned as to the various places where
Kerpls is known to have resided or frequented while at Hot Springs,




Arkanses, but he indicated that he had mo information of value to . & .-
this investigation. He was somewhat evasive in his enswers and it

415 probable that Karpis actually did accompany Grace Goldstein
when she rented one or more of the above described antomobiles.

While Agents Sulliven end Snow were interviewing Rex
Broughtoxyy, Manager, Auto Rentel Company, Agents were introduced to
Mr. Reed‘k‘a.nner, Manager, Kingsway Gerage, (Oldsmobile Dealers)
who was stggested as a possible source of information regarding the
essocliation of Grace Goldsteir with Alvin Karpis during the time that
he was living in and around Hot Springs, Arkanse.s. . S

Mr. Farmer was accompanied to his place of business by
agents where photographs of Karpis ani Hunter, Campbell and Coker were
exhibited to him and employees of the Kingsway Garage. The photogre@hs
of Karpis and Hunter were picked out of a group of photographs by
Mr., Farmer and his cashier, Wellace Pagan, as resembling men whom they
believed they had observed in the Kingsway Garsge et some time in the
past, although the occasion was not recalled,

When questioned as to his knowledge of Grace Goldstein's .
associates during the past few years, Mr., Famer related the following,
which may have same relation to the reported attempt made by unidentified .
men to dispose of bonds in Texas, which were stolen in the Garrattsville --
mall robbery. ,Fermer stated that on December 2, 1936, a men giving
the neme DavidjSolomons purchased from his’ fim an Oldsmobile ngn
Touring Seden for $1210.96, which was paid in cash by Solomons by a
thousand dollar bill together with bills of smeller denomineticns; that
this money was concealed on Solomon's person, with comsiderable otler
money, vithin a "zipper" pocket in the "fly" of his trousers, and also
within a hidden "zipper" pocket in his belt; that at the time Solomons
caie to his gerage he was accompanied by three other men end a women,
names unknown whose descriptions are as follows' o

o

NAME . . .+ DAVID SOLOMONS ". %..
Address .+ + ... Houston, Texas =% __
Age - pbout 30 7 LT
Height - 5t 8"

Weight 140

Hair Dark brown, worn long
Eyes Dark brown

-3] -



Pecuiiarit:leé o

Automobile

&
[N \;;'.'/
TMedtum LU T
‘Some gold and believed 1:0s
‘" have been extracted by Dfe -

Braughton while at Hot Springs, e
Arkansas. e a

A "nutcracker® face with

protmding ch:l.n

NUMBER ™0 - . {,v"~~-j
.. NaE - "UNKNONN , ‘

.. Address . Unknown LTI .
Age o About 35 eu o Eoo Y

) Height \ E T . Bt 11"‘ .:?~£;._'_, IR
Weight A70° L s e
Build Medfwm - ... . . .
Hair . Blonde, curley =~ .-° ’
Complexion Light
Teeth Believed to have haed some

removed by Dr. Braughtor while -
at Hot Springs, Arkansas, ~ .
fias driving Oldsmobile with either

Hair and eyes

s - california or New York license plates.

f ‘Iunﬂﬁa THREE

RENE UNKNOR

Address Unknovn

Age Lbout 40

Height 5' gn

Welght 150 - 160

Build Medium

Hair - Derk | |
Complexion _ edium S st ey

e NUKBER FuR ;

amE uvKNORN . SR
Address .. = - Unkmown' - - e a0
Age About 30 : '

Height 5' g*

Weight 150

Build Medium

Unknown, but believed medium brown
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The woman who accompanied the man giving his name as
Solomons wes_desoribed as follows:

5 I Al A - : . .
B T S v

: C NAME 7 - UNENOWN . . %, oL
.7 Address” . ‘Unkmowm _* % .- ;
G Age T L u B0 t0 85 T oms Tl
_Helght " ',  Bather tall, about §' 7% . - .
Hair .+  Flaming red, hennaed *
Builld .. - .Slender

| Peculiarities Bright red=f1ﬁger-naila. ‘

Agents were further advised that a short vhile after the
sale of the above described Oldsmobile on December 2, 1936, to David
Solomons, Grace Goldstein came into the Kingsway Garage accampanied by
Connie Morris end attempted to trade in her Green Buick Coupe on a new
Oldsmobile; that Grace attempted to "chisel®™ him, Farmer, out of part of
the dealer's comnission cn the new car, and in response to his question
as to why she should be allowed a reduced price informed him that she
had sent the party, Solomons, to him who had bought the Oldsmobile’
referred to above and believed that she deserved some reduction in price
on the automobile which she wished to buy. IIr. Fermer stated, 1ncidentally,
that he and the Goldstein woman could not reech an egreement on the price
of a new Oldsmobile, and that Grace subsequently purchaesed a new Buick
early in the year 1937 from the Creason Bulck Compeny of Hot Springs.

- Since it is possible that one of the men who accompanied Solomons at tke
time he purchased the Oldsmobile might have been Grace Goldstein's brouher
and that other members of this party may be the men who attempted to '
digpose of some of the stolen bonds from the Garratisville mail robdbbery
through a lawyer in the State of Texas, a review of the files in this

~ connection will be made in the near future in the Little Rock Office

'in an effort to determine whether this might have some comnection.,
Farmer's impression of the men who purchased the Oldsmoblle was that they -
were "crooks™ of soms kind, and that as a consequence of this he hed his

" cashier, Wallace Pagen, proceed immediately to the Arkensas Trust Compeny,
wiere the $1,105.,55 received from Solomons was deposited with lir, Housley,
a teller of that bank, Farmer stated that he was afraid thet the men
might return and hold up his place if he allowed the money to remazin at
his place of business. He did not report the sale of the automobile or

. the suSpiclous naturethereof to anyone.

NOSASL LS

: Should 1t 1ater become necessary to establish the 1dentit1es
. or the men in Solomons' pearty, Mr. Farmer advised that he had received
SREAREY - telegram recently, which was dated J‘une 18, 193'7 " from the Knickerbocker

- 33 -




¢

Eooo e e At UL s e W nes w0 L e ks e 4 o T s at e e

‘Operating Company, Inc., (presumsbly an automobile finance canpany)
located at 1700 Broadway, New York City, in which that compeny -
requested information be wired to them as to details of sale of the
Oldsmobile Sedan to Solomons and whether seme was paid for by cash.
Farmer wired the Enickerbocker Company on the same day that the
mtomobile was free of encumbrances. h

In e previous interview information was obtained from Mrs,
Al C.ijer, owner, and Morrisjloftis, caretaker, Dyer's Landing, that
_Karpis stated that he intenmded'to leave one of his outboard motors
with a friend at the time he moved fram Dyert's Landing. There being a
strong possibility that Former Chief of Police Joseph Wekelin or Chief
of Detectives Akers were given the outboard motor for the protection
afforded to Karpis, Morris Loftis was asked to obtain the serial nmumbers
on all the outboard motors in the possession of Joseph Wakelin, who is
residing in a cottage immediately esdjacent to Dyer's Landing.

On July 8, 1937, Special Agents H. A. Snow and D. P.
Sulliven interviewed Morris Loftis at Dyer's Lending end he stated that
he obtained the following serial numbers of the outboard motors in the
possession of Joseph Wakelin' ' , .

Lo

1. 35 horsepover Qued. Elta lotor _ Sertal #990 -
Generator #3902; manufactured by Owens Gorporation,
- Syracuse New York. P s

2. 12 horsepower Johnson - Model K-50 - Serial #148900;
menufactured by Outboard Motors Company, liilwaukee,
wisconsin,

3. 3% or 4% horsepower Johnson Motor - Model 300 -
Serial #227-998 msnufactured by Outboard lotors
Company, Milwaukee, ‘.'Iisconsin. e ,
£ § S5 ) i &3»_

4. _l— horsepower Evinrude Motor - Serial #4091-5522' ,

, 7 menufactured by Outboard Mo’cors Company, Milwaukee,

S Nisconsin. T T ey B AT COE T ST

5. Electric Motor - Serial #5A1766; menufactured by the

Bendix Corporation, South Bend, Indiana.
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i The above motors wl.ll be checked through thetr factories o

. ,in an effort to learn whether eny of them were purchased by Xarpis

or Fred Hunter and later turmed over to Wakeélin. For this purpose

loads have been set forth by letters from the Little Rock Office to

the various Bureau offices wherein the ahove mentioned manufacturers

of outboard motors are located, requesting thet these outboard motors

be traced to the purchasers or dealers to whan the motors were first

’ 8°1d. A . N

c : George Pau Collier, Manager of the Standard Ice Company, :
: 619% Ouachita. Avenue, kot Springs, Arkensas, was interviewed at his -

place of employment on" :ruly 2, 1957 by spec1a1 Agents D. P, "‘ullivan i
and B, M, Suttlers - .. v SRR U SIS PLEEN

S

Collier recalls thep in the Fall of ‘1935jhe'ﬁas _employ‘lng ;

" ‘en ice driver by the neme of fRowe. Rowe has been previously interviewed.

Collier states that he, Collier, was sick in bed at this time with some
slight eilment and that Rowe came by to visit him; that while Rowe was
there Collier gave him & Liberty magazine to read contalning en article

-~ :,—)‘r. Wy WTE A - s ERIR A R
[ ,

gbout Alvin Karpis; that he had just completed reading this article amd - ™~ ™

~ told Rowe to read it as he, Collier, had enjoyed it; that with this
erticle there appeared a photogr@h of Alvin Kerpis and also a notice ,
. of ebout a "hundred thousand dollars reward", as well as he could recall
‘ now, Collier stated that as soon as Rowe saw this photograph of Karpis
" he remarked that this men was living out on Lake Hemilton at that very
momant because he, Rowe had been delivering ice to him, B

Collier states that he told Rove if he felt like he had the
rizght man in mind that the best thing they could do would be to go over
to Little Rock and inform the Department of Justice there, in order that
they could get the reward. Collier elso states that he advised Rowe to
take a good look at the photograph and another good look at the men he .
hed in mind just to be sure before they left, and they would leave the . . -
. following day. Collier stated that he feels fairly certain that this took . -
" place on a Thursday arternoon, that early the next day before Rowe r". S
returned to the ice house, "hé was ‘called away by one of his superiors end
had to meke a trip to Little Rock or Pine Bluff, Arkensas; that he did pot
again see Rowe until the following day, which he feels certain was a ’
Saturday. At that time Rowe told him that when he could not locate Mr.
Collier on Friday afternoon, he reported the license plates on the car of
the men at Lake Hemilton, who he believed to be Alvin Karpis, to his
brother-in-law nemed Moore, who promised to check up on the license
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lplates that Rowe told him that the men’ he believed %o be Kz Karpis lad

vacated the cottage early Saturday morning before Rowe got there end
Rowe suggested that he and Collier wait to learn the results from the _
check to be made by Moore before doing anything else about the matter.
Collier stated that he heard no more about the incident from Rowe

and the whole thing slipped his mind; that if he had been thoroughly
convinced that Rowe was right in his identirication he would have taken
. more interest in the incident. S : S

R

: Collier further informed that a man by the name oi‘ ®Red® - .
Elkin delivered ice to Grace Goldstein when she resided at 123 Palm
Street during the summer of 1935; that Gray Johnson has delivered ice
in" the vicinity of the Woodcock home onm Lake Catherine for the past
Tew years that this men 1g anployed by the Home Ice COmpany.

-.-‘

Ullie Elchar% foore, i‘omer Mayor of North Little Rock

end former Chief of Police of North Little Rock, Arkensss, was interviewed .

on July 3, 1937, at his home, 318 West 18th Street North Little Rock,
by Special Agent B. M, Suttler, it having been learned in & previously
reporved interview with Mrs, Al C. Dyer that Mr. Moore ovned a cottage
on Lake Hemilton next to Mrs. Al C. Dyer's cottage where Alvin Ka.rpis .
stayed in the fall of 1935. N .

: Yoore stated that during the ‘fall of 1935 he end & Dr. B
Surmers jointly owned & cottage on Leke Hamilton but he, L.oore, only
went to this cottage for a one night stay in August, 1935, and did not’
return there sagain until February, 1935, - Mr. Moore stetes that Dr.
Surmiers did not get an opportunity at all to go there during the summer
and fall of 1935, and for that reason he later on sold his interest
in this cottage to Mr. Moore. ¥r, Moore states that, due to the
infreguency of his visits to this cottage, he could not possibly recall
eny of the people in the nearby cottages. Fe does recell that on one
occasion Mrs, Al C, Dyer mentioned to him that he had some nice
neighbars;. that there were two young men with their wives living in
- the cottage next door, and that they had burned a hole in her matiress
" end had gone into town esnd bought her a new mattress to compensete for
the damage done. : He states that he never did see these people at all
and he does not recell whether this wes his August 1935, trip or a ‘
later trip.-.-A-; i ‘ NP R

Agent exhibited to Mr. Moore photographs of the Barker-Karpis
gang but he could not identify eny of the photographs as people he had
ever actually come in contact with,
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_ The following investigation was conducted by Special
, Agents H. A, Snow a.nd D. p. Sullivan on .Tuly 3 1937, *

: It having been previously 1ndi cated that the driver for

the Craighead Leundry who delivered to Dyer's Landing may have been

the person who reported the presence of Karpis at Dyer's Lemding to

the Hot Springs Police Department prior to his and Hunter's departure

in October, 1935, inypstigation was Gonducted at the Craighead

Laundry. Williem T.jfKinnell, residence, 1507 Malvern Avenue, was

interviewed and he stated that during the summer of 1935, he picked’

up and delivered laundry to Dyer's Landing; he was shown a group of ]

photographs from which he selected photographs of Alvin Karpis, Connie

Morris and Grace Goldstein, He stated that he recalled that Karpis

resided in a cottage at Dyer's Lending during the summer of 1935; that g

he recalled seeing a coupe bearing Ohio license plates parked in front

of his cottage at different times; that Karpis was the only person he ever saw.
~at his cottage. He stated that he is acquainted with Grace Goldstein

and Connie Morris but he cannot remember ever having seen either of

these women at Dyer's Landing. '

; When asked when it was that he last obtained laundry from
Karpis at Dyer's Landing, Kinnell stated that he feels fairly certain
that 4t was on a Friday because he recslls returning with it on the
following afternoon, which he feels was a Saturday; that he left some:
of the laundry, although none was at the cottage, end also intended
to leave some shirts before leaving but forgot to do so; that while
on the roed returning to town he passed Karpis, who was driving towerd
Dyer's Lerding, and he remembered that he had fziled to leave the
shirts; that he returned to Karpis' cottage and Kerpis enswered the
door and he, Kinnell, delivered the shirts; that this was the last time
that he sew Karpis et Dyer's Landing. » ;

Kinnell was positive in his statements that he never saw ‘
any persons at the cottage occupied by Karpis except Karpis himself, -
. He was positive he never saw Grace Goldstein or Con.nie h.orris there.

L Kinnell stated that he did not become suspicious of Karpis -
and he is positive that he d4id not report the presence of Karpis S
as a suspicious man ‘at Dyer's Lemding to the Hot Springs Police . =
Department.

Cecil*book Driver #7 et Craigheed's Laundry, was also
interviewed. He was shown e group of photographs from which he selected
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photographs of Alvin Kerpis, Grace Goldstein and Connie Morris.
_He stated that his route takes in the vicinity of the Hatterie Hotel
and he recalls that in the late fall or early winter of 1935 Grace
Goldstein called the Craighead Laundry and asked that e driver call

at the Hatterie Hotel; that he celled at the Hatterie eand obtained-
some men's lsundry end suits; that for a period of six or seven weeks
he called at the Hatterie Hotel thereafter when Grace Goldstein
telephoned the Craighead Leundry; that in every instance she asked * -
for the speclal one day service. Cook stated that during this time

he saw Karpis at the Hatterie Hotel; that it appeared that Karpis

was living at the Hatterie because he would be there at times in the.
morning when Cook called for laundry snd also would be there when he
delivered the finished laundry late in the afternoon; that the laundry.-

Fred thter but he could not recall ever having seen this man.__. -

Cook further recelled that later during the fall or winter
of 1635, Grace Goldsteir stayed at a cottage at 124 Clubb Street; that
he received instructions from his office to vick up some laundry at a
house at 124 Clubb Street, vhich he did; that he thereafter called at - "
this address for lsundry three or four times when Grace Goldstein or
someone at the house requested the Craighead Laundry'to send up a driver
to pick up laurdry. Cook stated that he sew Grace Goldstein et this =

house and on one occasion, when he delivered leundry in the early
evening, Crace Goldstein snswered the door but did not have enoughimoney
to pay for the leundry and she turned and called to someone in the house
vho came to the door whom Cook stated was Kerpis, and Karpi° peld for
the lsundry.

Cook stated that during the time thet Kerpis and Grace
Goldstein were at 124 Clubb Street, there were some people who lived
next door to them who appeared to be friends; that the people in both
houses appesared to be in the seme crowd as both houses would send
“leundry out in the neme of Shew; that lsundry would elso be sent out
in the name of Miller. Cook stated that he sew the persons living at :
124 Clubb Street end in the house next door talking together in front
f:of 124 CIubb Street and they appeared to be very friendly. )
. : : N ERS
Cook was questioned but he denied that he had ever seen any
police officials visiting at 124 Clubb Street or any police cars parked

in front of this address.
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e charles CIarance}Sm.ith laundry truck drher for Millcr'a

Hand Laundry, 1507 Whitington Avenue, Hot Springs, Arkensas, was T
interviewed at the temporery office, 322 Thompson Building, on July
2, 1937, by Agents D. P. Sullivan, H. A. Snow and B. M. Suttler,

A Smith stated that he has ‘been driving a laundry truck fcr

‘ ‘Miller's Hemd Leundry for sbout ten years; that he first knew Grace .
Goldstein in 1932 when she was conducting a house of prostitution on
Broadway. He states that at that time he was calling on Grace - .
exclusively for her laundry =nd continued to call for her laundry until
1934, when she and her husbznd had a "fuss" and "blowed town". He -
states that she must have stayed gone for three or four months, as he

did not see her for that length of time; that the next time he noticed

her was after she had moved out on South Central Avenue at the corner

[N e S

of Hagen Street. Smith stated that upon finding that she had moved back

in town, he started calling for her laundry agein; that as he receslls it

this was in the surmer of 1934; that soon after this, within two weeks,

the "boss™ at his place told him that a new driver by tke nme of Tormie

Reed wauld call for Grace Goldstein's lsundry in the future as he was
new, did not have much trade as yet and they all worked ‘on cormission,

Smith states that after this he never again celled for Grace Goldstein's

- laundry, although he has been by her house on two or three occasions
with the other driver Tonmie Reed. - :

Smith recalls that in 1956 after Alvin I’arpis had been _
cegptured in New Orleans, Louisilana, he went to the Hetterie Hlotel with
the other driver, Tomuie Reed; that while they were there Grace
Goldstein made some remark sbout why they didn't pley the victrola, so
to keep her good will they put some nitkles in the victrola and denced
vith one of the girls that lived there, Smith could not recell this
girlts neme but stated she was tall, resl skinny and looked "sort of
sickly". Smith states that he does not recell heering Grace Goldstein
‘ever saying anything about Karpis but does recall heering Tormie Reed

the Hatterie Hotel in regard to Karpis. Lo

vt R
R

Smith recalls that on one occasion he saw Grace Goldstein's A

car in the yard across from Dr. Wellman's home when he called there for
lsundry; that it was parked in the side yard end, as he recells, this
house is number 124 Clubdb Street. He states that on several occasions
he has seen Grace Goldstein go up Pullman Street in this same general
direction, end that he asked Tommie Reed if Grace had moved to Clubb

" 7" tell him things about what Grace had said to him or what he hed seen et .
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" Street, but that Tommie never did enswer his question and he was
not interested enough to find out for himself. RO

T ,=-l AR

He stated that during the time ‘he felt Grace was living on
Clubb Street she was still conducting her house at the Hatterie Hotel,
as Tomie was still collecting laundry there; that she did, however,
start bringing her personal leundry and the laundry of a man down to .
the plant quite often; thet he has gone to the car himself to get
it on several oecasions. ’ ‘ .

Agents exhibited photographs of the Barkar-Karpis geng to
Smith, He identified the photographs Qf Grace Goldstein and Connie .
Morris but was unable to 1dent1fy any other photographs of the gang.

- In a previous 1nterview with one Woodrow Tubbs caretaker
and gardner for Dr. Wellman, corner of Clubb and Fencill Streets, it
was learned that a man known as Jimmy "the Greek™ was a good friend of
Mrs., Toby Fencill; that he was often seen at Mrs, Fencill's house, &nd
that she often stopped in Jirmy's fruit stend end chstted with him.

It was }Mrs. Fencill who owned the house at 124 Clutb Street that was
occupied by Grace Goldstein and Alvin Karpis during December 1935,

end Jsnuary, 1936. . .

~ .

J’ameg hikes, elias J’imy the._ Gr_eek, was located et his
fruit stand on 'Central ‘Avenue, Hot Springs, Arkansas, by Special Agents
D. P. Sullivan and B, M. Suttler.‘ Agents made an appointment with him -
for interview at the temporary office, 322 Thompson Building, on the
following day. The following day ]\'ikes called at the office and wes
- thoroughly intervieved by Agents D, P, Sulliven, H., A, Snow and B, M. .
Suttler,

Mikes stated he had knovn the Fencills for some tlree or four
years; that Toby Fencill was a masseur at the Superior Bath House in
Hot Springs, Arkasnsas; that Toby Fencill took suddenly ill in February,
1935, and diled the following dey. Mikes stated that he hed no monetary
' '1nterest in the Fencill property located at 124 Club Street, as had
been stated to agerts by Woodrow Tubbs, kiikes stated that he hed at one
time loaned Toby Fencill $75.00 to teke a trip to Louisisna and that .
... Fencill hed given him a note for seme; that this $75.00 has never been
repaid, and that this was the only occasion that he losned Toby Fencill
any money, and it was the only time Fencill ever asked of him any

financial favor.
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;- L:lkes stated that after To‘by Fencill died Mrs. Pecill SR
‘moved to Monroe, Louisiana, with her mother, and it was at this time"
that she left the Eey to the house at 124 Clubb Street with him; that \
later on a Mrs. McCafferty cams by his plece and got this key from him
end thaet he believes the remson she got the key was beceuse she hed
rented the place for Mrs. Fencill; that Mrs, McCafferty owns a real
estate company in Hot Springs, Arkansas. Mrs. McCafferty was later
interviewed. : o IR ' '

‘ Mikes stated that he did not at sny time have anything to do
with the renting of Mrs., Fencill's property, and that the only time he
was ever in this house was right after it was completed -~ they hed a
little celebration there and invited him up. Mikes stated elso thet
he is well acquainted with Herbert "Dutch" Akers, Chief of Hot Springs
Detectives, end that he has never seen him go 1n and out of Mrs. Fencill's
property on Clubb Street. . T R ,

Photographs of the gang were exhibited to Mikes but the only
ones he could identify were the photographs of Connie }orris and Grace
~ Goldstein as being women he had seen in and out of the Hatterie Hotel,
~ and that they traded with him at his frult stand sometimes,

N. E. "Bud" Mars‘1a11 former Spec:ual Ag,ent now located
at 710 Brovm Building, V'ichita, Kensas, was interviewed on ‘July 3,
1937, at the office of the Little Rock Field Division by Special Agent
B. M. Suttlers R N ' ' ‘

Marshall was asked if he could recall whether Chief of
Hot Springs Detectives Herbert "Dutch" Akers had ever intimsted to him
that he knew Alvin Karpis prior to 1935, Marshall stated that he could not
state whetaer Akers ever made such a statement to him or not without
first reviewing the file in order that he might refresh his memory.
Marshall did stete, however, that Akers told him one time that he knew
Harvey\Bailey, Charles A. "Pretty Boy"|Floyd, FrenkfNesh end "™Dick"
Galates, Marshall states he is willing to swesr td this. Mer shall
glsg thinks thet Akers mentioned kmoving Thomag ’iolden ‘Alvin Kerpis
and §eating, but until he reviews the file he 1s not willing to swear
to K is. o Ui T R L L o b i

Marshall further recan‘s that Special Agent in Charge R. L.
.Shivers and he made a trip to Hot Springs, Arkansas, at the reguest of




Herbert "Dutch" Akers sometime in May, 1955 to 1nvest1gate a repart
. by Akers that he had a tremp in jail who had stated he had seen Ker;pis
around Marion, Arkensas, Marshall was not sure of the exact date of
this trip but did recell that it was on the seme day that the First
National Bank of Fort Smith, Arkansas, was robbed, as Mr. Shivers

was called by phone in regards to it while they were sitting in the
Chief's office of the Hot Springs Police Department, This in0ident
was checked later through the files of the Little Rock Field Division
and it was ascertained that the Citizens Bank of Fort Smith was robbed
on May 3, 1935, and that this 1s probably identical with the bank ‘
Marshall ha.d 1n mind,

b ., ;m - < :

¢ @ NRD

Narshell further stated that several months prior to tho
above neamed visit to Hot Springs Police Department in May, 1935, he
had already discussed the case of Alvin Karpis with Chief of Detectives
Herbert "Dutch" Akers, and had left photographs of the Karpis gang with
Akers, both for the pollce files and for Aker's own personal photograph
album that he kept of wented persomns. Marshall is positive of this
but is uncertain as to the exact date of this previous discussion with
sakers about Karpis. liarshall thinks, however, that this took place about
November or Dece’nber of 1934. * : o

As to the present whereabouts of Myron E.]Thompson Marshall
could not furnish any ini‘omation. .He stated that this was possibly
the man who was in the City Jail at the time he and Speciel Agent in

Cherge Shivers were called to Hot Springs by Akers; that this man informed

him that he had seen Karpis at Narion, Arkansas, and it was later proven
that this men had never even been to Marion, Arkensas, had never seen
I’arnis end later they found that he wes a d0pe adalct and irresponsible.

Marshall further states that he recalls at one time Walking
dovm the streets of Hot Springs, Arkansas, with Chief of Detectives
Herbert "Dutch"™ Lkers and Akers pointed out to him "Bonnie" 'rarker
.and Clyde\ a.rrow sitting in a car on the Main Street of Hot Springs,
Central Aveénue. Marshall stated that et that. time Barrow ‘and Parker .
were not wanted by the Bureau but were wented in several states; that N
he was quite surprised to see them and asked Akers why he did not - '

fpick them up". Akers enswered him by saying, f'ﬁhy should I? - L
there is no reward Sut for them.” . =~ R o :

Marshall recalls enother time before the Bureau begean
looking for Charles A. "Pretty Boy" Floyd thet he, Marshall, ceme into
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the Police Depariment one day end upon seeing "Dutch” Akers decided - . -
to ask him how "Pretty Boy's" shoulder was getting elong, just to -~ -
see what ikers would say, as he had heard thet gangrené had set in,
He stated that Akers irmediately answered him by going to_ the phone -
and calling some Sheriff, he did not know who, and asking about .
Floyd's condition. The Sheriff evidently informed Akers that Floyd
was well enough to telk over the phone and Akers called Marshall to
the phone to listen and he, Marshall, heard a voice answer; that
Akers sald it was the voice of "Pretty Boy™ Floyd. . ’

Marshall stated he would not be willing to make eny further
statements about this case until he had a chance to review the file
and refresh his memory on memorandims submitted by him and Agent .
Chipmen diring the time they were working in Hot Springs, Arkensas, He
stated he would be passing through Little Rock agein sbout July 16 to
20, and if it is desired that he be further interviewed at that time,’
he will be available for interview. Arrangements will be made to again .
interview former Special Agent Marshall end give him an opportunity
to refresh his recollection of his conversations with Akers concerning
¥erpis prior to May, 1935.

With reference to the information furnished agents by Ceeil
Brock, former Lieutenent in the Hot Springs Police Department, to the
effect that Karpis and Grace Goldstein were supposed to have spent a
nizht in a tourist cebin near Arkadelphia, Arkensas, the night after the
raid on the Woodcock house, Spegial Agents D, P. Sulliven and H. A,
Snow reinterviewed Mrs. John L.} Ritchey, operator of the Arksdelphia
Tourist Court, om July 8, 1937, From the description furnished by Brock
as to the location of the tourist camp where Karpis is supposed to have
spent one night, the tourist court operated by Iirs. Ritchey is the only
possible one which would fit the description as given by Brock. Irs.
Ritchey wes interviewed in the presence of her two sons, John "Jack" L.
Ritchey snd Lloyd F. Ritchey, both of whom were working at the filling
station and tourist court, which she snd her husband own, during the
period immediately prior and subseguent to the Woodcock raid. Neither
_of these persons was eble to identify the photographs of Karpis, Grace
'G‘oldstein or eny of their associates as being persons who had stopped
at the Arkadelphia Tourist Court during the period in guestion or at
eny other time, Both John and Lloyd Ritchey were of the opinion that -
the photograph of Kerpis was familiar to them, but believed that this:
was due to numerous published photogrephs of this men which they had
observed, Neither of them was sble to recall eny sutomobile stopping at
their tourist court ebout the time of the Woodcock raid which fitted
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the deseription of the - green Bulck Coupe owned by the Goldstein ™~ . .
women or the meroon Buick Sedan owned by Kerpis at that time. Reoords
“of the Arkadelphia Tourist Court were agein searched but, due to the, .

fact that they are not kept in a systematic manner and very few dates

ere shown as t0 guest's registrations, it was impossible to ascertain the
names of the people who were occupying cabins on the exact day in '
question, It was noted, however, as of possible interest, that a Mr.

end Mrs. J. Hedley and Ed and Leslie Hedley of New Brunswick, New

York, were registered on one night sometime during the week or two
preceeding April 7, 1936, which was the only date noted on the records
about this period. The Hedley registration sppeared to be the only one

which & man and women stayed overnight accompanied by other parties,

The Hedleys were not recalled by John amd Lloyd Ritchey, and the kind

of aut amobile which they were driving was unknown, although the numbers
17-405 gppeared after their names, which is probably the license number -
of their car and which was rollowed by the notation "Jer, K?. P L

: Pat lPollard painter, 418 Oak Street. Hot Springs, Arkansas,
was contacted while he was at work at the Esso Station, corner of :

Burchwood and Central Avenues, Hot Sovrings, Arkansas, on July 8, 1937,

He was later interviewed at the temporary office, 322 Thompson -
Building, bJ Agent B. M, Suttler.

Agent exhibited photographs of the Barker-Karpis geng to
Pollard. He was able to identify the photographs of Grace Goldstein,
Connie Morris and Alvin Karpis as persons he had seen before in Hot
Springs., He states he has seén Grace Goldstein, Connie lMorris and other
prostitutes eating, late at night, at Jim and George Cafe. He cannot
place vhere he has seen Karpis but thinks-it was in Hot Springs, Arkansas,
In a rrevious interview with Miss Gladys{{iilson, it was ascertaired that
Pollard was very clgse to the Hot Sprlngs City Administraetion =znd that
if at any time they wanted some one to contact a criminal without
arousing suspicion, they would call on Pollard. ZFPollard was quectioned
closely about his affiliation with the City Administration. EHe denied
that he is now or hes ever been connected in any way with the edministration.
He does state, however, that he has worked for W. S. Jacobs for the
past six or seven years during the tourist season. His duties at these -
times were locking up, general watchmnn and watching the fire. He stetes -
that the reason Jacobs employed him is that he had done a lot of painting
. for Jacobs both at the Belvedere Club and also at the Southern 61ub. i

......

Ee states that he has never been employed 1n any oapaclty
with the City of Hot springs, that he has never drawn any money from Leo
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E A»Mc‘Laughlin. He denies that he has ever done any favors ror Ghiai‘
. of Detectives Herbert "Dutch" Akers, nor has he ever had any .. . -.-“' *‘
5 deal ings with .Toseph Wakelin, fomer Ghief of Hot Springs Police. -
: Pollard states he has served as eleetion J‘udge and election
Clerk in the Hot Springs City election and also in the Garland County
election, but he denies that he has ever seen anyone tamper with the
ballot boxes or try to find out how eny man votes. . g

. Pollard was very hesitant a'bout every qwestion he answered
and stated "I don't know " to most of the questions asked him. He
stated that anyone who stated that he was errand boy or contact man

- for the City Administration was very much misteken, as they heve never
asked him to do ‘them eny favors nor has he ever done them any.

’ On .Tuly 9, 1957 Special Agents D. P. Sullivan and H. A.
Snow interviewed Miss Gladys Wilson at her residence, 1101 Centrel -
Lvenue. She stated that she hasn't had the Opportunity to meke eny
inouiry emong her sources of information concerning the harboring
of Alvin Kerpis., She informed agents, however, that she could obtain
any information that former police officer Jogf Scott had relative to the
harboring of Karpis by police or city officials because she has knowledge
of certain things which she can hold over Scott's head, end thus
practically campel him to tell her whatever he knows, She so informed
agents that she has been friendly with former Night Captain of Police
Robert L., Moore for several yesrs, end she indicated that she might
be eble to get information from Moore concerning Kerpis! activities
and possible association with City or Police Officiels, during the time
thet he resided at Hot Springs, Arkansas. Miss Wilson stated further
that she would spesk with the above mentioned Joe Scott end "Bob" Moore
on June 11, 1937, and discreetly guestion them slong the above suggested
lines, end that she will then advise agents of what she has learned.

Cn July 6 l )37, Special u.gents B. M. Suttler and H. A. Snow
interviewed ¥rs, U, S Floyd and obtained_ from her the followlng signed
statement , the o_ri_gin of whlch is being retalned i.n the Little Rock
files: - SN T R

: Lot ST R

S, ' Hot Springs, Arkansas.L TS S ‘
L o j"" L 1_,.: = J’uly 6 1957’ - 3 e E ,g» } DE et

I, l..rs. U. S. Floyd meke the following voluntary statement to
H. &, Snow and B. M. Suttler knowing them to be Special Agents of
the Federal Bureau of Investigation, United States Department of Justice,
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I was employed at Wilson'a 'I‘avern on Lake Hamilton during

the yoer 1935, It was my duty there to wait on customers both inside

_the Tavern and outside when they drove up: in their cars and required _
service, It was at Wilson's Tevern that I recall seeing Grace - - . _
Goldstein, Connie Morris and Alvin Karpis. These Agents have shown

~ me photographs of a number of people and from these photogrephs I

have selected the photographs of Alvin Karpis, Grace Goldstein and
Connie Morris., 7T recall that one night Karpis drove up in the car with
Grace Goldstein, he wes pretty tight, he ordered two bottles of beer
end handed me a five dollar bill. I brought him the beer end $4.60
change and laid the change on the tray. Sometime later I met Grace
Goldstein inside the Tavern and she said, "I'm with a guy that's got'
plenty of money, whenever he gives you a five or & ten doller bill
don't give him any change.™ I told her that I would not think of such

'a thing. Later Karpis ordered two mare bottles of beer and handed me another
$5.,00 bill., I noticed he had not picked up his change of $4,60 from the

last two bottles he ordered. I brought him the beer and elso the change
from the second five dollar bill which was again 54. 60 cents. I laid
the chanze on the tray as I hed done before. When he left he gave all

of this change to me as a tip. This total tip amounted to $9.20,

: I recall on another occasion that Grace Goldstein was out =~
at Wilson's Tavern with a man I did not know. While she was there

 Karpis drove up. When Karpis drove up Grace made the remark, *"Oh-

there's my boy-friend, I did'nt even know he was in town." Grace
Goldstein then left the Tavern with her date wn.thout even spea.king to
Alvin Karpis. : .

I have seen Grace Goldstein and Connie Morris together
drinking beer at Wilson's Tavern many times. '

. I have reed this stetement consisting of two paoes and it is
correct to the best of my knowledge and belicf. I have signed the preceding
page and will sign this one. ' ' P

54

SIGNED Iu.rs. U. S Floyd
: “ j Mrs. U. S. Floyd

PN

Witnesses: et

B W Subtler o ¢ e B o T

H., A. Snow

Special Agents.
Federel Burean of Investigation
United States Department of Justice.
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.+ In view of the fact that ur 3. c. I.ong of Hot Springs, S
N Arkansas, infommed Agents H. A. Snow end B, M., Suttler in = previous
interview that he was positive he had seen Milton Lett somewhere . . -
around the City of Hot Springs, Arka.nsas, 1t was found necessary 4o
obtain from the Little Rock Office files a complete physical
description and any other available information about Milton Lett, -
Cn July 3, 1937, Agent B. M., Suttler, while attending to other matters
in the Little Rock Office, located in the Brekid files a letter from .
- the Cleveland Division dated April 13, 1936. It was located in
‘ Section 8, Serial 678 of the Brekid File, 7-2. .

NAME , o MILTOI”)XIET‘I', alias Carlf Baker, "
: : - R alias Thomas Shaw, alias J. )M,
. e S%ett alias J. N“.X tz. -
P Age o 1 or 22 years old in 1935
V : : L L (looks older) ' :
Height =~ S5+ 7 . .
Weight 143
Hedir Derk brown
Eyes Blue
. Color- : - HWhite (1/8 negro, does not show)
: ' E F.P.C. - 9 U 00 16
. ‘ : . 17U o0 11
: Residence Yenn, Oklzhoma : ’
,Occupation I’slres prete_se of being gembler

" Wented by Cleveland for. Guestioning in the
Garrattsville mail robbery. At one time was
knovwn as Willie and wes Shiller at the
Harvard Club in Clevelend in llay, 1935.

: CRDJZINAL RECORD OF IETI‘:

rERE APFF‘S’T'ED " N¥E USED \TE ARREST TARGE

‘PD, Wichita, Ka.nsas Milton Tett - _ 11/2/30  Vegreney
PD, Coffeyville, Kansas J. M. Lett - '2/10/31°° - Investigation
FD, Coffeyville, Kemsas J. M. Letz - . 9/3/32 - Imvestigetion
PD, Coffeyville, Kansas ' J. H.\'{;etvz‘ woo.. 9/3/32 ..+ _  Imovestigation
PD, Akron, Ohio Thos. ¥. Sheaw - 10/19/35 - °  Suspicion

PD, Coffeyville, Kanses Milton Lett  11/6/35 1st degree ro
so

, Yates Center, Kansas Milt. Lett . 11/7/35 Holdup

- Additionel alias of Carl Baker gave this neme when he
purchased Plymouth Sedan from Knowles Brown Motor Compeny, Cleveland,
Ohio. This cer was used in the Garrattsville meil robbery.
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i J. c. ong, infomant, called at the temporary oftice, co
322 Thompson Building, on July 6, 1956, end was interviewed by Special
Agents B. M, Suttler end H. A. Snow. He informed that he and Arthur
Jefferson, former policeman of Hot Springs, hed gone out toa .
"gembling joint" on Sundey afternoon, July 4th, and hed stayed around
there most of the afternoon observing & men whom they had previously
thought was Milton Lett, Prior to this time informants Long and
Jefferson did not have any physical description of Milton lLett. On
. Saturday, July 3rd, Agent B, M, Suttler,located a physical description
of Milton Lett in tha files of the Little Rock Field Division and phoned
same to.Agent D. P. Sullivan in Hot Springs. This physical description
of Milton Lett together with his photogreph was turned over to J. C. '
"Long. Equipped with this Long snd Jefferson made a close observation
of the suspect. It is their opinion that this man is not identical with
Milton Lett for the following resasoms, to ‘wit: Suspect is 5! 10" tall
at least, weight, 160 pounds, scar on cheek, dark brown eyes. Lett is
5t 7 and has light blue eyes. Long also states that the suspect looks -
to be at lesst 28 or 30 years old where Lett is supposed to be only 23
to 24 years of age. .

Long further infomed that the suspect does not work regularly
. 'at the "gambling joint" where Long and Jefferson observed him but merely
- "hangs around" there on Sunday afternoon. Long stated that the best time
 for sgents to observe him would be on Sunday afternoon, as there is elways
quite a crowd there then end no one would become suspicious of strangers

in the place. Long steted that this "joint™ was located about ten miles from

Hot Springs, Arkansas, somevhere near Lzke Cetherire; that he would heve
to direct agents how to get there as it would be mposplble to give en
accurate directicn to agents.

Agents will sgain cortasct Long on next Sunday, July 11, 1937,
eand will at that time proceed to Leke Catherine with Long and have bim
point out this suspect to agents in en effort to ascertain whether or not
the susPect 15 in reality identlcal with Milton Lett. :

S

PENDING =~ = on &0



JOHN EDGAR HOOVER ) (

.. piIRector
- Federal Bureau of Investigation
fnited States Department of Justice )
Washington, D, O,
LMC:EAM July 20, 1937.

M F M OR A NDUM

Interview with Chief of Detectives,

3 Herbert K.\Akers, Hot Springs, Arkensas,
N by Special ‘Agent L. M. Chipman.

/é
Pt

The following memorandum is with reference to the letter from the
(' Little Rock office dated June 8, 1937, reguesting details of the writer's

o
RE: ARTHUR "DOC" BARKER.

interview with Chief of Detectives, Herbert Akers, at Hot Springs, Arkansas,
in Merch, 1934, as is recorded in the report of Specizl Agent H. E. Hollis,
} Oklchome City, Oklahoma, dated March 19, 1934.
i

Ls the writer recalls, this interview was during the investigation
immediately following information to the effect that possibly HerryCampbell
ves involved with Berker and Karpis in the kidneping of Mr. Bremer, and the
intervievw was for the purpose of obtzining the connections of this geng and
their location at that time. The investigation being made at this particuler
time was being conducted in an extremely discreet manner so that no one
being intervieved concerning same would &associate the interview with the
Bremer kicnaping case, and for this reason any photograrhe which were exhibited to
tkers vere exhibited in an indirect manner in order to obtzin any informetion
he might kmow without czusing eany sushnicion.

It is notecd that the nemes of Volneycﬁavis, Fredcﬁarker, Alvin

OK:rpis, end Harry Cempbell are mentioned in the vriter's memorandum zs well es

that of "Doc'Y Barker, and are mentioned in the order they appeer on the com-

positelgrouk chotogreph of these indivicduals which wes prepared by the Burezsu.

In thig connection a check was mede of the Burecau records vhich indiceted

thet on Iizrch 30, 1934, sdditional copies of this composite victure vere for-

verdeld to the verious field offices but the recorcs do not indicete vhen the

original composite vhotographs were furnished the field offices.

15763+ 72
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Memorandum. —2- : July 20, 1937.

In view of the above, the writer is convinced in his own mind thet
he had this composite group picture with him during the interview with Akers
and uncdoubtedly Akers viewed the photographs of the five men mentioned therein.
However, Agent has no definite recollection of exhibiting this photograph to
Lkers during this particulaer interview. This group photograph was in the
vriter's -ossession for approximetely two years and during the year of 1934
investigation was being made at Hot Springs every few days, and undoubtedly
Lkers viewed this photograph on several occasions. As Agent recalls, he
loaned this particulzr photograph to Akers who had Cecily Brock prepare copies
of cezme for Akers' personel records. In this connection, fkers kept a
nrivete record bureau of his own which contained the »photographs of under-
world gangsters and which was separate and apart from the identification records
of the\ri{ot Spring s'/"Police Department. It is not remembered, however, just
vhen this occurred but probably a discreet inguiry of Cecil Brock might disclose
that copies of this composite photograph were obtecined by him and Akers for
their records. It may further be possible to verify the date the writer ob-
tained this group photograph through examinetion of the records of the Oklechome
City office as it mey have been forwarded to Agent at Little Rock by letter
from the Oklshomz City office, to which he was attached at that time.

Fith regard to Akers' h:ving personelly seen Karpis in Hot Springs,
the writer docs not reczll thzt he ever made such a2 stetement, but his know-
ledge of him would probably have been through photogrephs. Akers would not
hzve edmitted jeirsonally kmowing Kerpis and his gang in the event he had
personally met him. : '

In the event Lkers is later interviewed, it is believei thet he
vould aémit heving thotograrhs of Kurpis and other membere of the Barker-
Karpis mob in his personal identification records, as he hzs undoubtedly
viewed this »hotograph on numerous occezsions in conversetions with verious
Burecu Agents @nd also in connection with verious rewvards vhich have been
-ublishec for the &pprehension of Karpis and zlso as the result of the icenti-
fication order which was prepared by the Bureau.

Respectfully,
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Federal Burran of Inuestigation

Rnited States Bepartment nf Iustice
Post Office Box 1469,
Little Rock, Arkansas,

July 3, 1937.

Director,
Federal Bureau of Investigationm,
¥ashington, D. C.

~

Re: | BREKID.

e T e
Dear Sir:

By letter dated June 8, 1937, it was requested that
Speciel Agent L. M. Chipman submit a deteiled memorandum of his
interview with Chief of Detectives Herbert "Dutch" Akers, as
reported in the report of formmer Special Agent H. 'E. Hollis,
Oklahama City, Oklaham, dated March 19, 1934.

It is requested that Agent Chipmen submit this
suggested memoranium at his earliest opportunity, in order that
this information will be availatle in the present herboring
investigation being conducted et Hot Springs, Arkensas,

Very truly youfs R

_—-

|LON FLETCHER,
Speciel Agent in Chzrge.
DPS cpw
7-2
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Form No. 1
THIS CASE ORIGINATED A'r

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

CINCINNATI OHIO .-~ - rFieno. ~ . 1=2 REP:MEN

REPORT MADE AT DATE WHEN MADE 'E:'é’,? FOR REPORT MADE BY
N WHI
MELPHIS 7=22=37" 6-23,29=37; R. E. PETERSON
. 7=6 15, 20L21-3 i ' ‘
TmE : CHARACTER OF CASE

£iORAN, with elieses, I.O0. 1232 = FUGITIVE;

_______AHIHQNI_lJ2AﬁERSBAQH,z%ith_gli2§§§_:_EHQIIIEE__IIEEARESdAQT.
et el., EDWARD GEORGE“BREVER = Victim '

SYNOPSIS OF FACTS:

(7

ALVIN KARPIS, with aliases; DR. JOSEPH f. KIDNAPING; HARBORING OF FUGITIVE

OBSTRUCTION OF JUSTICE; NATIONAL

Gretea Sivanson, elias Grete Gilstrep,
now resides 277—,1;- lladison Avernue, Mem=-
phis, Tennessee. :

tter from Little Rock Division dated June 17, 1937

- Letter from Little Rock Division dated July 12, 1937
,\0:1‘ . .
L N
DETAILS . Ok AT LEPHIS TENYESSEE

A check of the Clty Directory end recori/at the inquiry
section of the Post Offlce reflect that ome Fre.mc and Cret I@llstrap reside

v

tained the assistance of the carrier who delivers mail to 883 Union Avenue
end he later reported that Grete Gilstrap had left that address several
months ego end had left no forwarding eddress.

Agent contacted Mr, H, Ratcliff, city carrier delivering
mail to 316 Linden Avenue and he advised that he would meke ingquiries at
that address as to Gretg/Swanson,alias Greta Gilstrep. He later advised
agent he had been informed that this women had recently moved from 316
Linden and hed moved to some address on Ladlson Avenue, just beyond the

v1aduct .
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Viafiilc,to':‘; g o e el : .
: T # Agent then contacted the letter carrier del1vering mail
to that section of liadison Avenue and he advised that he remembered de- L
llvering mail for Greta Gllstrap to upstairs at 758 madiSOn Avenue. ceerm

’ Agent nade casual inquiries at 758 Medison Avenue and'
wes adv1sed by the maid that Greta Gilstrap, or Greta Swanson was not
living there and had not been living there for some time. From a Mrs.
Edmundson, an elderly women living at this address, agent ascertained .
that Grete Gilstrep wes in lemphis et this time. Nrs. Bdmindson stated -

she did not know where the Gilstrap woman was living, but she had talked

with her some tlme the prev1ous day over the telephone. :
. t

) ’ Agent contacted Captazn Boyles of the V1ce Squad, o
Memphls Police Department, and he advised that Greta Gilstrap is unknown .
to him, but that should he obtain any information as to her location, he
would advise agent.

Agent contacted Hiss Irenejsighes, nadem of a house of pros-
titution at 116 Vance Avenue, and she advised that Greta Gilstrep is -
unknovn to her. She also made 1nquiry among the girls at her house, but
none of them lknew this womans L

">§/ g Agent then called at 316 Linden Avenue end talked to
Mrse Gladd who lives in apartment 201, She stated that Greta Gilstrap is
not living at that address at the present time, but that she had her tele=-
phone number which she furnished to egent, this being Fo. 5-2291, It is
noted that this is a new telephone number in lemphis and has been in use
only since the revision of the telephone dlreotory on June 28, 1937,

‘ Through the telephone compeny agent ascertelned that this
telephone is located at 2272 Medison Avenue and the city dlrectory 1nd1cates
that thls is a place where furnlshed roons are rented.;‘ . :

,-»“»32‘ ‘ Hﬂ“,,ﬁ. As the above 1nvestigation indlcates u_doubtedly that RS
- Greta Gilstrep is now residing at 227% Madison Avenue, no further 1nqu1rles
' were made, as the reference letters requested that she not be interviewed:

end thet she not learn of the fact that 1nvest1gation is being conducted to-
learn her present whereeboutse . ", . :
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Form No. 1

! APPROVED AND
FORWARDED: N CHA.OI

SYNOPSIS OF FACTS=_ Johnson outboard motor 'bel:l.eved sold to
' ' Vaughan Hardware Company, Hot Springs, -
k., now registered in name of JOSEPH
“WAKELIN, Chief of Police, Hot Springs, -
AJk. No record of ANTHONY AMERSBACH .
and MARGARET MOCZADLOXHANSON having ob= %
© . tained marriage llcense in Cook County,g_, ar
.- . P. I s e
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REFERENCES: Report of Spec:.al Agent S. K. McKee,

Cleveland, Ohio, dated 6/3/37; | ,

Report of Special Agent He I. Bobbitt, o

Ldlwaakee, Wiscon51n, dated 7/15/37..¢»€ T

 DETAILS:. AT hAUKBGAN ILLINOIS

MISS 'CATHERINE DYER, Informatlon Clerk Johnson Motor
Division, the Outboard karine and Manufacturing Comoany, advised
after a check of the records that outboard motor, model 300,
serial #227-998, vas sold to the Vaughan Hardware Company, Hot
Springs, Arkansas; that the motor now stands registered in the
naige of JOSEPH WAXELIN, Chief of Police, City Hall, Hot Springs,
Arkansas; that motor model K 50, serial #148900, is registered in
the name of JOSEPH WAKELIN, Chief of Police, Clty Hall; that no
record of the sale of this partlcular motor exists as 1t is a 1930
model and at that time the records were not kept up to date, al~-.

THIS CASE ORIGINATED AT  (INCINNATI ’ OHIO FILE NO."]=32
REPORT MADE AT . P L DATEWHEN MADE PERIOD FOR e, REPORTMAKIY e [, e mr =
: WHICH MADE - . g : 4‘ o RTer
, Ch:lcago, 1.’ : 7/24./37 7/20/37 v. 1;. CRISS VEC:IM -
%EORGE TTMT % T : cHARAC‘I'mOFCAIl , Tl
*  DRe JOSEPH .P. MORAN nth aliases-FUG.I.O.1232, KIDNAP.WG' OBSTRUCTION OF JUSTICE
ANTHONY Je AMERSBACH with aliases~FUG.; ET AL; HARBORING OF F’UGITIVES,
| EWARD Gmmz@mma_acmm

though it is belleved that the motor was sold to the same hardware
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company as referred to above, as'they are the e.gents of that par-
: tlcular terntory. [ P . . Fl
AT CHICAGO, ILLINOIS: | P B f
A check was made at the Clerk's Offlce of the Probate
Court, Cook County, Illinois, and no record could be found of any
marriage license having been obtained during the month of May, 1937,
for ANTHONY J. AMERSBACH and MARGARET MOCZADLO or MARGARET HANSON. -
S mmmmmnmw ;g”‘gs S
o The LITTLE ROCK DIVISION. o o
o At Hot Springs, Arkansas nll through t.he Va.ughan Hard-
U ward Company trace disposition of the Johnson outboard motors set
out above.
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Form No.1

THIS CASE ORIGINATED AT Cincinnati, Ohio FILE NO. 7.6
REPORT MADEAT .., .. .. ;= DATEWHEN MADE PERIOD FOR o R:PDRTMADZBY e
o T | .. | wHicH MADE - ' ’
‘Bl Paso, Tex..s SRR I 7-24-57 7_-1'2-3?— G. h. Fran.klin S _mb
- %. ' ” : CHARAcrEROFCASE )
ﬁLVl‘n 'RPIS, with e.lia ss, Dr. .TOSﬂph ‘P. %ran ol KIIILL:‘]Z\G—EARBOREM QF EUGHIVES
/ with aliases-Fusitivs, I.O.1232 et al; Q .| OBSTRUCTION COF JUSI ICE~-NATIONAL
i EDwARD GHO‘{"‘[gm-Victim S FIREARYS ACTe =
{{ synopsis oF FACTS: Lrs.__ﬂil.li&‘)&lark alias "Dorothy" is now located : iy
at San Jose, California and is recsiving mail at o
L. _this place czare General Deliverys 30 Day r cover .- -
{Tﬁf - placed on m2il received by Mr, apd L:;u_n L Fersuson
: \Q - . ©.. Hobbs, K. L. who are apparently in coqst&nt commicatiun -
: : T -fwith her. R L
s : . - . < ?. tt T
4 BReference: - Letter from the Little Rock Ark. D:uns:mn D’ficv, d-.ted
: July 3, l»u?. T e . SRR
vet-oils: Inguirss at the rost OfTiee, Hobbs, N, If, revezlsd that ilrs,

Williwr Clark was not receiving any weail at this offics, =nl
WeS UuEnoWL to the rest mester and Clerkss . N
Tiff W. Ke*‘ley, *’3bbs, N.M, advised t‘"t Olln D.)‘éiei‘ca r’lo
.ure svors &t Cobbs, N. i, for sometime is considered & relich]
5 izen of the comrunity, and thet ke is persoazlly *csivwmed ‘
» him. A7%er Slis 11‘1‘-;;«:1‘19,{ end -4c=2nt mcds severe 1 discrete inguires wiong
rious persons ccqueinted with the Ferguson and Fisrce i‘c:,z.lj ernd delerminsd
t 2 lrs. Willizm Clark, alizs "Dorothy"™ wes not et the tive loeztzd in z.,bbs,

Ivelde 2nd wes unimown in this vieinity, it was d2emed adviszble to eontzact Clin
Fierce discrstaly cud endzcvor to secure the irlTorse tion desired,

Accovpanied by Sheriff erley, Agzent intarviﬁwnd ., Olin Fkisree,
is furniturs sLore, Eobbs, ueMe He advised thet his wife is & sister 1o W, Ls
ugon &nd '5‘1 t Ferguscn's wife is & sister to idrs, Willi=m Clark, Le stcted
‘ for t.ﬂ past se¢veral months Ferguson ead his w1f° have been livirng with he
“e&nd his wife and that Ferguson -has been helplng him at the store, driving a truck

haulin:"-urditm*e.‘;hir.’ Plerce L.uvieed tlrva‘c wrs. Ferguson kas bezn m eoxn istant
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communlcation with her sister Mrs. Glark and t at‘She is at present
somewhers in Callfornia or the Padifie Northwest.” Mr, Pierce'advised

thet he could securs some of the letters addressed to Iirss " Ferguson

and advise Agent later on that day. lccordingly Pierce was acein contact-

ed at which time he advised that lrs. Ferguson received & letter from

lirs. Clark three weeks ago at which time lMrs, Clerk advised that she is liv-
ing in San Joses, california and receives her mail care of Gbneral Delivery,

*

AT Pierce was not aware of the nature of the 1nqaires end was
left under the impression *hat the 1nquires pertained to an insurance matter.

B3

~¥

: v In view of the fact that Lrs. William Ck;rk is consuantlj writing
to Mrs. Fercuson, and thatlﬁrs. Clark present zddiress is p“°su:2bly only
terorary a 30 dey mail cover on ell first cless mail recsived by Lir. end
lLirs. W. L, Forguson was placed with Mr, A. L, Lengsford, Post liaaster of
Hobbs, K. M, with instructions that all tracings be irmediately forwarded

to the El Peso Division O2fice

UNDEVELOPED LiaDS: Ll Paso Division Office will report all informaztion
: from nail tracing obtained from m:il raceived by Lir.
and lrs. We Le Ferguson, Hobbs, K.E; durirg tne 50 day ail covers

N Clnclnn: i O*flce, vill Use its dlsc“etlon in rﬂquesti“Q tre
smn Frereisco office to loczte, "Do“othy" et Sa“ Jog,, Californ 14 on the
1nro“na+ion contained nerein. ERER S :

PENDING
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. ... . P.O.Box 306 ... g, s e
oo Butte, *bntm. SR
| sp“ill ;‘g‘nt 1l ch‘rs.' ‘ ' ;\"f »:-.n Pl . _:_'::;‘5-') : ‘ i N‘ ¥ : .
Littls Rock, Arkansas. RS e e e T
, RE: BREKID,
Decr Sir: T

Reference 1s mda to your lettcr of Iuly 18.
1‘?37 addressed to the Oklnhoma City Division, concerning an
: 1nvest1gat ion of a harborinz cese in Hot Springs, Arkanses,
which has disclosed that Chief of Detestives Herdert "Dutoh' ,
Akeps, Hot Springs, visited houses whers AlvizXarpis x-.smou
m Eot Springs during the ycnra 1935 end 1936. . o
hpt {... . s
e ??"' In answer to your 1nquu-y, pleaao be advised that
, _‘ . althongh I often converaed with Akeys, former Chief of Police
.'roseph VTakelin and Lieutenant Cecil Prock et Fot Springs prior
. "to 1635, /I have no recollection that'any of them ever stated
. thay werq personally scquninted with Alvin Karpis, Likevise,
202 T em ip mo position to definitely state that I ever observed
~ 77 a-reward eircular on Alvin Karpia ana Fmd Barker et the Hot
; Springa City J‘aﬂ. Lo R

- " Over a period or years I freg uently met ﬂksrs, tmd
recollect that he often dragged of his ecquaintanceship with
"hig shet ™ criminnls in the United States. Unhcprily though,
after giving this matter consideration, I am umble to recall
that he ever nmentioned Alvin Imrpis.

Very truly yours .

A

P 1 10 = ECE
S T Special Agent 12 Charge iy
ec Bureau |
Oincinnati
AIR MAIL




Federal Bureau of Intrestigation
. 8. Bepartment of Justice
1300 Biscayne Building

SKM:rd Mismi, Florida

July 26, 1937

Director
Federal Eureau of Investigastion
Washington, D. C.
|
Re: PBPREKID

Dear Sir:

Reference is made to the report of Svecial Agent
S. K. NcKee, Miami, Floride, under date of July 12, 1937,
in which the reference is indicated as being a letter from
the Salt lLzke City Office, deted July 3, 1937,

Please be advised that the correct reference
gshould be a letter from tke 1ittle Rock Office , under
date of July 3, 1937.

The records of the Fureau and the several offices
receiving copies of this letter should be corrected ac~-
cordingly.

Very truly yours,

(Lo e

. R. L. SHIVERS
Specizl Agent in Charge
CC: Cincinnati
Clevelsnd : -

Little Rock RECOQEDED '7~/ ‘vf"/,,‘ “’"3 - / 75-
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Post Office Box 1468
13tle Roeck, Arkmnsas

41 RI3T  Tuly 24, 1987

e L

Special kigent in Charge

¥ox Crlems, louisians o

®: KZXID

Dear 3ir: ' ‘
: In the {nvestigation belng conducted at Hot Springs,
irkonses, 1t has peen learned tist Orace\Soldstein, the former

of AvifTerpis, opercted & house of prostitution st
123 relm Street from May 15, 1935, to ebout June 2, 1533. It
{s prohadle thet Crace Goldstein met Alvin Fsxrpis for the first
time vhile she was located st the above aldress. It is known thet
Jerpis end FredHucter lived at 128 Palm Stroot with Crace Golisteir.
It is -robables that Hunter was at tiet time keeplrg compaly vith
ConniCiorris, Thase nen were tten driving a bleck 1835 Ford Coupe
which carried Featuoky llczuse plates, and they perisd ihils car in
the 4r;vexey in tho rewr of the hougs,  Orace Ooldsiein then ovned
a green 1935 Chevrolet Coups, Yerions Hot Springs Follice (fficers,
{neluding Chief of Pollce Toseph Jfexelin, Chiof of Detectives Herbort
"Cutehy ilers, Captalmof. Yolice Axrcher L, "Arch";'_ o0par, end
Lioutedany Cecll)\droek, frequently visitod Crece CGoldstein's house
of proatitution, Aters, Brock £nd Cugper were the most freguezt
wieiters end they gsmerclly uscd en old Bulek Touring e¢sr, viich
was the only csr osnod st thal time by the Rot Springs Tolice
Daparimert. Information hos been obtained from Lirs, [irmonia, who
operated s romming housa edjoining 183 Felm Sircet, at 123 Palm
s5trest, that Chief of retectives ixers rpde frequent visits to
Crsse Coldetein's house, particularly on Hounday sfternocns, tod
that ghe saw Crace Coldstein go into the houso end gel Ler pockettook
ond sfter Axars lefi Crace wonld de heard to complain adout paying
off 425,00 per wosk for protection; that Akers and other polioe
ofticars would visit et tiis Louse during tbe tizs tbet Zorpis arxd
Burter were there, snd Alars wal 868D talkinz with Eerpis in front
of the houss snd there is 1ittls doubt dut that Akers knew st thut
time of tl» trus ldentity of the mn ke wes teliing with.
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Spesial Agent in Charge , Fuly 34, 1997
Few Orlezns, Lmnnm L , '

Ed
-k

:’{

"It has been hmoﬂ that i?r. ud Mrs. I. 7. cr J’. Y.
,h.mnm were than ocoupying a reer aperim:t at 185 Faln Street,
which everlooked the #ide of Oruce Goldstoein's house, ¥rs, Mulling
was particulerly interested in the various astivities of the persons
“who lived st 123 Palm Street and she and Mrs, Armsnia frequontly
talksd of the negligenee or eorruptioa of the Not Sprirgs Ffoliee
Depurtnent fm falling te take sdeguate steps $0 adate the xnuisance
sxisting rext door. lirs. Mullins had two young sons md was very
disturbed at the sights she an! ler young sons ware rorcod to ;m wp
with in tho house optrctod by Grace Gol&noh. L
\
er. Jullins is pronntly nudina at aos Bdwards Strut.
Shreveport, Louisisna. Both ¥r, and lre, Mullins shuld be thorcughly
{nterviewed ulong the lines suggested dn thir letter uﬂ detdlﬂ
u.zmd statesents should be odtained from them,

The lm'eetigntlon mqm sted herein should bo given the
earliest possible atterntion, in order tlat the rescits will de
availeble to the /igorts presantly engsaged in ths harbdoring inveatigstion
a$ EHot Springe, Arkmsu.

Attuached are photosraphs or Alv!n l(arpil. ¥red Munter, Cruce
Goldsteir and Connie Korrle for use in your investigztion., Thess
photogruphs should be returred to the Little Rock rield Division upon
tho completion of tho irvestigation reguesied, .

Yory ¢{ruly yours, |

ClrYON FLETCHER .
~ Specieal /geut in Churge
IS 3. KD , -

7.8 / . | | K
68 Buresu S T R

Cincinnatti : C : o
Cleveland I o , S
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1448 Standard Building
Cleveland, Ohio

July 7, 198y

a

. ‘Bpeoial Agent in Chayge
*Little Roek, Arkansas
- (o

Re: BRFXID

" Dear 8ir:

R As requested @ your lettir deted Jnly 16, 193¢
there are trans:itted copies of reports eontaining in-
formation relative to the sale and purchase of sutomobiles
by members of the Berker-Ferpis gang from the Manning~
Varino Votor Company, Yonng,atom. Ohio, and interviews
with Cleyton Hall: :

Report of 3necial Agent 8. ¥F. l'clee,
Cleveland, Chio, 10/13/36.

Report of Special Agent C, E. Spith,
Cleveland, Chio, 6/23/38.

Report of Special Agent R. C. Suran, -
Cleveland, Okio, 8/29/36. .

Report of Speelel /igeat 8, K. Lc‘ ee,
Clevelana, Chio, 1C/6/38.

Very truly yours,

Je P. VacFARLAND
8pecitl “gent }n Chargs

EJD:rh
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